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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 10 

 

 
 От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 24.04. 

2012 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  32. 

По уважителни причини отсъства общински съветник  Али Кязимов. 
Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 32 общински 

съветници. 

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 
Разград, г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград, г-жа Ценка 
Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград, г-жа Петя Стефанова – 

секретар на Община Разград, кметове на населени места и кметски 

наместници, представители на общинска администрация, ръководството на 
ОУ „Отец Паисий”, журналисти и граждани. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми дами и господа, 
 Добре дошли на днешното заседание на Общински съвет Разград, 

което се провежда на 24.04. 2012 г.  
 След проверка на кворума се установява, че от 33 общински 

съветници са регистрирани 32, което означава, че сме в рамките на 
изискуемия кворум по смисъла чл.53, ал.1 от нашия Правилник и чл. 27, 

ал.2 от ЗМСМА ,поради което на посочените основания откривам сесията 
на Общински съвет Разград на 24.04. 2012 г.  

 

Дежурен секретар на днешното заседание  е господин Наско 

Анастасов. 

 

Дневният ред както винаги е предварително раздаден и се състои от 
две точки: 

1. Докладни записки. 

2. Текущи.  
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Давам ви думата за становища, допълнения и предложения по 

дневния ред. Имате ли предложения? Не виждам желаещи. Подлагам на 
гласуване предварително раздадения дневен ред. Моля, упражнете вашето 

право на глас. 
 

С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

дневният ред  се приема.  

 

 Преминаваме към изпълнение на първа точка от същия. Спазваме 
уговорката да разглеждаме докладните записки по тяхната входяща 
номерация.  
 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Първата докладна записка е с вх. № 210/ 10.04. 2012 г. 
Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев, общински съветник, 

председател на ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията ,етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации при Общински съвет Разград 

Относно: Изменение на  Решение № 602 по Протокол № 34 от 

29.01/2010.г. на Общински съвет Разград относно състава на Съвета на 

директорите на търговско дружество със сто процента общинско 

участие „ОБЩИНСКИ ПАЗАРИ-РАЗГРАД” ЕАД. 

 

 Давам думата на вносителя на докладната записка. Заповядайте 
господин Димитров. 
 

 Г-н Стоян Димитров – общински съветник, вносител 

 Уважаеми общински съветници, 

Освен изложеното в мотивационната и обстоятелствената част на 
проекта за решение, като вносител предлагам да бъдат направени следните 
допълнения. Те са продиктувани от необходимостта да се включи като 

основание и един текст от Търговския закон, а именно: На страница първа 
в обстоятелствената част най- отдолу, където завършва с израза „Закон за 
кооперациите”, след точката да се добави ново изречение, което гласи: 

„Общинският съвет също следва да даде съгласие за заемане на 

длъжността при условията на чл. 237, ал.4 от Търговския закон”. 
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 След това в частта на решението на втора страница, след решение 
където започва най – отдолу ,преди посочване „Предвид гореизложеното” 

където е изразът „Закон за кооперациите”, това е предпоследният абзац  да 
се добави същото изречение, което да гласи вече: „Общинският съвет 

също дава съгласие за заемане на длъжността при условията на чл. 

237, ал.4 от Търговския закон”. 

 И при посочване вече на правните основания : преди самия 
диспозитив на решението „Предвид гореизложеното” след текста „ чл.233, 

ал.4” на последния ред ,преди „РЕШИ” да се добави и „чл.237, ал.4”. Това 
се налага по изискванията на Търговския закон за изразяване на такова 
съгласие да бъде заета тази длъжност от Любомир Райчев. Други 

допълнения по докладната записка и проекта за решение нямам.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря ,господин Димитров.  
Сега отново ще Ви дам думата ,но вече като председател на ПК по 

законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации, в която на съвместно заседание с ПК по собственост тази 

докладна записка беше разгледана. Заповядайте. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 В комисията по законност бе подкрепена докладната записка със 
„ЗА” – 5 члена на комисията, „против” – няма” и 3-ма „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Ще помоля госпожа Салим като председател на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол да ни информира за решението на тази 

комисия.  
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК  

 С 5 гласа „ЗА”, 5 - „въздържали се” и 1 не участвал в гласуването, 

постоянната комисия по общинска собственост подкрепи докладната 
записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, госпожо Салим. Откривам дебати по проекта за 
решение, предложен с тази докладна записка. Имате думата за въпроси. 

Да, заповядайте. 
 

 Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 



 4

 Към вносителя, тъй като в момента се направи това допълнение към 

тази докладна, а ние не сме длъжни да знаем всички членове и алинеи от 
всички закони може ли да попитам: Какво гласи точно чл.237, ал. 4 от 
Търговския закон? 

 

 Г-н Стоян Димитров – общински съветник, вносител 

 Готов съм да отговоря на този въпрос и съм взел Търговския закон и 

този текст и цитирам дословно:  Чл. 237, относно Правата и задълженията 
на лицата, които участват в ръководните органи.  

Ал. 4 гласи следното: „Членовете на Съвета на директорите и на 
Управителния съвет нямат право от свое или от чуждо име да извършват 
търговски сделки, да участват в търговски дружества като неограничено 

отговорни съдружници, както и да бъдат прокуристи, управители или 

членове на съвети на други дружества или кооперации, когато се извършва 
конкурентна дейност на дружеството. Това ограничение не се прилага, ако 

уставът изрично допуска това, или когато органът, който избира члена на 
съвета, е дал изрично съгласие.” 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря ,господин Димитров. Госпожо Радославова, ако желаете в 
писмен вид мога да Ви го предоставя. Тук е момента да ви уведомя, че 
предложеният кандидат в качеството си на председател на Потребителна 
кооперация „Единство” Разград, в съответствие с изискванията на 
Търговския закон и на Закона за кооперациите е изпълнил вменените му 

задължения, които се състоят в следното: С вх. № 240/ 19.04. 2012 г. е 
отправил уведомление до Общински съвет Разград, с оглед направеното 

предложение за избирането му като член на Съвета на директорите  на 
„Общински пазари- Разград” ЕАД , чрез мен до Общински съвет Разград , 

изпълняващ функциите на Общо събрание на посоченото търговско 

дружество като негов едноличен собственик, на основание разпоредбите 
на чл. 237, ал.3 от Търговския закон, че е председател на Управителния 
съвет на Потребителна кооперация „Единство” Разград. В същото време 
прилага Протокол № 26/26.03. 2012 г. от проведено Общо събрание на 
кооператорите, в което в неговата т.11 се съдържа съгласие по смисъла на 
чл. 28 „в” ал.2 от Закона за кооперациите за участието му в управителните 
тела на кооперативни, общински и междукооперативни предприятия и 

организации с оглед разпоредбата на чл. 28 „в” ал.1 т.2 от Закона за 
кооперациите. Към това уведомление е приложен заверен препис о 

Протокол № 26 от заседанието на кооперацията, с което са изпълнени 

нормите на Търговския закон и на Закона за кооперациите.  
 Имаше други въпроси. Заповядайте.  
 

 Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 
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 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Имам два въпроса към вносителя на докладната записка: 
 1. Запознат ли е вносителят какви длъжности заема предложеният  за 
член на Съвета на директорите към „Общински пазари - Разград” ЕАД 

господин Любомир Райчев към момента освен преди малко посочената? 

Какви други длъжности заема?  

 2. От представените мотиви в докладната става ясно, че вносителят 
предлага смяна на състава в Съвета на директорите не поради неспазване 
на задълженията, а от желание за по – голяма оптимизация. В тази връзка 
може ли вносителят да даде конкретни примери как предлаганият нов член 

на Съвета на директорите ще допринесе за подобряване на дейността и 

повишаване на конкурентоспособността и по – добри финансови резултати 

на „Общински пазари – Разград” ЕАД? 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли други въпроси колеги? Заповядайте, господин 

Грънчаров. 
 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Имам въпрос към вносителя: Знае ли какво възнаграждение получава 
господин Райчев на другите места където работи? Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря. Други въпроси? Не виждам желаещи за други 

въпроси. Нека да дадем думата на вносителя да отговори на поставените 
такива. 
 

 Г-н Стоян Димитров – общински съветник, вносител 

 Освен председател на кооперацията на мен ми е известно, че 
Любомир Райчев е председател на читалище „Бузлуджа”. Той е добре 
известна личност на нашите съграждани, един от активните наши 

съграждани, бил е и общински съветник и то с много активно и 

ползотворно участие в Общинския съвет. Относно втория въпрос както 

съм посочил  в докладната записка  и сега искам да заявя, че той притежава 
много добра квалификация и е един от най – добрите специалисти в 
областта в която работи и в областта която е предмет на дейност и на 
нашето Общинско търговско дружество „Общински пазари”. Във всички 

случаи с тази квалификация ще има възможност да спомогне за 
постигането на още по – добри резултати. Той притежава необходимата 
компетентност, притежава необходимите качества и именно такива хора са 
необходими за управлението на такива търговски дружества. Относно 

това, какви възнаграждения други той получава от другата си дейност не 
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мога да дам отговор, но предполагам, че те са определени от съответните 
ръководни органи на организациите, които решават тези въпроси.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. В допълнение на отговора на господин Димитров по 

повод въпроса, който беше поставен за биографичните данни на кандидата  
ви уведомявам, че същият е представил лична информация, ще ви подам 

данни от същата : 
 Любомир Асенов Райчев – ул. „Бели Лом” № 34, ап.11.Работил е 
като главен специалист ТРЗ, организиране на труда и работната заплата; 
ОКС – Разград, Търговия; Директор на СП „Кооптърговия и изкупуване” 

Разград, като Зам. председател, Председател и в момента е Председател на 
ПК „Единство”. Завършил е средното си образование в ПГ „Никола 
Йонков Вапцаров” Разград; висше във ВИНС „Димитър Благоев” Варна, 
специалност „Икономика и организация на вътрешната търговия”; владее 
езици. Семейното си положение също е отбелязал ,но то не е относимо към 

Вашия въпрос.  
 Имате ли други въпроси към вносителя? Ако не, давам ви думата за 
дебати и становища. Заповядайте. 
 

 Г-н Михаил Тодоров- ПП „ГЕРБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

Аз имам едно предложение ако мога да започна с предложението. 

Предложението което искам да направя както от мое  име ,така и от името 

на общинските съветници от групата на „ГЕРБ”, ние предлагаме на 
мястото на господин Любомир Райчев предвид изложените мотиви в 
докладната записка „човек деен и инициативен” с повече от 20 години 

стаж зад гърба си в сферата на общинска администрация, доказал се в 
управлението, човек който повечето от вас познават лично, а именно 

господин Пламен Братованов. Няма да навлизам в подробности тъй като 

господин Пламен Братованов е познат на повечето от нас, а само ще 
отбележа, че той има дългогодишен стаж на управленски постове в 
общинска администрация на гр. Лозница осъществявайки контрол върху 

работата й. Предложението ще представя в писмен вид придружено с 
автобиография. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Имаме ли неговото съгласие за предложението? 

 

 Г-н Михаил Тодоров- ПП „ГЕРБ” 

 Да, разбира се.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 В писмен вид. 

 Г-н Михаил Тодоров- ПП „ГЕРБ” 

 В писмен вид не.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Но е воден разговор с него и той е дал съгласие. 
 

 Г-н Михаил Тодоров- ПП „ГЕРБ” 

 Да. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Тогава приемаме, че от Вашата информация получаваме такава, че 
разполагаме със съгласието на предложения кандидат. 
 

 Г-н Михаил Тодоров- ПП „ГЕРБ” 

 Да. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ако обичате да представите в писмен вид предложението. Има ли 

други предложения? Фактически Вие правите предложение за изменение 
на проекта за решение. Колеги, има ли други предложения за изменение на 
решението? Понеже не виждам, отново ви приканвам към становища и 

позиции по проекта за решение. Заповядайте, господин Тодоров. 
 

 Г-н Михаил Тодоров- ПП „ГЕРБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 След направена справка в Търговския регистър и направените в зала 
уточнения трябва да отбележим, че заеманата длъжност от господин 

Райчев към момента, освен като председател на ПК „Единство” Разград 

други длъжности заемани са: член на Управителния съвет в Областния 
кооперативен съюз; член на Контролния съвет в Централния кооперативен 

съюз. От заеманите постове става ясно, че същият е пряко обвързан с 
търговската и управленска дейност на Кооперативния съюз както на 
централно ниво като член на Контролния съвет така и на местно ниво като 

Председател на ПК „Единство” гр. Разград. По своята икономическа 
същност двете предприятия „Общински пазари – Разград” ЕАД и ПК 

„Единство” Разград си приличат дотолкова доколкото и двете са в сферата 
на търговската дейност, но има и някои различия на които бих искал да 
наблегна, а именно разликата в материалната база между двете 
предприятия е на стойност над 20 пъти в полза на „Общински пазари” гр. 

Разград. Господин Райчев управлява предприятие с много по – големи 

приходи от тези на „Общински пазари – Разград” ЕАД. Управлява 
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предприятие с верига магазини в околните села, което се явява конкурент 
на търговците пряко свързани с дейността на „Общински пазари – Разград” 

ЕАД. И тук възниква въпроса: Въпроса за липса на конфликт на интереси.  

 Уважаеми общински съветници, 

 Изберем ли господин Райчев за член на Съвета на директорите на 
„Общински пазари – Разград” ЕАД и той влезе в Съвета на директорите на 
предприятието, което трябва да защитава интересите на търговците, които 

са преки конкуренти на друго предприятие на което господин Райчев е 
управител, как мислите какво ще се случи? Ако икономиката ни беше 
планова това нямаше да е нищо лошо, но уверявам ви колеги в България от 
20 години вече има пазарна икономика така неминуемо един ден господин 

Райчев ще трябва да направи избор да помогне в оптимизирането на 
бизнеса на „Общински пазари – Разград” ЕАД , т.е. неговите преки 

конкуренти или не. В предвид изложените по – рано заемани постове от 
господин Райчев смея да считам, че той ще остане лоялен в решенията си 

по – скоро към ЦКС – Централен кооперативен  съюз, отколкото към 

„Общински пазари – Разград” ЕАД. Ето защо смятам, че трябва да изберем 

кандидат който няма икономическа свързаност или конфликт на интереси 

както в случая. Кандидата зад който застава групата на „ГЕРБ” е господин 

Братованов. Както отбелязах в предложението си той е човек деен и 

инициативен, с повече от 20 години управление и опит и най – важното 

кандидат, който няма икономическа свързаност или конфликт на интереси 

в случая. Благодаря Ви, завърших.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Да, сега ще Ви дам думата. Редно е да бъдат 
представени и биографичните данни, които представяте тук на 
председателя за да ги знаят и общинските съветници, относно Вашия 
проект за изменение на проекта за решение.  
 Пламен Иванов Братованов от гр. Разград, ж.к. „Васил Левски”. 

Трудовият му стаж е в Пенсионно осигурителна компания „ДСК – 

Родина”, Финансови консултации, Регионален представител на компанията 
за Разградска област, Организиране на продажбите на пенсионни продукти 

и финансови консултации; Зам. председател на ОбНС и зам. кмет на 
община е бил, Организиране съставянето и изпълнението на бюджета на 
общината и контрол върху работата на общинската администрация. В АПК 

гр. Лозница е работил, Техническо поддържане и обслужване на 
селскостопанската техника и автотранспорта на предприятието, Гл. 

инженер по ремонта на автотранспорта, Разработване на производствени 

планове, организиране работата на техническия персонал. Образование: 
Висше училище по финанси и застраховане  - гр. София; ВИНС – гр. Варна 
– Микроикономикс. Стратегическо управление на фирмите. 
Международна инвестиционна дейност. НШЗО „Христо Ботев”, там е 
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служил очевидно. Във ВИММЕС гр. Русе, това са допълнителни 

квалификации които е получавал, но основното му образование е свързано 

със застрахователната дейност. Няма да ви чета другите информации които 

касаят в друг аспект личността.  
 / Реплики в залата/ 

 Навсякъде е записал застраховане. Чета ви от автобиографията. 
Заповядайте ,господин Димитров искахте думата. 
 

 Г-н Стоян Димитров – общински съветник, вносител 

 Уважаеми колеги, тези обстоятелства които се излагат от колегата от 
„ГЕРБ”, който говори преди мен, са изложени в докладната записка с оглед 

на това, че има решение на кооперацията „Единство” в гр. Разград. Но тук 

когато ние обсъждаме този въпрос трябва да имаме предвид и следното: 

Нашето търговско дружество „Общински пазари” пряко не се занимава с 
продажбата на стоки от какъвто и да е вид. Неговия предмет на дейност е 
определен в учредителния акт и в другите правила. Тук в конкретния 
случай няма такова припокриване на дейността. Но по – важно е другото, 

че ние трябва да намерим мениджъра и специалиста, който разбира от тази 

материя и който е компетентен при решаването на такъв род въпроси. Ако 

се стигне примерно до хипотезата ,при която при обявен търг за отдаване 
под наем на някакъв магазин, или на някаква търговска маса, или на 
някакъв търговски обект на пазара, с което се занимава нашето търговско 

дружество ,то разбира се, че за този изолиран и конкретен случай така 
както примерно става въпрос и за общинските съветници си има правила 
при които са уредени тези въпроси да не  се участва в решаването на този 

въпрос. В конкретния случай няма законови пречки за включване в 
ръководството на този специалист. И тук определяща и водеща трябва да 
бъде оценката досежно качествата, които трябва да притежават членовете 
на Съвета на директорите. Досегашния състав на членовете на Съвета на 
директорите и развитието на „Общинските пазари” обуславят този извод, 

че именно са необходими такива специалисти. Господин Пламен  

Братованов аз го познавам много по – отдавна, откакто примерно го 

познават колегите от ПП „ГЕРБ”, от повече от 20 години. Знам добре за 
неговите добри качества и ресорите в които е работил, но трябва да се 
знае, че той е преди всичко един много добър и изграден администратор в 
системата на общинската администрация. Той беше общински съветник и 

за съжаление макар че щеше да бъде по мое лично мнение много полезен 

не е в настоящия състав на Общинския съвет, но няма пречка и занапред 

когато обмисляме въпросите за такива специалисти ние да имаме предвид 

неговите качества и възможности.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Заповядайте господин Тодоров. Реплика ли искате? Заповядайте. 
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 Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

 Благодаря, госпожо Председател.  

 Уважаеми колега Димитров, както споменахте наистина „Общински 

пазари - Разград” ЕАД основната им функция не е търговия ,но пряко или 

косвено както искате функцията на „Общински пазари” е свързана със 
създаването на бизнес климат и подпомагането на дребните търговци в 
региона, които са преки конкуренти на цялата верига магазини, които 

представлява господин Райчев и които той управлява. Така или иначе 
неминуемо е някога във времето да се срещнат и да има конфликт на 
интереси между търговците и веригата магазини, които той представлява. 
Точно и затова ние правим предложение. На нас тук не ни е нужен добър 

търговец, а по – скоро както Вие казахте „добър администратор”, какъвто в 
лицето ние виждаме господин Братованов. Благодаря Ви.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Има ли други становища и изказвания? Аз само искам да 
посоча един аргумент в подкрепа на докладната записка и на проекта за 
решение с вносител господин Димитров. Изхождайки от предмета на 
дейност на търговското дружество е изключително важно  това, което и 

господин Тодоров спомена- да се създаде добър бизнес климат и добри 

условия за развитието на дейността на наемателите на пазара, защото това 
е дейността на нашето търговско дружество. И в този аспект, изхождайки 

от професионалния опит и от уменията, считам, че всички данни, които са 
изложени в биографичен аспект за Любомир Райчев способстват да се 
вземе, да се направи извода, че той е добър администратор точно в тази 

производствена, търговска дейност и че опитът, който е натрупал ще 
допринесе точно за  изпълнение на задълженията на предмета на дейност 
на „Общински пазари”. Що се касае за притесненията за наличие на 
конфликт на интереси очевидно такива съществуват, но акцентирайки 

върху личностните качества на кандидата считам, защото аз ще бъда от 
хората които ще подкрепи тази докладна записка, че личността на 
Любомир Райчев няма да доведе до сбъдване на Вашите опасения. По тази 

причина Ви предоставям възможност , ако имате други становища и 

изказвания да ги направите. Ако няма желаещи прекратявам дебатите и ще 
преминем към гласуване. Тъй като разполагаме с два проекта за решение, с 
две предложения, съгласно разпоредбата на чл. 81, ал.1, т.3 от нашия 
Правилник ще поставя първо на гласуване предложението на общински 

съветник Михаил Парашкевов Тодоров  направено в днешното заседание. 
Ще ви го прочета: Предлагам за член в Съвета на директорите на 

„Общински пазари – Разград” ЕАД на мястото на предложения 

Любомир Асенов Райчев да бъде разгледана кандидатурата на Пламен 

Иванов Братованов. Прилагам автобиография, откъдето аз лично правя 
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извода, че Вие по останалите точки от диспозитива на решението не 
правите предложение за изменение, а само за заместване. След 

направеното уточнение за заместване на предложението на господин 

Тодоров го подлагам на гласуване. Тъй като основанието на докладната 
записка съдържа разпоредбата на чл.21, ал.1, т.9 от ЗМСМА, който текст 
изисква поименно гласуване и квалифицирано мнозинство ,ви моля да 
преминем към поименното гласуване. Отново уточнявам, гласуваме 
предложението на Михаил Тодоров за заместване в основния текст на 
докладната записка като предложението за избор на член на Съвета на 
директорите да бъде вместо Любомир Райчев, Пламен Братованов.  
 

 Ще помоля за резултата. Проблем ли има някакъв господин 

Анастасов? Ако има неяснота да повторим гласуването. Правите ли такова 
предложение? Не сте записали точно гласуването, така ли да разбирам?  

 

 Г-н Наско Стоилов Анастасов – Секретар на заседанието на ОбС 

 Предлагам да прегласуваме.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 С оглед съмнение в яснотата на вота, по – бавно ли да чета. 
 

 Г-н Наско Стоилов Анастасов – Секретар на заседанието на ОбС 

 По – бавно. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Колеги, извинявам се но ще трябва да прегласуваме. Уточнявам, че 
отново подлагам на гласуване предложението на господин Михаил 

Тодоров за заместване в основния текст на докладната записка поради 

неяснота при отбелязване на поименния вот. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24. 04. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов        + 

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева   + 

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед   + 
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8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова   + 

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева   + 

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа   + 

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов  +  

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

24. Осман Севджан Ариф   + 

25. Петко Стоянов Стоянов   + 

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев  +  

29. Стоян Димитров Ненчев  +  

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев   + 

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 С 13 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 15, 

предложението не се приема. 

 

 Подлагам на гласуване основния текст на докладната записка така 
както ви е предложена от вносителя с направените в днешно заседание 
корекции и допълнения. Отново пристъпваме към поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24. 04. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов  +  

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов  +  
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7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова  +  

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков  +  

14. Милена Дачева Орешкова  +  

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

17. Михаил Парашкевов Тодоров  +  

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова  +  

21. Наско Стоилов Анастасов  +  

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев  +  

27. Радиана Ангелова Димитрова  +  

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова  +  

31. Теодор Борисов Ролев   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов  +  

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 118 

 

Община Разград е едноличен  собственик на капитала на 

търговско дружество „Общински пазари - Разград” ЕАД със седалище 
и адрес на управление Разград, ул. „Марица”2,в чийто предмет на 

дейност е включено управлението и стопанисването на общински 

пазари на територията на Разград .За целта в баланса на дружеството 

има включен дълготрайни материални активи  на значителна 

стойност. Спецификата на дейността изисква наличието на 

инициативност, търговско - икономическа прозорливост, подходящо 

образование и на значим опит в тази сфера. 

Принципалът на дружеството носи отговорност за създаване на  

оптимални условия за успешното му развитие  ,включително и чрез 
кадровото му  обезпечаване. 
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Общинският съвет изпълнява функцията на общо събрание  по 

смисъла на Търговския закон и в неговите компетенции е избирането 

на ръководните органи на дружеството. 

Въз основа на направено наблюдение върху начина на управление и 

ръководство на общинското дружество се налага изводът ,че би било 

полезно да се оптимизира съставът на Съвета на директорите чрез 
включване на специалист с богат опит в търговската дейност, с 
перспективно мислене и управленски възможности. Това ще се отрази 

положително  на дейността на „Общински пазари - Разград” ЕАД ,на 

неговата конкурентноспособност в условията на тежка икономическа 

криза и на стопанските му резултати.. 

Предвид гореизложеното следва да се промени Решение № 602 по 

Протокол № 34 от 29.01/2010.г. на Общински съвет Разград ,като 

същото придобива следния вид : На мястото на члена на СД  на 

„Общински пазари -Разград” ЕАД  РАЗИЯ МУХАМЕДОВНА 

РАДЕВА  да бъде избран  ЛЮБОМИР АСЕНОВ РАЙЧЕВ  от гр. 

Разград, бул. „Бели Лом”34 ап.11. 

Притежава икономическо образование с магистърска степен по 

„Икономика и организация на вътрешната търговия”,с дългогодишен 

опит в сферата на търговската дейност ,включително и  като директор 

на СП” Кооптърговия и изкупуване” , председател на ПК” Единство” 

Разград ,човек деен, инициативен и креативен. Депозирано  е  
Протоколно решение № 26.11/26.03/12.г.на ПК” Единство” за съгласие 
с оглед разпоредбата на чл. 28”в” ал. 2 във вр. с ал. 1 т. 2 Закон за 

кооперациите. 
Общинският съвет също дава съгласие за заемане на длъжността 

при условията на чл. 237, ал.4 от Търговския закон. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал.1 т.9 ЗМСМА 

във вр. с чл. 11 т. 4 от Наредба № 3 за осъществяване на търговска 

дейност на Община Разград чрез търговски дружества с общинско 

участие ,приета от Общински съвет Разград и чл. 221 т. 4 , чл.233 ал. 4, 

чл.237, ал.4 и чл. 244 ал. 7, изречение второ от Търговския закон  

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 18 гласа „ЗА”, 

„против” – 13, „въздържали се” – 1, 

 

    Р Е Ш И : 

 

1.Изменя Решение № 602 по Протокол № 34 от 29.01/2010.г. на 

Общински съвет Разград ,като същото придобива следния вид : 

Освобождава като член на съвета на директорите на „Общински 

пазари - Разград” ЕАД РАЗИЛЯ МУХАМЕДОВНА РАДЕВА, считано 

от 01.05/2012.г. . 
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Избира на нейно място  ЛЮБОМИР АСЕНОВ РАЙЧЕВ при 

условията на чл. 237 ал. 4 ТЗ  от гр. Разград, бул. „Бели Лом”34 ап.11, 

като определя възнаграждение равно на досега получаваното от 

освободения член на СД . 

2. Задължава изпълнителния директор на „Общински пазари-

Разград” ЕАД да извърши в законоустановените срокове всички 

фактически и правни действия за отразяване в Търговския регистър 

на подлежащото на вписване обстоятелство, касаещо състава на 

Съвета на директорите на дружеството. 

3.Овластява и възлага на кмета на Община Разград в 

четиринадесет дневен срок от получаване на настоящото решение да 

прекрати сключения с Разиля  Мухамедовна  Радева договор при 

съобразяване на предвидените в него условия за предсрочното му 

прекратяване. 
4.Овластява и възлага на кмета на Община Разград да сключи 

договор по реда на чл. 244 ал. 7 изр. 2 ТЗ с новоизбрания член на СД, 

на когото няма да бъде възложено управлението и представителството 

на дружеството, считано от 01.05/2012.г.при условията на т. 1 от това 

решение. 
Настоящото решение да се изпрати на областния управител и на 

кмета на Община Разград в седемдневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я  2 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на  докладна записка  с вх. № 211 от 
10.04. 2012 г.  

Докладна записка от  Иво Борисов Димитров  -  Общински съветник 
Относно: Даване разрешение на „Общински пазари - Разград” 

ЕАД гр. Разград за удължаване срока на съществуващ договор за наем 

на земя, върху която е поставен павилион № 20, находящ се на 

Промишлен пазар в гр. Разград 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Имате думата като вносител господин Димитров. Заповядайте. 
 

 Г-н Иво Димитров – общински съветник, вносител 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 На 05.04.2012 г. е получено е писмо с вх. № 201 от Изпълнителния 
директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград, с което се 
депозира искане за удължаване срока на съществуващ договор за наем на 
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земя, върху която е поставен павилион № 20, с площ 8 кв.м., находящ се на 
Промишлен пазар в гр. Разград, за срок от три години. 

 Искам да припомня на общинските съветници, че на миналата сесия 
една докладна записка беше разгледана и приета с която Общината 
предостави за срок от пет години земята на „Общински пазари”, а това е 
продължението с което даваме разрешение на „Общински пазари” да 
удължи срока на договора с ЕТ „Айер-Асибе Ахмедова” – гр. Разград, ЖК 

„Орел”. Ако имате въпроси съм готов да отговарям. Благодаря.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз благодаря. Тази докладна записка беше разгледана в двете 
специализирани постоянни комисии на съвместно заседание в ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и в ПК по законност превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 Давам думата на г-н Димитров като Председател на ПК по 

законност. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Единодушно със 7 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се” 

комисията подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Сега ще помоля госпожа Салим, да 
си направи изявлението от името на нейната комисия. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК  

 С 11 гласа «ЗА» от 11 гласували без «против» и «въздържали се» 

Постоянната комисия по собственост подкрепи докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

Виждате, че това е по искане на търговското дружество. Не виждам 

желаещи за въпроси. Давам ви думата за становища и изказвания по 

докладната записка. Има ли желаещи? Поради липса на такива 
прекратявам дебатите и преминаваме към поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.03.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов отсъства   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 119 

 

Поради изтичане на петгодишния срок на договора за наем на 

земя, върху която е разположен преместваем павилион за продажба на 

промишлени стоки № 20, находящ се на Промишлен пазар в гр. 

Разград, наемателят ЕТ „Айер-Асибе Ахмедова”- Асибе Сюлюманова 

Ахмедова е подал заявление в „Общински пазари - Разград” ЕАД за 

продължаване на наемните правоотношения за срок от три години. 
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Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т.8 и т. 24, и 

ал. 2, чл. 22, ал. 1 от ЗМСМА, и във връзка с писмо № РД-05-

059/05.04.2012 г.  на изп. директор на „Общински пазари – Разград” 

ЕАД,  Общински съвет  гр. Разград, след поименно гласуване, с 26 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

    Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие за удължаване срока на договор за наем между 

„Общински пазари - Разград” ЕАД гр. Разград, ЕИК 116049644 с адрес 
на управление гр. Разград ул. „Марица” № 2, представлявано от изп. 

директор Деяна Колева – наемодател, от една страна и от друга ЕТ 

„Айер-Асибе Ахмедова” с адрес гр. Разград, ЖК „Орел” бл. 27, вх. Д, 

ап. 2, представляван от Асибе Сюлюманова Ахмедова- наемател на 

земя, върху която е разположен павилион № 20, находящ се на 

Промишлен пазар в гр. Разград, за период от три години, считано от 

15.06.2012 г. 
2. Задължава изпълнителния  директор на дружеството -

наемодател да изготви анекс към договора за продължаване на срока 

на действие на наемното правоотношение при условията на т.1 от това 

решение. 
3. Препис от решението да се изпрати на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 
 

СТАТИЯ 3 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Следващата, която поставям на вашето внимание е с вх.№ 212/10.04. 

2012 г. 
Докладна записка от Иво Борисов Димитров  -  Общински съветник 
Относно: Даване на разрешение на „Общински пазари- Разград „ 

ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване 
под наем на имот – частна общинска собственост, включен в капитала 

на дружеството. 

 Касае се за магазин № 8а. 
Имате думата като вносител ,господин Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров – общински съветник, вносител 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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Получено е писмо с вх. № 200/05.04.2012 г. от изпълнителния 
директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград, с което се 
депозира искане за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване под 

наем на стопанско помещение, находящо се на Централен общински пазар, 

сектор ІХ с идентификатор 61710.505.1899.1.17 в гр. Разград на ул. 

„Марица” № 2.  

Във връзка с това е подготвена докладна записка с проект за решение 
да дадем разрешение на „Общински пазари- Разград” EАД гр. Разград да 
проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на стопанско 

помещение, търговски обект магазин № 8а, с площ 15 кв.м., находящо се 
на Централен общински пазар гр. Разград на ул. „Марица” № 2, сектор ІХ с 
идентификатор 61710.505.1899.1.17, включено в баланса на дружеството, 

за срок от три години, за търговски цели. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя.  
В ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и в ПК по законност превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации се разгледа 
докладната записка  
 Давам думата на г-н Димитров като Председател на ПК по 

законност. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията единодушно със 8 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали 

се” подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам думата на председателя на Постоянната комисия 
по собственост. Госпожо Салим, заповядайте. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК  

 С 11 гласа «ЗА» от 11 гласували без «против» и «въздържали се» 

комисията подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Имате ли въпроси към вносителя на докладната 
записка? Ако няма желаещи давам ви думата за дебати. Становища. 
Предложения за корекции. Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите по 

тази докладна записка и подлагам проекта за решение съдържащ се в 
същата на поименно гласуване.   
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.03.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов отсъства   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 120 
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В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 
включен търговски обект – магазин № 8а с площ 15 кв.м., находящ се 
на Централен общински пазар, сектор ІХ с идентификатор 

61710.505.1899.1.17 в гр. Разград на ул. „Марица” № 2. Към настоящия 

момент помещението е свободно и предстои отдаването му под наем, за 

ползване за търговски цели. 

Предвид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА и чл. 33, ал. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград , 

уреждащ реда за даване на разрешение за провеждане на търг с явно 

наддаване за отдаване под наем по реда на чл.34, ал. 1, ал. 2 т. 1 от 

Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на 

стопанска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 
общинско участие и чрез общински предприятия и във връзка с писмо 

№ РД-05-058/05.04.2012 г.  на изп. директор на „Общински пазари – 

Разград”,  Общински съвет  гр. Разград, след поименно гласуване, с 26 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

    Р Е Ш И: 

 

1. Дава разрешение на „Общински пазари- Разград” EАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 

стопанско помещение, търговски обект магазин № 8а, с площ 15 кв.м., 

находящо се на Централен общински пазар гр. Разград на ул. 

„Марица” № 2, сектор ІХ с идентификатор 61710.505.1899.1.17, 

включено в баланса на дружеството, за срок от три години, за 

търговски цели. 

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 
проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2 т. 1 от 

Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на 

стопанска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 
общинско участие и чрез общински предприятия. 

3. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – 

Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1 и по т. 2. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

 

СТАТИЯ 4 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  
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Поставям на вашето внимание докладна записка с вх.№ 

214/10.04.2012г.  
Докладна записка от Иво Борисов Димитров – общински съветник от 

групата „СИНЯТА КОАЛИЦИЯ – СЪЮЗ НА ДЕМОКРАТИЧНИТЕ 

СИЛИ, ДЕМОКРАТИ ЗА СИЛНА БЪЛГАРИЯ” 

Относно: Провеждане на срещи и обсъждане на ефективното 

използване на публичната общинска собственост – сгради, в които са 

настанени общински училища. 

 Давам думата на вносителя на докладната записка да изрази своето 

становище и позиция по нея. 
 

Г-н Иво Димитров – общински съветник от групата „Синята 
коалиция – Съюз на демократичните сили, Демократи за силна България, 
вносител 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Предлаганата докладна записка предизвика дебати, полемика не само 

в комисиите на Общинския съвет, но и в медиите, печатни и електронни. 

Смятам, че всички от вас на постоянните комисии на Общинския съвет са 
запознати ,като за съжаление обаче се прояви една тенденция ,като една 
част от общинските съветници и политически сили както и педагогическия 
персонал на ОУ „Отец Паисий”, които участваха активно в работата на 
двете постоянни комисии заблуждават обществеността за същността на 
направеното предложение за решение. Искам да подчертая, че с 
предлаганото решение се иска само и единствено събиране на информация 
и провеждане на обществено обсъждане. Всякакви инсинуации, че става 
въпрос за вземане на решение за местене на училища, за закриване на 
училища и всякакви други измишльотини са просто нелепи. В постоянните 
комисии предлаганото решение не събра подкрепа, което само по себе си 

буди просто недоумение, а е един тревожен синптом, че част от избраните 
общински съветници не желаят да получат информация както те така и 

обществото, нито да бъде проведено обществено обсъждане на което да се 
добие представа за обществените настроения и реални нужди на 
общинските училища. Отново подчертавам, никъде не се предлага местене 
на училище от сграда в сграда, а само събиране на информация и 

обсъждане. Нищо повече. В хода на обсъждането бяха направени 

предложения от господин Стоян Ненчев, които съм приел и са отразени в 
тази докладна записка на сто процента. Става въпрос информацията да 
бъде събирана за всички общински училища на територията на Община 
Разград. Също така в работата на комисиите участва Директора на ОУ 

„Отец Паисий”, който освен със своите празни приказки и инсиноации и 

глупави интерпретации направи една съществена забележка, която моля да 
отразите. В проекта за решение моля където е записано улица „Отец 
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Паисий” да задраскате „Отец” и да добавите „№6”. Текстът става „ 

сградата ,находяща се на улица „Паисий „№6. И за така оказаната помощ 

от директора изразявам дълбока и искрена благодарност. Освен това моля 
в първа точка от решението да добавите: „да бъде събрана информация 

за резултатите от външното оценяване за 2011 г. на 

общообразователните училища на територията на Община Разград”.  

Това ще даде по – пълен поглед за постигнатите резултати от работата на 
педагогическите колективи и на Директорите на общинските училища. 
Благодаря Ви. Готов съм да отговарям на възникнали въпроси. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, ще дам думата на колегите за въпроси преди това обаче тъй като 

направихте предложения за изменение на проекта за решение ще Ви 

помоля в писмена форма да го предоставите, а докато свършите тази 

работа аз ще информирам общинските съветници за позицията на 
Директора на ОУ „Отец Паисий” в гр. Разград – господин Мирослав 
Стоянов Минков, която е внесена в писмен вид с вх. № 238/17.04. 2012 г. 
до постоянните комисии на Общински съвет Разград.  

Прескачам обръщенията, „Основанията да изразим становище, ни 

дават следните аргументи по докладната записка внесена за разглеждане в 
Постоянните комисии на Общински съвет Разград:  

1. ОУ „Отец Паисий” гр. Разград е средищно училище, което обучава 
учениците от закритите училища в селата Радинград, Топчии и 

Мортагоново. Със стартирането на проект по ОП „ РЧР” „ Подобряване на 
качеството на образование чрез целодневна организация на учебния 
процес”, организацията на образователно – възпитателния процес е 
целодневна – от 8.00 до 17.30 часа. Учебния процес се осъществява на 
едносменен режим, което дава възможност да се изпълняват изискванията 
на проекта. Предложението за смяна на сградата ще наруши възможността 
за осъществяването на целодневната организация и няма да създаде „по – 

добри и благоприятни условия за обучение и възпитание в тях”. Това е 
сложено в кавички очевидно цитат от докладната записка.  

2. Училището разполага с 19 стаи, от които класните стаи са 13, 

както и компютърни кабинети. Всички помещения се използват оптимално 

за нуждите на обучението на учениците. Обучават се 251 ученици, от 
които 167 ученици са разпределени в 7 полуинтернатни групи. 

Изискването на МОМН във връзка с горецитираният проект е да се 
осигурят допълнителни стаи, отговарящи на броя на полуинтернатните 
групи / 7 за нуждите на училището/.Задължението е в тези стаи да не се 
провеждат часове от учебния план по ЗП, ЗИП, СИП. За целодневната 
организация се използва и училищен стол където се осигурява обедното 

хранене на учениците с какъвто не разполага ПМГ „Акад. Н. Обрешков”. 
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3. Според вносителя „ОУ „ Отец Паисий” гр. Разград не отговаря на 
изискванията на Наредба №7/29.12. 2000 г. на МОН за определяне броя на 
учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските 
градини и обслужващите звена”, което не отговаря на истината и води до 

заблуждение на Общински съвет Разград, респективно неговите комисии. 

Вносителят не конкретизира тази част от Наредба №7/20.12. 2000 г., за 
която смята, че паралелките са с „ по – малък брой ученици”, като използва 
неофициални източници, което води до некоректност и подвеждане на 
Общинския съвет. 

4. В ОУ „Отец Паисий” град Разград няма маломерни и слети 

паралелки, които да натоварват общинския бюджет. Училището се 
издържа от делегирания си бюджет, в рамките на единния стандарт за 
издръжка на един ученик. Нямаме задължения по неизплатени заплати, 

издръжка и външни доставчици и услуги. Твърденията на господин Иво 

Димитров предизвикват недоумение по отношение на финансовата 
обезпеченост на училището. 

От всичко изложено до тук е видно, че изкуствено се създава 
проблем, който се политизира с предизборните обещания на една коалиция 
и се трупа актив за сметка на нашите ученици, родители и учители. Като 

хора, работещи в сферата на образованието предлагаме подобни проблеми 

да бъдат решени чрез приемането на една нова стратегия за развитието на 
образованието в община Разград, а не на части за изпълнението на 
предизборните обещания.  

Събирането на две средищни училища в една сграда ще създаде хаос 
и прецедент и за двете учебни заведения. Не съществува подобно 

комбиниране при изграждането на училищната мрежа в страната.  
Докладвам също, че това изложение което беше направено от страна 

на Директора пред постоянните комисии подробно го изчетох пред вас, 
тъй като беше направена заявка от Директора на училището да се изкаже 
на днешното заседание на Общинския съвет. За съжаление не беше спазил 

срока за направа на своята заявка поради което неговата позиция е 
изразена в току-що предложения ви писмен вид.  

И сега давам думата на колегите общински съветници да отправят 
въпроси към вносителя на докладната записка. Заповядайте.  

/ Реплики в залата от общински съветници/. 

/ Отговор на г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС по повод 

направените реплики/. 

Нарочно оставих постоянните комисии защото ще има един въпрос, 
на който да отговорят когато докладват председателите на постоянни 

комисии, по тази причина наруших малко процедурата. Ще дам думата и 

на председателите. 
Заповядайте за въпроси. Да, заповядайте доктор Апти. 
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Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Както на откритото заседание на ПК по образование и наука така и 

сега подкрепям желанието и усилията на господин Иво Димитров да 
осигури необходима самостоятелна сграда на Математическата гимназия, 
която да покрие нуждите на учениците и да осигури провеждането на по – 

рационален учебен процес, но не смятам, че с посочените цели и начини е 
възможно да се постигне това, защото се излиза от рамките на разумното и 

справедливото. След изслушаните факти от Директора и учителския състав 
на ОУ „Отец Паисий” стигам до извода, че отразените факти в 
изложението на докладната записка недотам отговарят на 
действителността, а именно: Оказва се, че не е сериозно твърдението, че 
посочения брой от него ученици в Основното училище не осигуряват 
необходимите финансови средства за педагогическия персонал както и за 
издръжка на учебното заведение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Извинете доктор Апти, че Ви прекъсвам: Въпрос ли имате или 

становище? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Да, становище и ще приключа с въпроси. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Нека първо да приключим с въпросите, после ще Ви дам думата, 
след като изслушаме постоянните комисии. Ако има въпроси сега. Има ли 

въпрос в становището? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще Ви моля въпроса първо. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

За да може да ни е по – ясно на нас и на обществото бих искал да се 
доуточнят мотивите на господин Иво Димитров за изготвената докладна 
записка, а именно: Защо иска да се проведе обществен дебат, както е 
написано в самото решение за тъй наречената „рокада”, именно на тези 

училища? Защото ако търсим самостоятелна сграда на ПМГ дали не е 
задълбочено проучено дали общината няма ресурс за това нещо. И 

другото, което е оставаме с впечатлението, нима нещо лично към ОУ 
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„Отец Паисий” има и защо не са споменати други училища като варианти? 

Това са въпросите ми. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Благодаря. След това ще Ви дам във фазата на дебатите отново 

думата. Има ли други желаещи да поставят въпроси към вносителя? Да, 
заповядайте госпожо Димитрова. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Моя въпрос обаче не е към вносителя, а е към Вас. По – късно ли да 
го задам или сега?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Както прецените.  
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

В смисъл да изчакаме ли отговора на вносителя, понеже не е към 

него? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Както прецените. Задайте си въпроса. 
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Добре тогава ще Ви го задам сега.  
Моят въпрос към Вас е: Вие като общински съветник, респективно 

като Председател на Общинския съвет имате ли тези правомощия да 
извършите всичко това, което с тази докладна вносителя иска да Ви 

задължи? 

И втория ми въпрос е: Желаете ли да го направите? Защото тази 

докладна като цяло ми изглежда малко безсмислена тъй като мисля, че 
всеки общински съветник има възможност да се снабди с тази информация 
и след което да я предостави на Общинския съвет. Защо е необходимо 

въобще да Ви задължаваме, ако Вие доброволно може да поемете този 

ангажимент и имате тези правомощия?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

В този порядък ли да Ви отговарям непременно? Очевидно въпроса 
Ви дали желая или не си е риторичен въпрос, няма да го коментирам. Аз 
нямам право на желания, изпълнявам това което Закона и Общинския 
съвет ми вмени като задължение. Но като отговор на Вашия въпрос 
веднага отговарям, че тъй като решението на една от постоянните комисии 

ме задължи, това е ПК по образование и наука да изискам информация от 
Община Разград и от Инспектората на МОМН, това вече е направено. 
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Така, че въпрос за желание или нежелание не стои. А въпроса за 
компетенциите и задълженията на Председателя на Общинския съвет са 
подробно изложени както в ЗМСМА, така и в нашия Правилник. 

Съществува разбира се и една точка 23 която е въведена като основание в 
нормативната обосновка на докладната записка и тя дава по – широко поле 
за обхващане компетенциите на Общинския съвет по отношение на 
въпроси, които не са изчерпателно изброени в съответния текст, а това е 21 

от ЗМСМА. Така, че лично аз си изказах становището на постоянната 
комисия, т.е. и на трите постоянни комисии, че всеки общински съветник 
би могъл да получи тази информация. Изслушах и аргументите, направих и 

предложение да ме задължи съответната постоянна комисия да събера 
информацията. Това предложение не се прие от двете постоянни комисии. 

Изслушах и аргументите на вносителя на докладната записка, който държи 

да бъде облечена във формата на решение неговата воля за събиране на 
информация и сега вече е въпрос какво ще реши Общинския съвет. Но тъй 

като сме във фазата все още на въпросите, доволна ли сте от отговора или 

допълнително да давам друга информация? 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Да, благодаря ви. Аз съжалявам, че го зададох в зала, но не 
присъствах на тези три комисии.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Никакъв проблем не е. Вие фактически направихте връзката между 

това, което ме накара да оставя становищата на постоянните комисии след 

въпросите. Точно това щях да помоля постоянните комисии да 
информират под формата на въпроси, но Вие свършихте тази работа 
вместо мен. Да, господин Ролев, заповядайте. 

 

 Г-н Теодор Ролев - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Аз имам въпрос към вносителя, а именно: Откъде той черпи 

информация за числеността на учениците тъй като в изказването на 
Директора на ОУ „Отец Паисий” източниците и самите данни бяха 
оспорени като неверни? Това е първия ми въпрос.  
 Втория ми въпрос: На заседанието на тези постоянни комисии на 
които аз не съм присъствал дали точно това не е причината заради, която 

не се е приела тази докладна записка, а именно, че просто уважаемите 
общински съветници се съмняват в истинността на данните, които са 
посочени в докладната записка? Ако е така, аз намирам, че има смисъл 

тази докладна.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Аз ще Ви помоля да приемете едно предложение: На втория Ви 

въпрос отговор могат да дадат председателите на постоянни комисии, 

които могат да съобщят подробно как са се развили дебатите и ако не сте 
доволен от този отговор, тогава господин Димитров да направи 

допълнителен отговор. А сега да му дадем думата на отговор по първата 
част от въпроса Ви. Приемате ли така?  

 

 Г-н Теодор Ролев - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Да, приемам.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате думата сега за отговор господин Димитров. 
 

 Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Така, по ред на задаване на въпросите. Първи задава въпросите 
доктор Апти: Какви са мотивите да направя това предложение за решение? 

Моите мотиви смятам, че са обстойно изложени като ще акцентирам 

отново и отново на това, че за да бъде взето едно решение, което да 
удовлетворява нуждите на всички подчертавам общински училища на 
територията на община Разград трябва да бъдат две неща решени. Първо – 

да бъде събрана вярна и точна, неоспорима от никой информация за 
текущото състояние на общинските училища за техните сгради, които 

ползват общинска собственост, за резултатите от външното оценяване, 
изобщо всички тези параметри да бъдат неоспоримо изкарани на масата и 

публично оповестени за да е ясно какво се случва в общинското 

образование. Второто нещо, да бъде проведен един обществен дебат на 
който тази информация, тези данни да бъдат интерпретирани по  най – 

правилния начин и на базата на тях да бъде взето решение, което ще 
подобри нивото на образованието в общината, ще даде равен достъп на 
всички деца до качествено образование в община Разград.  

На втория въпрос – Търсене на сграда на ПМГ.  

Доктор Апти, и на комисията, която Вие ръководихте и на другите 
комисии аз се опитах кристално ясно да подчертая, да Ви изясня, да се 
опитам да Ви накарам внимателно да прочетете проекта за решение, 
където сградата на ПМГ и сградата на „Отец Паисий” са дадени само като 

пример. И аз подчертавам, че съм взел предвид предложението на 
господин Стоян Ненчев и съм приел, че е необходимо събиране и 

обсъждане на събраната информация за всички подчертавам всички 

общински училища. И дали имам нещо лично по отношение сградата на 
„Отец Паисий”?  

Бих Ви отговорил, че нямам нищо лично но тъй като се смятам за 
личност всеки един въпрос ме засяга лично: как ще учат и всяко едно дете 
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в община Разград аз го приемам като личен въпрос и като личен мотив в 
който да ме ръководи при събирането на информацията и при вземането на 
най – добри решения в Общинския съвет.  

Радиана Димитров  задава въпроса дали … 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Извинете тя го зададе към мен и аз и отговорих. 

 

 Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

А а а, аз като общинското магаре съм готов на всички въпроси да 
отговарям. Благодаря.  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря господин Димитров, не е необходимо, удовлетворена съм 

от отговора.  
 

 Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Добре. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Интересно, ако отговорим различно какво ще се случи тогава. Да, 
продължавайте. 

 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Мнението на Председателя, то е с много по – голяма тежест. Аз и 

затова правя това предложение. Не общинския съветник Иво Димитров да 
събира информация, а Председателя на Общинския съвет със своята 
тежест и авторитет да събере тази информация и да я предложи на всички 

за да няма тук инсиноации, че аз правя някаква лична интерпретация и 

някаква информация крия или предлагам някакво решение. Не искам да 
остане и капка съмнение, че съм укрил информация, която е достигнала до 

мен като общински съветник и затова правя предложение за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И тогава Председателя да отговаря дали няма лични някакви мотиви.  

Шегувам се, извинявам се, продължаваме нататък сериозно. 
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Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

На господин Ролев първия въпрос: Откъде черпя тези данни? 

Тъй като в работата на комисиите бях обвинен, че едва ли не така се 
изразяват апокрифни данни ползвам. Пред мен е Наредба №7/ 29.12. 2000 

г. за определяне броя на учениците и децата в паралелките и в групите на 
училищата, детските градини и обслужващите звена. Има един поменик на 
изменения, като последното е от 28.02. 2012 г., на страница 11, в 
последните редове където пише: Приложение към чл.2, ал.1 – „Таблица за 
определяне броя на учениците и децата в паралелките и в групите на 
училищата и детските градини пише: от І до ІV клас паралелките трябва да 
бъдат -  норматив за броя на учениците и децата в паралелка, група – от 16 

до 22 ученика. От V до VІІІ клас трябва да бъдат от 18 до 26. Резултатите, 
които съм получел от колектива на „Отец Паисий”: в ІІІа клас – 15 деца, в 
Vа клас – 17 деца, в Vб клас – 16 деца, в VІІб – 17 деца или общо от 13 

паралелки в четири са извън утвърдените стандарти в тази Наредба № 7, 

Приложение към чл.2, ал.1. Това е отговора на първия въпрос. Така – каква 
е причината? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Димитров, вносителят се съгласи първо да отговорят 
Председателите на комисии. 

 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Искам само нещо да подчертая защото ви казах, че смятах, че има 
нещо смислено в предложенията на Директора на „Отец Паисий” обаче за 
съжаление тук господин Николов живее на същата улица и аз току-що го 

помолих и той ми показа своята лична карта където улицата е „Отец 

Паисий” така, че моля ви не задрасквайте „Отец” това което твърди 

Директора. Не знае на кой административен адрес му е училището но му е 
простено и това.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Значи няма да правите предложение в писмен вид за 
корекция. Разбрах Ви. Ако няма други въпроси и аз имам един въпрос. 
Заповядайте господин Петко Стоянов. 

 

Г-н Петко Стоянов – ПП „ГЕРБ” 
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Аз имам един въпрос към вносителя понеже той каза, че в 
докладната записка училищата ОУ „Отец Паисий” и ПМГ „Акад. Никола 
Обрешков” са дадени просто като пример. Бих искал да го попитам, дали е 
склонен да направи промяна в неговата докладна записка след като е така и 

да изключи тези имена, а да направи предложение за решение за 
образуване на обществено обсъждане за намиране на самостоятелна сграда 
на ПМГ „Акад. Никола Обрешков”? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Стоянов. И аз да доразвия този въпрос. Според 

мен господин Димитров, една част от недоразуменията по отношение на 
Вашата докладна записка произтичат, това беше казано и в комисиите от 
разминаването между мотивационната част и диспозитива на решението и 

ние коментирахме този въпрос. Склонни ли сте като вносител в 
мотивационната част там където е първия пасаж, първия абзац и където 

изрично се говори за обсъждане на възможност за настаняване на ПМГ в 
сградата на другото училище, този абзац изобщо да отпадне и така да се 
премине плавно със съответствие между мотивационната част и 

диспозитива на решението?   

Моля, да отговорите и на двата въпроса. 
 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Първо на господин Стоянов.  
Господин Стоянов, четете последните думи от решението в първа, 

втора и трета точка където е записано: „всички общински училища”, 

„използвани от общинските училища”. Става дума за всички общински 

училища. Пак Ви казвам намирането на подходяща сграда на ПМГ „Акад. 

Никола Обрешков” не основният мотив в тази докладна записка, а 
събирането на достоверна информация защото може да се окаже, че 
мястото на „Отец Паисий” си е точно там, а на Математическа гимназия е 
на много по – престижно място от училището „Отец Паисий”. Нека да се 
събере пълна и достоверна информация и на базата на това да решим какво 

да правим с училищата. Това се опитвам на всяка една комисия и тук 

отново и отново да го обяснявам.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А моето предложение в мотивационната част? 

 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Уважаема госпожо Председател, 

Правите такова предложение на което не мога да Ви откажа.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Значи го оттегляте, благодаря. 
 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Приемам напълно Вашето предложение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тоест, откъде започва? 

 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Нека да е ясно, става въпрос за събиране на информация и за 
организиране на обществен дебат на който да бъдат повдигнати и решени 

проблемите на всички общински училища, включително на ПМГ „Никола 
Обрешков”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре, тогава ще Ви помоля да си направите в писмен вид това 
предложение. Аз междувременно ви питам: Има ли въпроси? Госпожо 

Радославова, заповядайте. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Тъй като от всичко което вносителя ни предоставя  като изложение и 

като мотивация за тази докладна записка която внася на нашето внимание 
бих искала да го попитам: защо в решението в т.4 се казва: „Събраната 
информация да бъде предоставена на вносителя”. Ние също искаме да 
бъдем информирани. Нека да бъде предоставена на всички общински 

съветници или поне на постоянните комисии в които беше разгледана тази 

докладна. Така малко личностно остава и излиза, че ние нямаме интерес от 
информацията която той събира и интерес към училищата и тяхната съдба. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Като предложение ли го правите или като въпрос? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

И въпрос. Ще го внеса и като предложение по - нататък. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре, благодаря. Имате думата господин Димитров. 
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Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Понеже първо е зададено като въпрос. Признавам си, че това беше 
един личен мотив за да имам повод да поканя госпожа Радославова да й 

представя, да й споделя тази информация която ще получа от Вас, но ако 

тя държи  / Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС прекъсва общински 

съветник Иво Димитров/ 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще Ви помоля нека да се държим по – делово. Приемате ли  / 

Общински съветник Иво Димитров прекъсва г-жа Милена Цанева – 

Председател на ОбС/ 

 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Ама искахте аз да Ви кажа истината нали. Затова „да бъде 
предоставена на всички”, но след като има обществено обсъждане, след 

като / Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС прекъсва общински 

съветник Иво Димитров/ 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Значи не възразявате. 
 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Не възразявам. Съгласен съм.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да се направи корекция.  
 

Г-н Иво Димитров – общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

Абсолютно съм съгласен. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тогава ще Ви помоля, госпожо Димитрова ще Ви помоля да 
уточните съвместно как да изглежда тъй като прие Вашето предложение, 
как да изглежда последната точка и вносителя ще го приеме. Докато се 
уточнят за предложението от страна на вносителя ще дам думата на 
Председателите на постоянни комисии да изложат становището и хода на 
дебатите по тази докладна записка като уточнявам, че първата комисия 
която се занима с нея е ПК по образование и наука, а двете други 

Постоянни комисии по управление на общинската собственост, 
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приватизация и следприватизационен контрол и по законност превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации имаха съвместно 

заседание.  
Госпожо Монева, заповядайте от името на ПК по образование. 
 

Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

Благодаря Ви госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, 

На 17.04. 2012 г. се проведе заседание на ПК по образование и наука. 
Присъстваха 8 общински съветници. В заседанието на Постоянната 
комисия присъства и част от педагогическия колектив на ОУ „Отец 

Паисий” и родители начело с кмета на с. Топчии чийто деца се обучават в 
ОУ „Отец Паисий”. Със съгласието на общинските съветници от 
Постоянната комисия ние изслушахме и педагогическия колектив и 

Директора на училището и родителите, които участваха в заседанието на 
Постоянната комисия. Многократно беше давана думата на вносителя за 
изясняване на основните въпроси в проекта за решение. След дебатите и 

задълбоченото обсъждане Постоянната комисия взе следното решение: С 8 

гласа „против” не прие докладната записка в този вид. Комисията се 
обедини върху следното решение: Да се предостави докладната записка на 
общинска администрация и чрез Председателя на Общинския съвет да се 
изиска информацията, която е заложена в проекта за решение. 8 гласа „ЗА” 

бяха за това решение на постоянната комисия.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Монева. Отново уведомявам комисията, че е 
изпълнен този ангажимент и очакваме информацията. А сега ще помоля 
другите две постоянни комисии. Господин Димитров, имате думата като 

председател на ПК по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 В комисията по законност при обсъждането бяха разисквани 

следните въпроси: 

 1. Какъв е характера и статута на постоянните комисии и те могат ли 

да издават задължителни актове и решения, които да бъдат изпълнявани от 
други органи на Общинския съвет и други органи и лица? 

Стигна се до тълкуването и позоваването на чл.25 от Правилника за 
организацията и дейността на Общинския съвет Разград и неговите 
комисии, който определя, че Комисиите са работен орган на общинския 
съвет, изпълняващи инициативни, съвещателни и контролни функции. 

Никъде в Раздел ІV на Правилника за работата на Общинския съвет, а и в 
Закона за местната администрация не се съдържат императивни норми 
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които да определят, че комисията може да нарежда някому да направи 

нещо. Затова и се постави на тази плоскост въпроса: Има ли възможност и 

забранява ли Закона Общинския съвет чийто решение безусловно 

подлежат на изпълнение и никой не може да отказва тяхното изпълнение 
да се произнесе по този въпрос. Макар това да не е изрично включено в 
компетенциите на Общинския съвет Законът позволява Общинският съвет 
да се занимава с всяка категория въпроси каквито намери за добре. В този 

смисъл ако Общинският съвет не се занимае с този въпрос колегата Иво 

Димитров има право на всяка сесия на Общинския съвет той да внася тази 

докладна. И на всяка сесия на Общинския съвет мотивирано да излага 
аргументите и съображенията си защо Общинския съвет трябва да обсъди 

този въпрос. Не е открил топлата вода, той е видял нещо, което и в древния 
Рим е имало със знаменитите  фрази  -  На всяко заседание на Римския 
сенат става един от членовете сенатори и излага аргументи: „Защо 

Картаген трябва да бъде унищожен” и това години наред. Казвам тези 

неща за да можем да преценим и най – рационалното в нашата дейност, 
защото според мен досега загубихме значително много парламентарно 

време в предварителни процедурни въпроси и т.н. С оглед на всичко това 
комисията поначало прие, че в този си вид докладната записка в който е 
внесена, а тя беше внесена и в съвсем друг вид не може да бъде подкрепена 
и резултатите са: „ЗА” – 2, „против” – 4 и „въздържали се” – няма. За 
съжаление вече изразявам моето лично мнение вносителя добре се е 
съобразил с мненията досежно диспозитива на проекта за решение където 

са направени съответните корекции но при това лъсва едно голямо 

разминаване между обстоятелствената част на докладната записка, 
мотивационната част на решението на страница втора и затова ще бъдат 
направени съответните предложения. В нашата група общински съветници 

ние обсъждахме този въпрос и считам, че един от най – компетентните 
специалисти като общински съветници е госпожа Дякова, която може да 
изрази едно компетентно, аргументирано и с познаване становището по 

този проблем. Предлагам да изслушаме нейното становище, което ще бъде 
полезно за дискусията за да можем да съкратим времето на дебата. Ако 

така продължим сигурно още един час можем да дебатираме по този 

въпрос. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Ще дам думата на госпожа Дякова, 
но нека първо да чуем и становището на ПК по управление на общинската 
собственост. Госпожо Салим, имате думата. 
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 В комисията по собственост дебата беше изключително разгорещен 

по повод на тази докладна записка. Тя не събра необходимите гласове, не 
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беше подкрепена във вида в който на вниманието на комисията беше 
предложена. За нея в този й вид гласуваха: „ЗА” – 3, „против” – 6, 

„въздържали се” – нямаше. В хода на обсъжданията на докладната бяха 
направени множество предложения, които могат да бъдат обобщени в 
следния вид: Докладната записка да се изпрати по компетентност до 

общинската администрация, която да предостави на вносителя на 
докладната записка поисканата от него информация. След като съм взела 
думата аз искам да направя и едно изявление от свое име. Моля за 
протокола да се уточни, че както на заседание на постоянните комисии по 

собственост и по законност като съвместно такова така и в хода на 
днешното пленарно заседание аз няма да участвам в разискванията и в 
гласуването.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря госпожо Салим. С това откривам дебатите по докладната 
записка. Имате думата госпожо Орешкова.  
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Благодаря госпожо Председател. От името на групата на ПП „ГЕРБ” 

заявявам нашата позиция по внесената докладна. Тъй като както вече 
многократно стана ясно обяснителната част не кореспондира с проекта за 
решение, самата докладна като цяло има абсурден вид. Тя е популистка и 

цели да предизвика напрежение сред обществото, сред Директорите на 
училища, съответно родители, ученици и т.н.. Така, че считам, че проблема 
за сграда на ПМГ вълнува всички граждани. Ние сме запознати с този 

проблем но не е тази формата за неговото обсъждане така, че групата на 
„ГЕРБ” няма да участва в гласуването не защото не е заинтересована от 
проблема, но просто този проект за решение не е най – правилния. 
Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Ще дам думата на Д-р Апти защото той задавайки 

въпроса имаше желание и да се изкаже. Ще Ви дам след това думата на 
Вас господин Николов. Заповядайте. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

В такова положение, след направените изменения основната мисъл 

на докладната в първоначалния й вид доста се измести и аз не знам дали, 

по – скоро считам, че е доста нелогично и неоснователно е изпълнявайки 

дадени предизборни обещания да се въвлича и Общинския съвет както и 

Председателя на Общинския съвет във вземането на такива решения, които 

могат в последствие да доведат до вземането на други решения, които пък 
недотам са обществено приемливи и напълно обосновани. И твърдението, 
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че мотивите за вземането на това решение, както е посочено в докладната 
записка „ще осигури равен достъп до качествено образование на всички 

ученици при по – добри и благоприятни условия за обучение и 

възпитание”  е меко казано химерно и популистко. Това е моето мнение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Приключихте ли господин Апти?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

 Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Господин Николов, имате думата. 
 

Г-н Никола Николов - общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Уважаеми колеги, 

Очевидно има някакъв контекст когато се обсъжда тази докладна. 
Според мен с всички приети вече от вносителя и предложени от всички 

колеги предложения, тя е напълно приемлива и това е очевидно. Разбирам 

и контекста, аз може би за разлика от всички вас съм завършил и двете 
училища за които стана дума. Факт е, че има проблем, който трябва да 
бъде решен. Отказа да се участва в решаването на един проблем е просто 

неразбиране защо са ни избрали нашите гласоподаватели. Така, че аз ви 

предлагам да прекратим дебатите и всеки да гласува нали тъй както е 
разбрал това което е предложено от нашия колега. Аз лично ще гласува 
„ЗА” тази докладна по очевидната причина, че решаването на проблема 
трябва да се случи само и единствено след обществено обсъждане, което 

да почива на някакви обективни факти, които се  надявам, а и разбрах вече, 
че са събрани от Председателя на Общинския съвет….. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Поискани са. Още не сме ги получили. 

 

Г-н Никола Николов - общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Добре, поискани са. И оттук нататък естествено всеки решава дали 

участва в решаването на проблема или не участва. Така, че аз наистина ви 

предлагам нека да прекратим дебатите. Ясно е, че ще има емоции, ясно е, 
че ще има и съвсем разнопосочни предложения, но аз мисля, че можем да 
намерим желателно всички заедно такова решение на проблема или да не 
намерим такова, което също е възможен изход от вече поставената тема. 
Но да твърдим, че няма проблем или че няма такава тема или, че ако 

участваме или не участваме в гласуването, „против” сме или не сме 
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„против” тази докладна просто не е никакво решение. Така, че аз 
предлагам да прекратим дебатите и да гласуваме. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Николов. Съгласно процедурата трябва да 
подложа на гласуване неговото предложение за прекратяване на дебатите 
но беше направена заявка преди Вашето предложение за предоставяне 
думата на госпожа Дякова затова ще си позволя да и дам думата тъй като 

тя е поискана преди Вашето предложение и Вие не възразявате против 
това. Заповядайте госпожо Дякова. 
 

 Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми колеги, госпожи и господа общински съветници, 

Съвсем нормално обсъжданата тема предизвика изключително голям 

интерес сред обществеността на Разград, а всички ние като участници в 
различните постоянни комисии станахме свидетели на много сериозни 

дебати, които се случиха по време на разискванията на предложената 
докладна. Не искам да се връщам към всичко, което беше казано от 
председателите на комисиите, споделено от колегите които зададоха 
въпроси. По – скоро за да приключим възможно по – рационално 

започнатия дебат аз ще имам конкретно предложение, което в писмен вид 

ще предложа. Но искам да потвърдя тревогата на изказалите се преди мен 

общински съветници, че предложена в този вид докладната наистина  
предизвиква така сериозен конфликт между учебните заведения, между 
Директорите на учебни заведения и това не е в интерес на общинската 
образователна система. Явно е, че колегата Димитров си е поставил така 
цел да помогне за по – рационалното и по – добро използване на 
общинската база предоставена на учебните заведения, но когато излага 
проблема е допуснал според мен така слабост като, той казва, че случайно 

едва ли не е избрал тези училища като цитира тези две учебни заведения. 
Както и да обяснявам пред общността, че това е само условно показано 

явно всеки засегнат от двете учебни заведения ще го приема като проблем, 

който касае него. Затова, аз отново приемам мотивите на Димитров, че има 
потребност, има потребност от обществен диалог за рационалното и 

ползотворно използване на сградния фонд, който е предоставен на 
общинските училища и това може да стане единствено след като имаме 
събрана много точна, достоверна  информация върху която да стъпим и 

оттам нататък да започне дебата. Не мога да се съглася с твърденията на 
Димитров, че тази информация не може да бъде събрана. Тя може да бъде 
събрана от всеки общински съветник, ако той си направи труда да я поиска 
оттам откъдето трябва. Но след като видяхме колко сериозен отзвук има 
този въпрос в обществеността на Разград и на Общината, колко съдби 
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засяга този проблем аз лично в комисията не подкрепих докладната във 
вида в който е и няма да я подкрепя в този вид. Ще имам конкретни 

предложения за промени и ако те се приемат тогава бих я подкрепила с 
мисълта, че част от общността може да приеме отказа ни като отказ да 
участваме в решаването на този проблем. Ние като общински съветници би 

трябвало да бъдем част от решението на този проблем.  В тази връзка 
предлагам за да се избегне това напрежение и да убедим обществеността 
на Разград, че Общинския съвет е съвсем добронамерен и иска наистина да 
осигури равен достъп на всички деца от Разградска община към качествено 

образование  в общинските училища, към добра база която те да използват 
за своя процес предлагам няколко промени, които да покажат, че 
Общинския съвет е съпричастен към решаването на проблемите на 
общинската образователна система, но не във вида в който господин 

Димитров точно ги е поставил.  

 В тази връзка, в мотивационната част, първият абзац където се 
цитират тези учебни заведения и които внасят това напрежение нека да 
бъде променен и там текста да придобие следния вид:  

 

Г-н Иво Димитров - общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

 Това го приех.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Моля, не я прекъсвайте нека да си каже предложението. 

 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

Аз правя предложение за да се избегнат съмненията в Разградската 
общественост, че Общинският съвет цитира и търси решение на проблема 
само за две учебни заведения и за две сгради.  

Предлагам да има следния текст: 
Общински съвет Разград като собственик на сгради публична 

общинска собственост в които   са настанени  общински училища да 

събере необходимата информация за рационалното и пълноценно 

използване на сградния фонд за нуждите на общинската 

образователна система, което изключва цитирането на учебните 
заведения. 

В решението вече, в диспозитива да остане т.1 и т.2 с допълненията, 
които направи господин Димитров, да отпадне т.3, а т. 4 да придобие 
следния текст: Събраната информация да се предостави за обсъждане и 

предложения в постоянните комисии на Общинския съвет.   

 Считам, че когато се събере точна информация от всички 

институции и от всички заинтересовани лица тя следва да бъде обсъдена в 
постоянните комисии и на базата на тази информация тогава вече да се 
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направят конкретни предложения, които могат да бъдат съвсем различно 

от това което дотук сме обсъждали , да бъдат много по – рационални и 

вече там да се вземе решение дали ще се прави обществен дебат, дали 

общинската администрация ще ни даде конкретни предложения, дали ще 
събираме Директорите за допълнения към Общинската стратегия защото 

не искам да напомням на Общинския съвет, че има такава Стратегия която 

е зае развитие на общинската образователна система, тя е до 2013 година. 
Тя е отворена, може да се допълва и с тази информация и нашите 
предложения ние можем да бъдем полезни за решаване на наболелите 
проблеми в общинската образователна система. Предлагам го и в писмен 

вид. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова. Господин Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров –  ПП „БСП” 

 Аз Ви моля да ми дадете думата като представител на група 
съветници въпреки, че беше направено предложение за приключване на 
дискусията.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Имате право. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Нашият Правилник позволява по всяко време.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Имате право, да. Давам Ви думата.  
 

Г-н Стоян Димитров –  Ръководител на група общински съветници 

от ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги, 

За жалост може би не всички желаещи ще могат да вземат 
отношение но като считам, че направените предложения от госпожа 
Дякова са разумни и стъпват на една здрава основа следва да бъдат 
подкрепени от името на нашата група съветници от „БСП” аз искам да 
заявя следното: Ако бъдат приети тези промени в никого не бива да има и 

капчица съмнение, че в Общинския съвет има нагласа да бъде закривано 

училище „Паисий” или да бъде местено на други места. В групата 
общински съветници на „ДПС” няма нужда да бъде коментиран по този 

начин въпроса. Училище „Отец Паисий” си има своето място в 
образователната система на Разград, то си има своята сграда и там ще бъде 
и там ще си изпълнява своите функции като учебно заведение, което 
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обслужва една много голяма територия от града. Затова искаме в 
Общинския съвет да има яснота по този въпрос. Другото за което искаме 
да изразим нашето становище като група съветници е, че за съжаление 
работим на коляно. В обстоятелствената част на докладната записка, в духа 
на предложенията на госпожа Дякова не бива в решението на Общинския 
съвет да има каквато и да е конкретика за отделни учебни заведения. 
Затова на страница първа посочването, че вПМГ „Акад. Никола 
Обрешков” се обучавали 468 ученици, а в ОУ „Отец Паисий” се обучавали 

248 ученици и 1/3 от паралелките еди какво си, еди как си било, според нас 
трябва да отпадне. Поради припряността в дискусията просто госпожа 
Дякова не можа да изложи всички съображения. Ние предлагаме на първа 
страница където се посочва конкретика за отделни учебни заведения, абзац 

трети: „В ПМГ „Акад. Никола Обрешков” се обучават 468 ученици в 6 

специализирани кабинета и 6 класни стаи на двусменен режим. В ОУ 

„Отец Паисий” се обучават 248 ученици в 25 класни стаи, като в повече от  
една трета  от паралелките към 01.02.2012 год. са с по- малък брой ученици 

и не отговарят на изискванията на Наредба № 7/29.12.2000 г. на МОН за 
определяне броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на 
училищата, детските градини и обслужващите звена” – да отпадне. 

Последното за което искаме да изразим нашето становище е: В 

Общинския съвет ние като група съветници подкрепяме желанието за 
обсъждане на  всеки един проблем и това е основата на която считаме, че 
общинският съветник Иво Димитров иска да бъде направено такова 
обсъждане и ние не му отказваме такова обсъждане, но то трябва да стане 
в съответните места и в съответния формат. Затова предлагам на другите 
групи общински съветници и най – вече към колегите от „ГЕРБ” ако 

приемат доводите, които изложи госпожа  Дякова и ако приемат, че ние по 

този начин слагаме една основа за обсъждане в постоянните комисии то 

нека тогава и те да участват в гласуването и да изразят своето становище. 
Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Давам думата на госпожа Орешкова 
като Ръководител на групата общински съветници от ПП „ГЕРБ”. 

 

Г-жа Милена Орешкова - Ръководител на групата общински 

съветници от ПП „ГЕРБ” 

 Мисля, че някой не разбра правилно нашето становище. Никой не 
отрича дали трябва да има дебат или не трябва да има дебат по въпроса. 
Казах мисля, че достатъчно ясно, че всички като граждани и като 

общински съветници сме запознати с проблема, който има 
Природоматематическа гимназия „Акад. Никола Обрешков”. Ние не сме 
съгласни с внасянето на докладна в този вид. Като започна от първия 



 42

абзац, че „Министерски съвет през 2008 г. е актуализирал национална 
програма”, Министерски съвет актуализира всяка година национална 
програма „Оптимизация на училищната мрежа”, като приключим с 
промените които се внасят във всеки един абзац като напомня, че 
общински съветник Иво Димитров ни каза, че ние не искаме да правим 

рокада със сградите и т.н. Просто имаме нужда от информация, която 

общински съветник Иво Димитров едва ли е поискал от Регионален 

инспекторат на образование Разград или от общински отдел по 

образование Разград и едва ли има нужда в такъв случай само трима 
Директори на училища да обсъждат този проблем. Считам, че самата 
докладна не е внесена във вид който подлежи на гласуване. Точно това 
казах, че няма да гласуваме като група общински съветници, а не дали има 
или няма проблем, не дали искаме да участваме в обсъждането на този 

проблем или не сме съпричастни с проблемите, които има ПМГ като 

сграден фонд. Затова заявих позицията на „ГЕРБ”, че няма да влизаме в 
подобен популистичен дебат. Благодаря.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Орешкова. Тъй като беше направено процедурно 

предложение за прекратяване на дебатите преди да го подложа на 
гласуване с оглед процесионална икономия искам да попитам: Има ли 

желаещи други да се изказват? Защото ако няма очевидно няма да 
гласуваме прекратяване на дебатите. Има ли желаещи? Господин Ролев, 
съжалявам, освен ако искате като съпредседател на групата.  

 

Г-н Теодор Ролев - общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Добре, като съпредседател.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Тогава имате право. Заповядайте. 
 

Г-н Теодор Ролев - общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Уважаеми колеги, 

Аз съм против такова поставяне на нещата. Съгласен съм с доводите 
на госпожа Дякова, но Общинския съвет не иска а и да иска не може да 
създава конфликт между училищата в Разград. Конфликта е създаден 

отдавна с решението за делегираните бюджети, с поставянето на 
състезателни начала за набиране на ученици. Това е конфликта. И в това 
състезание просто едни печелят, други губят. Това, че при едните 
училищната база се натоварва, а при другите не се използва пълноценно, 

това е обективен проблем. И да забравяме за този проблем и да си 

завираме главата за пореден път като щрауси в пясъка и да казваме 
„Проблем няма” просто не отговаря на положението ни и на това за какво 



 43

сме избрани тук. Истина е, че в някои училища учениците учат на 
двусменен режим. Истина е, че в някои училища деца от началния курс се 
прибират в 6.30 ч. вечерта по тъмно зимата, това е проблем и никой не 
може да накара родителите на ученици в Разград да записват учениците си 

в „Отец Паисий”, в ПМГ, в „Левски”, това е тяхно право и те и за напред 

ще го упражняват. Ние сме длъжни да се съобразим с това. Училищата с по 

– ниска натовареност на училищната база трябва да бъдат оптимизирани. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Ролев. Сега вече наистина питам: Има ли други 

предложения за изказвания, ако не, да, да, ще Ви дам думата, сега говорим 

за дебатите прекратявам дебатите по тази докладна записка като ще си 

позволя едно обобщение като обръщение към гражданите на Разград. 

 Мисля, че стана ясно колко ангажирани са абсолютно всички 

общински съветници с тезата, с идеята за създаване на най – благоприятни 

условия за развитието на образователното дело на територията на 
Общината. Независимо от различните послания които бяха отправени, 

всички те съдържат един основен обобщаващ фактор, а той е, че всички 

милеем за това - как, къде и при какви условия ще бъдат обучавани нашите 
деца и този въпрос ще продължи да съществува до неговото най – 

благоприятно решаване. Ще помоля също всички притеснения, всички 

страсти които бушуват в местната общност, които не са тайна, всички 

преподаватели, родители и деца да не се поддават на излишни емоции, 

защото никой от общинските съветници няма да си позволи да вземе 
решение, което е в техен ущърб. Напротив, със съвместни усилия ще 
търсим обединяващото решение на този проблем.  

 Сега имам постъпили две предложения за изменение на докладната 
записка. Очаквам това което вносителя прави като предложение за 
изменение, /Благодаря господин Димитров./ на първоначалния текст на 
докладната записка. / Разговор между вносителя и Председателя на ОбС – 

г-жа Милена Цанева/. Добре, тоест да четем нейното предложение. Поради 

множеството дебати и поради направените предложения, уважаеми колеги, 

ще ви помоля за малко внимание да се съсредоточим за да сглобим 

съвместно докладната записка, която е предложена от господин Димитров.  
 Неговото предложение касае: В точка първа – господин Димитров, 
ще Ви помоля да помагате. 
 В точка първа от диспозитива ли имате предвид?  

 / Вносителят господин Иво Димитров отговаря на Председателя на 

ОбС – г-жа Милена Цанева, но не говори на микрофон/. 

 Значи за диспозитива говорим. Така, в т.1 от диспозитива на 
решението вносителят предлага следното допълнение: 
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 Да бъде добавен текст за исканата информация: Резултатите от 

външното оценяване на общинските училища за 2011 г. 
 Там където пише РЕШИ първа точка си остава и се допълва с току – 

що изчетеното предложение за допълнение. То фактически не е 
предложение, а становище на вносителя.  
 Второто предложение или заявление на вносителя за изменение на 
неговата докладна записка в частта на проекта за решение, касае четвърта 
точка и гласи: 

 Събраната информация да бъде предоставена на всички 

общински съветници. 

 Това е предложението и ви моля да се съобразите когато гласувате за 
докладната записка на вносителя, че тя е в този вариант с двете 
допълнения по т.1 и по т.4 от диспозитива на решението.  

Другото предложение е направено от господин Стоян Димитров, 
който предлага: Абзац 3 от първа  страница, който започва така: „В 

ПМГ „Акад. Никола Обрешков” се обучават 468 ученици в 6 

специализирани кабинета и 6 класни стаи на двусменен режим. В ОУ 

„Отец Паисий” се обучават 248 ученици в 25 класни стаи, като в повече от  
една трета  от паралелките към 01.02.2012 год са с по- малък брой ученици 

и не отговарят на изискванията на Наредба № 7/29.12.2000 г. на МОН за 
определяне броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на 
училищата, детските градини и обслужващите звена»  да отпадне.  
 Приема ли го вносителя? Добре. 
 И предложението на госпожа Кина Дякова: 
 Първият абзац в мотивационната част, която е вече РЕШЕНИЕ да 
придобие следния вид: Общински съвет Разград като собственик на 

сгради публична общинска собственост в които   са настанени  

общински училища да събере необходимата информация за 

рационалното и пълноценно използване на сградния фонд за нуждите 
на общинската образователна система. 

 В диспозитива да остане т.1 и т.2 и тя преповтаря предложението 

на г-н Димитров, което беше направено, да отпадне т.3 и т.4 да придобие 
следния текст: Събраната информация да се предостави за обсъждане 
и предложения в постоянните комисии на Общинския съвет, което е 
почти аналогично на вносителя. 
 И още едно предложение от общински съветник Мирослав Тодоров 
Грънчаров, което гласи: 

 Да се сформира временна комисия за решаване на проблема със 
сградния фонд на ПМГ „Акад. Никола Обрешков”. 

 Това предложение е предоставено от 8 общински съветници. Това са: 
1. Мирослав Грънчаров 
2. Мартин Янков 
3. Петър Василев 
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4. Драгомир Николов 
5. Стоянка Якимова 
6. Наско Анастасов 
7. Цветан Йосифов 
8. Милена Орешкова 
Това предложение се прави от вносителя и съвносителите, съгласно 

разпоредбите на чл.38 от Правилника на нашия Общински съвет и за да 
облекча общинските съветници, които може би не носят в себе си 

Правилника, изчитам ви текста: „Чл.38. Временни комисии се образуват 
по конкретен повод, по предложение на председателя на общинския съвет, 
по предложение на постоянна комисия или с писмено предложение най-

малко на 1/5 от общинските съветници.” 

Предложение по докладната нямате? Така ли, добре. Нека да 
приключим с докладната след това ще коментираме това, което е 
направено като предложение. / Реплики от общински съветници/ Да, точно 

това казвам, нека да отделим спорното от безспорното. Сега безспорно е, 
че трябва да гласуваме докладната записка с изчетените предложения от 
страна на вносителя, след което ще подложа на коментар и направеното 

предложение от господин Грънчаров.  
Вносителя съгласно нашият Правилник има право да изменя и да 

коригира своя проект за решение, който той направи във вида в който ви го 

изчетох. Отделно от това той прие направените предложения от госпожа 
Дякова и от господин Стоян Димитров.  

Нали така е господин Димитров?  

 

Г-н Иво Димитров - общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

 Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 При това положение докладната записка изглежда във вида, в който 

ви я изчетох след допълненията на господин Димитров, заедно с 
направените предложения от господин Стоян Димитров и госпожа Дякова 
при което след изричното съгласие на вносителя считам, че не е 
необходимо да се подлага на гласуване предложението на двамата 
общински съветници поради това, че то е прието и реципирано от 
вносителя в докладната записка, в проекта на решение.  
 Моля, за протокола да се отбележи, че си дава съгласието. 

 

Г-н Иво Димитров - общински съветник - КП „СК - СДС, ДСБ”, 

вносител 

 Съгласието на вносителя е да бъде коригирана в този вид докладната 
записка.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре. Благодаря. Отново ще направя бърз преглед дали нещо не съм 

пропуснала от предложенията но мисля, че всичко е казано.  

 Подлагам на гласуване докладната записка на господин Иво 

Димитров във вида в който със съвместни усилия я сглобихме и сега е 
предоставена на вашето внимание. Тази докладна записка е с правно 

основание чл.21, ал.1, т.232 от ЗМСМА поради което не се изисква 
поименно гласуване. Нямаме тук решение за разпореждане с общинска 
собственост и преминаваме към обикновено електронно гласуване.   
 Моля гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 121 

 

 Общински съвет Разград като собственик на сгради публична 

общинска собственост в които   са настанени  общински училища да 

събере необходимата информация за рационалното и пълноценно 

използване на сградния фонд за нуждите на общинската 

образователна система. 

Приемането на това решение ще осигури равен достъп до 

качествено образование на всички деца, които учат в тези училища и 

ще създаде по-добри и благоприятни условия за обучение и 

възпитание в тях. 

Това решение ще доведе до съществено повишаване на 

ефективността на публичните разходи за образование и оптимизиране 
на използването на публичната общинска собственост. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21 , ал. 1 т. 23 от 

ЗМСМА,  Чл. 3  и Чл. 6, т. 7 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет - Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2011-2015 

год. Общинският съвет Разград, с 18 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 
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1.  Задължава Председателя на Общински съвет Разград  да 

изиска справка от Регионалния инспекторат по образование на 

МОМН – Разград за броя на учениците, пълняемостта на паралелките 
и колко от тях пътуват от други населени места на Община Разград 

във всички общински училища, както и за резултатите от външното 

оценяване на общинските училища за 2011 г. 
2.  Задължава Председателя на Общински съвет Разград  да 

изиска справка от отдел „Общинска собственост и земеделие” на 

Община Разград за сградния фонд и броя учебни кабинети и помощни 

помещения, предоставени към настоящия момент на  всички 

общински училища . 

3. Събраната информация да се предостави за обсъждане и 

предложения в постоянните комисии на Общинския съвет. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 По повод на тази докладна записка постъпи предложение от 
необходимия брой общински съветници, които на основание чл. 38 от 
нашия Правилник дават предложение за образуване на временна комисия. 
Само ще помоля да уточним конкретния повод господин Грънчаров е: 
Решаване на проблема със сградния фонд на ПМГ „Акад. Никола 
Обрешков” . Така както сте го записали. 

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Да, точно така както съм го написал. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате думата за становище. Имате ли предложение за състав на 
комисията?  

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Не, очаквам колегите да дават предложения. Ние сме орган, който 

вземаме колективни решения и се надявам и в тази комисия да бъдем в 
същия формат.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре. Отварям дебат по направеното предложение. Тъй като това е 
направено по повод докладната записка моля да уточним господин 

Грънчаров – Във връзка с докладната записка току – що гласуваната? 

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 
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 Досега господин Димитров казва, че не е това целта на докладната 
записка и иска информация. Тази информация която ще получи ще 
подпомогне дейността на тази комисия. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Не, не, не ме разбрахте. Процедурно Ви питам: Това Ви предложение 
във връзка с докладната записка ли е, защото не е включено?  

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Не, извън докладната записка е това предложение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Къде да го сложим в Дневния ред тогава?  

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Ами не знам, Вие ще кажете.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ние не сме гласували Дневния ред с това изменение.  
 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Ако искате да го внесем, как да го внесем, дайте предложение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Аз не мога да искам от Ваше име, но мога да Ви предложа нещо: Би 

трябвало това да е допълнение в Дневния ред още когато го гласувахме в 
началото, ако приемете, че това е по повод на разглеждания вече включен 

в Дневния ред въпрос по докладната записка. Направете такова изявление. 
 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Тогава къде ще го вкараме?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ами в точка Докладни записки, ако го приемате, че то е част от 
докладната записка. Ако не, другият вариант е да се разгледа на 
следващото заседание на Общинския съвет. Уточнете се ако искате и 

направете Вашето изявление. Ще Ви изчакам. 

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Да, благодаря Ви.  

 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Може ли?  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Като Ръководител на група? 

 

 Г-жа Милена Орешкова – Ръководител на група общински 

съветници от ПП „ГЕРБ” 

 Като Ръководител на групата искам 10 минути почивка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Не се гласува това предложение. Давам 10 минути почивка. 
 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, съгласно регламента почивката изтече. Имаме кворум в 
залата. 23 общински съветници са налични. Продължаваме работата от там 

където прекъснахме нашето заседание. Господин Грънчаров, имате думата. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Поради липса на правно основание си оттеглям предложението. Ще 
го внеса евентуално за другата сесия. Не мога да прикрепя към докладната, 
защото не участвам в гласуването. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

То няма и как да се прикрепи.  

 

СТАТИЯ 5 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Продължаваме с другите докладни записки по точка 1 от дневния 
ред. Докладна записка с вх.№215/10.04.2012г. 

Докладна записка от Добринка Иванова Монева, общински съветник, 
председател на ПК по образование и наука при Общински съвет Разград. 

Относно : Приемане на Статут на Клуба на общинския съветник. 

 

Давам думата на вносителя. Заповядайте госпожо Монева. 
 

Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

Уважаеми колеги, 

Всички сте се запознали с докладната записка и със съдържанието. В 

чл. 91 от Правилника за организация и дейност на общински съвет и 
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взаимодействието с общинска администрация е предвидено 

съществуването на Клуб на общинския съветник. Той има за цел да 
доближим нашата работа по-близко до избирателите. Да можем да 
предоставим всички форми на взаимодействие с гражданското общество и 

да осигурим прозрачност и публичност в работата на общинския съвет. С 

Решение 597 и със заповед на Кмета, която е с №965 кметът на общината е 
учредил безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на 
Общинското предприятие „Ученическо столово хранене и почивно дело” 

върху недвижим имот частна общинска собственост, който представлява 
партерния етаж на бивше кафе еспресо/ в административна сграда на бул. 

„България”21 за ползването му по предназначение като клуб на общинския 
съветник. В изпълнение на това решение е сключен договор за учредяване 
на безвъзмездно право на ползване от 28.07.2003г. Уважаеми колеги, 

уважаеми съграждани, изключителни са ползите и приносът от работата на 
клуба на общинския съветник през това време. Той допринася за 
демократизация дейността на колективния орган за местно 

самоуправление и да бъдат по-близко работата на колективния орган за 
местно самоуправление до хората от нашата община.  

В статута сме предвидили основните положения. Аз само искам да 
внеса една промяна. В т.4.7 считам за целесъобразно като вносител 

клубният съвет да внесе в общинския съвет предложение за знака символ 

на Клуба на общинския съветник. Да не даваме право само на клубния 
съвет да определя този знак, защото считам, че касае всички и редно е да 
го внесем тук в заседанието. Като вносител го внасям и мисля, че не е 
необходимо….. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

За да отразим точния текст. 
 

Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

Добре, ще го внеса да направим тази корекция. Нека клубният съвет 
да го внесе за обсъждане, този символ, в общинския съвет. Нямам друго. 

Всичко е отразено в докладната записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,госпожо Монева. Колеги, мисля, че стана ясно. 

Вносителят прави предложение в т. 4.7 да отпадне думата „определя” и 

вместо нея да се вмъкне израза „внася в общинския съвет предложение за”.  

Докладната записка беше разгледана в две постоянни комисии – по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 
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връзка с неправителствени организации. Господин Димитров, ще Ви 

помоля за становището на постоянната комисия по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията единодушно с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали 

се” подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим. 

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 Комисията по собственост с 11 гласа „ЗА” от 11 гласували, без 
„против” и „въздържали се” подкрепи докладната записка и проекта за 
решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

Заповядайте господин Грънчаров. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

За изпълняване на решението нужен ли е бюджет? И ако е нужен – 

какви средства и от къде ще дойдат? Благодаря Ви? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Решението за приемането на статута ли?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Имате думата госпожо Монева.  
 

 Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

 Специален бюджет за работата на Клуба на общинския съветник 
няма. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не. Той пита за приемане на статута. Сега приемаме статута. 
  

 Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

 Не. Категорично не. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Нали това питате? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Съгласно приложение 1 в т.4.6, която гласи „Председателите на 
групи съветници определят графика в месеца за срещи с граждани от 
общината, който да бъде обявен чрез средствата за масова информация и в 
Клуба на общинския съветник”. Кой ще плати средствата, които струват 
като…..? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Господин Грънчаров, ние сега приемаме статута, т.е. правилата, по 

които ще работи този клуб. Не обвързваме изпълнението. Просто 

приемаме, че такива ще бъдат правилата. Това е темата на докладната 
записка. Нали така е госпожо Монева? 

 

 Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

  Да, точно така е. Това са основните положения - правилата, по които 

ще работи клуба на общинския съветник. Още повече, че това са изпитани 

правила, защото поне в продължение на пет, шест години този клуб е 
функционирал изключително функционално и добре и има своите 
резултати за гражданите.  
   

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Благодаря. Аз, поне, когато четох проекта, оставам с впечатление, че 
това е една възможност, която се дава на председателите на групи да си 

канят там избирателите. А не, че общинския съвет ще прави такава покана. 
Примерно вашата група реши да направи среща с избирателите, публикува 
си, както вие го направихте вече. По същия начин. 

 

 Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

  Искам да потвърдя като вносител. Това е идеята в основните 
положения на статута – групите да си провеждат там приемните със 
гражданите от нашата община така както те преценят, защото има 
възможност там да се посрещат гражданите, там ще бъдат на разположение 
всички решение и всички нормативни актове и могат да се ползват от 
всички граждани.  

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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  Благодаря. Има ли други въпроси? Остана ли нещо неизяснено 

господин Грънчаров? Стана ли ясно? 

 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Да. 
 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Добре. Колеги, давам думата за становище, предложение за 
изменение, допълнение и корекции на предложението за приемане на 
статут на клуба. Фактически това е изпълнение на задължението, което 

председателя на постоянната комисия – госпожа Монева прие на 
предишното заседание на общинския съвет – да изготви такъв статут. 
Заповядайте господин Грънчаров. 
 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Аз имам няколко предложения, които се отнасят към приложение 
№1 и в няколко точки. Започвам с т.2. Уважаеми колеги, предлагам 

думичката „избирателите от” да се замени с „жителите на”. Говорим за т.2.   

   

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Да. По – близка връзка с жителите на общината? 

 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Да. В т.4.2. - предлагам изречението след „групите съветници” да 
отпадне. „представляващи политическите сили в общинския съвет” – да 
отпадне,  защото може да има сформирана група, която не е представител 

на политическа сила и ние по този начин ги ограничаваме да могат да 
ползват клуба. 
 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Няма как да стане, ако са съветници. 

 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Защо да няма как да се случи? Може да има…. А тогава 
независимият общински съветник? 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Нямаме такъв в нашия общински съвет. 
 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  А може да имаме.  
 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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  Няма как да стане в този мандат.  
 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Добре. 
 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  В този мандат състава на общинския съвет по отношение на групите 
не може да се променя.  
 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Да. Разбрах. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Оттегляте ли си тогава това предложение? 

 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Да. Това предложение го оттеглям. По т.4.3. С цялото изречение се 
създава един задължителен характер. Така звучи сякаш там задължително 

ще се провеждат заседанията на постоянните комисии.  

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Искате да има „може” така ли? 

 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Да. Искам думичката „може” да се сложи след „общински съветник”. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  „може да се провеждат”. 

 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Да. „В Клуба на общинския съветник може да се провеждат” и 

надолу текста си остава същият. По т.4.5. На втора страница, следващата 
страница – „Общинския съвет мандат 2011 – 2015г. както и актове на 
Кмета на Общината, издадени в изпълнение на актовете на общинския 
съвет”. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  То пише „материали свързани с местното самоуправление” 

   

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Които включват това? 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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  Да. Даже повече от това, което вие казахте.  
 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  Имам още едно предложение – по4.10.  

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. 
 

  Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

  „Клубът на общинския съветник може да се ползва”. Също 

думичката „може”. И последно предложение – т.4.6.да придобие нов 
облик: „Председателите на постоянни комисии към общински съвет да 
определят графика в месеца за срещи на граждани с членовете на 
постоянните комисии, който да бъде обявен чрез средствата за масова 
информация и в Клуба на общинския съветник”. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Т.е. инициативата да бъде на председателите на комисии, а не на 
ръководителите на групи. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да. Точно така. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А в писмен вид ще ми го предоставите ли? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Разбира се.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Само да уточним нещо. Госпожо Монева, като вносител, 

направените предложения, без 4.6, защото за него не съм ви питала, 
приемате ли ги? 

 

Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

Госпожо председател и  

Уважаеми господин Грънчаров, 
Аз приемам тези направени предложения. В т.2 да бъде вместо 

„избиратели” „жители”. И правилно „може да” – да не бъде императивно 

поставен този проблем в Клуба на общинския съветник в т.4.3. – „може да 
се провеждат заседания”. И последното приемам също – в т.4.10. „може 
да”.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

По отношение на 4.6.  

 

Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

4.6. е ново вече. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Това Ви питам – приемате ли го? 

 

Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

Нямам възражение постоянните комисии да определят графика, с 
който могат да направят срещи с жителите на общината по проблеми, 

които ги касаят. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А не може ли комулативно „и”? 

 

Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

„и” е по-добре, защото идеята е да бъде… 

 

/Общински съветник Иво Димитров - от групата „синята коалиция 

– съюз на демократичните сили, демократи за силна България” не говори 

на микрофон, поради което изказването му не се чува на аудио записа/ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не съм ви дала думата, господин Димитров. Много Ви моля. Да, 
оценяваме жеста Ви, загрижеността Ви, но вносителят на допълненията 
прие комулативно да бъдат с „и” и вносителят на основното предложение 
го приема. 

 

Г-жа Добринка Монева - общински съветник, председател на ПК по 

образование и наука при Общински съвет Разград. 

Да. Приемам го. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Така че ще подложа, след като приключим дебатите, цялостния текст 
с направените и приети от вносителя изменения. Имате ли други 

становища и предложения за корекции? Ако нямате, прекратявам дебатите 
и подлагам на гласуване докладната записка в основния вариант, внесен от 
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вносителя, включая предложенията за изменения, направени от господин 

Грънчаров и приети от вносителя на основния текст. Тъй като се касае за 
разпореждане с общинско имущество докладната записка включва в себе 
си и изискването за поименно гласуване. Моля? 

 

/Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС отговаря на запитване 

на един от общинските съветници, който не говори на микрофон и не е в 

кадър на аудио-видео записа/ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Но статут пък, който разпорежда как ще се ползва. И за това 21, 

ал.1, т.8. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +    
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28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 122 

  

В чл. 91 от Правилник за организацията и дейността на 

Общински съвет Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация  мандат 2011- 2015 г. е  предвидено  

съществуването  на Клуб на общинския съветник. Той  има за цел  

създаването на по-близка връзка с избирателите на общината, 

предоставяне на ефективни форми за взаимодействие с гражданското 

общество, подсигуряване на  прозрачност и публичност на взетите от 

общинския съвет решения .Създаден през предходни мандати на 

Общински съвет Разград е изпълнявал добре предназначението си  , но 

е бил временно изоставен. 

С Решение № 597 по Протокол № 41 от 16.05/2003 г. и на 

издадената въз основа на него Заповед № 965/24.07/2003 г. на  кмета на 

общината е учредено  безвъзмездно право на ползване за срок от 10 

години на Общинско предприятие „Ученическо столово хранене и 

почивно дело „ върху недвижим имот частна общинска собственост, 

представляващ част от партерен етаж/бивше кафе еспресо/ в 

административна сграда на ОП ”Общински жилища и сгради” , с 
площ от 108 кв.м. , находящ се в гр. Разград , бул. „България”21 за 

ползването му по предназначение като клуб на общинския съветник. В 

изпълнение на решението е сключен Договор за учредяване на 

безвъзмездно право на ползване от 28.07/2003.г.  
Като се отчитат ползите и значителния му принос за 

демократизация на дейността на колективния орган за местно 

самоуправление , група общински съветници подеха инициативата за 

възобновяване на клубната форма, чието регламентиране следва да се  
осъществи чрез специален статут. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал.1 т.8 и т. 23  

ЗМСМА  във вр. с чл. 91 от Правилник за организацията и дейността 

на Общински съвет Разград, неговите комисии и взаимодействието му 

с общинска администрация мандат 2011-2015г., Общински съвет -  
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Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” - няма, 

„въздържали се” - няма, 

 

     РЕШИ : 

 

 Приема Статут на клуба на общинския съветник  към Общински 

съвет Разград, представляващ част от партерен етаж/бивше кафе 
еспресо/ в административна сграда на ОП ”Общински жилища и 

сгради” , с площ от 108 кв.м. , находящ се в гр. Разград , бул. 

„България”21 ,съгласно приложение № 1 , представляващо неразделна 

част от това решение. 
 Решението да се изпрати на кмета на Община Разград и на областния 
управител в седемдневен срок от приемането му. 

 

Приложение №1 

 

СТАТУТ НА КЛУБА НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТНИК - РАЗГРАД 

 

Общи положения 

 

1. Клубът на общинския съветник се изгражда на основание чл.91 от  
Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Разград, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 
мандат 2011 – 2015г. 

2. Цел на изграждането и работата на клуба – по-близка връзка с 
населението на общината, ефективни форми на взаимодействие с 
гражданското общество, прозрачност и публичност на взетите решения от 
общинския съвет. 

3. Адрес – бул. „България” №21 – партер. 

4. Работа на клуба на Общинския съветник 

4.1. Дейността на Клуба на общинския съветник се ръководи от 
клубен съвет с    председател – председателя на Общинския съвет. 

4.2. Клубният съвет включва по един общински съветник от групите 
съветници, представляващи политическите сили в общинския съвет. 

4.3. В Клуба на общинския съветник могат да се провеждат 
заседания на постоянните комисии, заседания на групите общински 

съветници, срещи с граждани от общината, с жалбоподатели, с общинска 
администрация, срещи с общински съветници и постоянни комисии от 
други общини, обществени обсъждания, обсъждане водещи практики на 
други общини, обучения, срещи с почетните граждани на Разград и 

удостоените с други награди от Общинския съвет, съгласно приетия 
Правилник, обсъждане и предложения до НСОРБ по приемането на нов 
ЗМСМА, осигуряващ прилагане принципите на Европейската харта за 
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местно самоуправление, срещи с досегашни кметове и председатели на 
общинския съвет от общината, срещи с кметове на населените места, с 
младежки организации и др. 

4.4. В Клуба на общинския съветник, на разположение на 
гражданите да бъде списъчния състав на Общински съвет – Разград мандат 
2011 – 2015г., телефон за връзка с председателя на общинския съвет и 

председателите на групи съветници. 

4.5. На разположение на гражданите да бъдат всички нормативни 

актове, приети от Общински съвет - Разград, решенията на Общинския 
съвет мандат 2011 – 2015г. и материали, свързани с местното 

самоуправление. 
4.6. Председателите на постоянни комисии и ръководителите на 

групи общински съветници  към общинския съвет определят графика в 
месеца за срещи на граждани с членовете на постоянните комисии, който 

да бъде обявен чрез средствата за масова информация и в Клуба на 
общинския съветник. 

4.7. Клубният съвет внася в Общински съвет проект знак – символ  

на Клуба на общинския съветник. 

4.8. Клубният съвет определя отговорник на клуба и режим за 
работа при заявка за провеждане на срещи и организирани мероприятия. 
Предложения за по – ефективна работа на Клуба на общинския съветник се 
правят до клубния съвет. 

4.9. Клубът на общинския съветник може да се ползва за 
организирани мероприятия от Общински съвет - Разград, от общинската 
администрация, от граждански организации, по ред и условия, приети от 
ръководството на клуба. 

4.10.Клубът на общинския съветник може да се ползва и от бивши 

общински     съветници,    народни представители, младежки организации, 

младежки парламент и др. 

 

СТАТИЯ 6 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Поздравявам общинския съвет, общинските съветници и гражданите 
на общината с Клуба на общинския съветник, който вече е регламентиран 

по отношение на дейността си и приканвам всички да го използват 
активно. Използвам случая, за да направя съобщение, отнасящо се до 

предстоящо събитие. В утрешния ден сме поканени с госпожа Монева, 
като председател на постоянната комисия по образование, от Федерацията 
на жените, които точно в Клуба на общинския съветник ще проведат 
мероприятие, благотворително, по връчване на помощи на деца 
абитуриенти сираци, което е тяхна продължителна практика и ще ни 

позволите да ги поздравим от името на общинския съвет, ако не 
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възразявате. Това е една благородна инициатива, която ние приветстваме 
от сърце. 

Преминаваме към разглеждане на следващата докладна записка, 
която е с вх.№ 216. 

Докладна записка от Левент Али Апти – Общински съветник 
 Относно: Даване  разрешение на „Обреден дом - Разград” ЕООД 

гр. Разград за провеждане на публичен търг с тайно наддаване за 

отдаване под наем на имот – частна общинска собственост, включена 

като ДМА в баланса на дружеството.  

 

 Давам думата на вносителя на докладната записка. Имате думата д-р 

Апти. 

 

 Г-н Левент Апти – Общински съветник, вносител 

 Благодаря Ви госпожо председател. Основавайки се на чл. 75, 

предложение №1 от Правилника на Общински съвет – Разград оттеглям 

докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Уважаеми колеги, направеното предложение по реда на 
чл. 75, предложение 1 от правилника не предполага гласуване, тъй като то 

е направено преди откриване на дебатите и докладната записка не подлежи 

на разглеждане. 
СТАТИЯ 7 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към разглеждане на следващата докладна записка. Тя е 
с вх.№ 219/10.04.2012г. 
 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград. 

 Относно: Одобряване проект за Подробен устройствен план – 

план регулация за поправяне на явна фактическа грешка   и план за  

застрояване на храм „Свети цар Борис Михаил Покръстител”. 

 

 Давам думата на вносителя. Заповядайте уважаеми господин кмете. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Благодаря 
 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници 

 На основание чл.135, ал. 3 от Закона за устройство на територията 
/ЗУТ/ и Решение № 900 от 2011г. на Общински съвет Разград Кметът на 
Община Разград със Заповед от 09.08.2011г. е допуснал изработването на 
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план за застрояване на православен храм с възложител Русенска 
митрополия към Българската православна църква в урегулиран поземлен 

имот /УПИ/ І-Жилищен комплекс по регулационния план на гр.Разград, в 
поземлен имот с № 61710.505.427  по кадастралната карта на гр.Разград - 

общинска собственост. 
 При разглеждане на проекта за изменение на плана за застрояване от 
Общинския експертен съвет по устройство на територията е установена 
необходимостта от изработване и на  план за регулация поради допусната 
явна фактическа грешка – наличие на два квартала с един и същ номер 73. 

На основание чл. 135, ал. 5 от Закона за устройство на територията   
Кметът на общината е наредил служебно с мотивирано предписание да се 
изработи проект  за изменение на плана за регулация за отстраняване на 
явната фактическа грешка, като се даде нов номер на квартала, ограничен 

между ул.”Цар Симеон”, бул.”България”, бул.”Априлско въстание” и 

бул.”Странджа”. 

 С изготвеният проект – план за регулация се отстранява явната 
фактическа грешка в регулационния план на гр.Разград – дублиране на 
номер 73 в два квартала, като се създава нов квартал 675 в граници ул.”Цар 

Симеон”, бул.”България”, бул.”Априлско въстание” и бул.”Странджа”, 

представляващ нов УПИ № І - „Жилищен комплекс”. В него са заличени 

предишните парцели №№ І-„Жилищен комплекс” и ІІ-„Обществен гараж”. 

по действащия план за застрояване одобрен със Заповед от 1971г.  
Изготвените проекти УПИ І- „Жилищен комплекс” в кв.675 по плана 

на гр.Разград, общинска собственост, предвиждат изграждането на 
православен  храм.  

Двата проекта са разгледани от Общинския експертен съвет по 

устройство на територията с Решение № Х  по Протокол № 1/12.01.2012 г. 
и допуснати за обявяване. Извършено е такова обявяване, чрез съобщение 
публикувано в Държавен вестник «Гледища» от 10.02.2012г., в предвид на 
което предлагам и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.129, ал.1, 

чл. 130, ал. 1,  чл.134, ал. 1, т. 1, ал.2, т. 4 и т. 6 и чл. 136 от Закона за 
устройство на територията,  Общински съвет да вземе следното решение:  

1. Одобрява проекта за изменението на план за регулация, с който се 
отстранява явна фактическа грешка, като се дава номер 675 на квартала в 
граници ул.”Цар Симеон”, бул.”България”, бул.”Априлско въстание” и 

бул.”Странджа” и се образува УПИ № І-„Жилищен комплекс” от 
заличените парцели І-„Жилищен комплекс” и ІІ-„Обществен гараж”. 

Изменят се външните улично-регулационни линии по кафяви линии и 

поправки и се заличават вътрешно регулационните линии на заличените 
парцели, съгласно приложения проект, представляващ неразделна част от 
решението. 

2. Одобрява проекта за план за застрояване на православен храм с 
възложител Русенска митрополия към Българската православна църква  в 
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УПИ І-„Жилищен комплекс” в кв.675 по плана на гр.Разград, съгласно 

приложения проект, представляващ неразделна част от решението. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Докладната записка беше поставена 
на вниманието на постоянната комисия по устройство и  развитие на 
територията, транспорт на Общината. Ще помоля нейният председател, 

господин Иво Димитров, да ни информира за решението на комисията. 
Заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК  

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Постоянната комисия по устройство и  развитие на територията, 
транспорт на Общината разгледа на свое заседание, проведено на 
18.04.2012г., докладната записка и безусловно я подкрепи с 10 гласа „ЗА”, 

без „против” и без „въздържали се”. Благодаря Ви. 

  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната 
записка? Не виждам желаещи. Становище, предложения за изменения? 

Няма желаещи. Прекратявам дебата. Преминаваме към гласуване, което е 
електронно и мнозинството е обикновено. Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 123 

 

На основание чл. 135, ал. 3 от Закона за устройство на 

територията /ЗУТ/ и Решение № 900 по Протокол № 49 от 29.03.2011 на 

Общински съвет Разград Кметът на Община Разград със Заповед № 

ТУ-05-10003/09.08.2011г. е допуснал изработването на проект за 

изменение на план за застрояване в част от поземлен имот с № 

61710.505.427 по одобрената кадастрална карта на гр.Разград. 

         При разглеждане на проекта за изменение на плана за 

застрояване /ПЗ/ от Общинския експертен съвет по устройство на 

територията /ОЕСУТ/ е установена необходимостта от изработване и 

на  план за регулация поради допусната явна фактическа грешка – 

наличие на два квартала с един и същ номер 73. На основание чл. 135, 

ал. 5 от Закона за устройство на територията   Кметът на Община 

Разград е наредил служебно с мотивирано предписание да се изработи 

проект  за изменение на плана за регулация за отстраняване на явната 
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фактическа грешка, като се даде нов номер на квартала, ограничен 

между ул.”Цар Симеон”, бул.”България”, бул.”Априлско въстание” и 

бул.”Странджа”. 

Съгласно одобрения план за регулация на гр.Разград със Заповед 

№ 1013/1971 г. кв.73 е бил разположен между ул.”Марица”, ул.”Цар 

Симеон”, ул.Арда”, ул.”Странджа”, бул.”България” и бул.”Априлско 

въстание”. Със Заповед № 1298/07.12.2000г. на Кмета на Община 

Разград е изменен плана за регулация и застрояване на кв.73, като при 

продължението на бул. „България” са се  получили два 

новообразувани квартали в граници ул.”Марица”, бул.”България”, 

ул.”Странджа” и ул.”Арда” и в граници ул.”Цар Симеон”, 

бул.”България”, бул.”Априлско въстание” и бул.”Странджа”,  без да е 
даден нов номер на единия от тях и така се е получило наличие на два 

квартала с един  и същи номер. 

С изготвеният проект – план за регулация се отстранява явната 

фактическа грешка в регулационния план на гр.Разград – дублиране 
на номер 73 в два квартала, като се създава нов квартал 675 в граници 

ул.”Цар Симеон”, бул.”България”, бул.”Априлско въстание” и 

бул.”Странджа”, представляващ нов УПИ № І - „Жилищен 

комплекс”. В него са заличени предишните парцели №№ І-„Жилищен 

комплекс” и ІІ-„Обществен гараж”. по действащия план за 

застрояване одобрен със Заповед № 1012/1971г. Това се налага поради 

това, че със Заповед №. 543/27.07.1979г. на Председателя на ГНС-

Разград е било одобрено отреждането на парцел ”За военно окръжие” в 

кв.73 по плана на гр.Разград, с което е отпаднало отреждането „За 

обществен гараж”. С Решение № 174/05.10.1999г. на Разградски 

окръжен съд тази Заповед е обявена за нищожна, тъй като не е била 

подписана от компетентния орган. Преди отмяната Военното окръжие 
е било построено на основание издадено разрешение за строеж, с което 

на практика нищожният план е бил приложен, но до настоящия 

момент е в сила предходният план от 1971 г., който не би могъл да 

бъде реализиран. Затова парцелите по плана от 1971 г. са заличени и е 
образуван един нов УПИ.  

С проекта за улична регулация се  изменят  външните улично-

регулационни линии по кафяви линии и поправки за кв.675 по плана 

на гр.Разград, ограничен между ул.”Цар Симеон”, бул.”България”, 

бул.”Априлско въстание” и бул.”Странджа”. 

Изготвеният проект за ПЗ в УПИ І- „Жилищен комплекс” в 

кв.675 по плана на гр.Разград, общинска собственост, предвижда 

изграждане на православен  храм. 

Проектите са обявени по предвидения от закона ред  на 

заинтересованите лица.  
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В установения съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ не са направени 

възражения, предложения  и искания по тях.  

Проектите са приети от Общинския експертен съвет по 

устройство на територията с Решение №  ІІІ  по Протокол № 

4/08.03.2012 г. и допуснати за одобряване от Общинския съвет на 

основание чл.129, ал. 1 от ЗУТ. 

На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА, чл.129, 

ал.1, чл. 130, ал. 1,  чл.134, ал. 1, т. 1, ал.2, т. 4 и т. 6 и чл. 136 от Закона 

за устройство на територията,  Общински съвет – Разград, след 

електронно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма,   

Р Е Ш И : 

 

1. Одобрява проекта за изменението на план за регулация, с 
който се отстранява явна фактическа грешка, като се дава номер 675 

на квартала в граници ул.”Цар Симеон”, бул.”България”, 

бул.”Априлско въстание” и бул.”Странджа” и се образува един УПИ 

№ І-„Жилищен комплекс” от заличените парцели І-„Жилищен 

комплекс” и ІІ-„Обществен гараж”. Изменят се външните улично-

регулационни линии по кафяви линии и поправки и се заличават 

вътрешно регулационните линии на заличените парцели, съгласно 

приложения проект, представляващ неразделна част от решението. 

2. Одобрява проекта за план за застрояване на православен храм 

с възложител Русенска митрополия към Българската православна 

църква  в УПИ І-„Жилищен комплекс” в кв.675 по плана на 

гр.Разград, съгласно приложения проект, представляващ неразделна 

част от решението. 

           3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград и се обнародва в 

„Държавен вестник” в 7-дневен срок от приемането му. 

           Настоящото решение подлежи  на оспорване по реда на чл.215 от 
ЗУТ в 14-дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник” пред 

Административен съд Разград. 

 

 СТАТИЯ 8 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е № 220. 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград. 

 Относно: Договор за публично-частно партньорство относно 

Средношколско общежитие гр.Разград. 

 Имате думата като вносител господин Бояджиев. 
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 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Благодаря 
 госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници 

 На практика с тази докладна записка се цели да се даде възможност 
на Професионален футболен клуб „Лудогорец” допълнително да ползва 
стаи, които са разположени на 7 етаж на Средношколското общежитие. 
Има изпратено такова инвестиционно намерение от страна на ПФК 

„Лудогорец”, което беше съгласувано с Директора на Средношколско 

общежитие. Знаете, че преди това то се предхождаше от друго решение за 
предходни други два етажа, които бяха изцяло реновирани, обновени и се 
ползват и в момента от възпитаници на юношеските формации ФК 

„Лудогорец”. Искам само да изправя тук едно недоразумение, което се е 
получило. В проекта за решение по т.1, 1.1. е записано „както и ремонт на 
покривното пространство”. Такъв ремонт не се налага, тъй като няма 
течове. Покривното пространство си е в нормално състояние. Това е 
добавено допълнително при изготвяне на докладната записка, поради 

което  ви предлагам да заличите този последен абзац, който е в т. 1.1. от 
проекта за решение.  
 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.1 и чл.11, 

ал.1 от Закона за общинската собственост предлагам да се вземе следното 

решение: 
 1.Дава съгласие част от имот-публична общинска собственост- 

представляваща 4 тройни  и 3 двойни помещения с капацитет 18 легла в 
апартаменти с №№701, 702, 703, 704 от седмия етаж на бл.”А” в 
Средношколско общежитие с адрес: гр.Разград, бул.”Н.Й.Вапцаров” №10 

да бъде обект на публично-частно партньорство между Община Разград и 

ПФК „Лудогорец – 1945”ЕАД гр.Разград при следните условия: 
1.1. ПФК „Лудогорец – 1945”ЕАД гр.Разград да извърши ремонт и 

обзавеждане на помещенията по видове дейности, подробно описани в 
идеен проект, одобрен от Община Разград. 

1.2. Община Разград настанява в посочените помещения 18 бр. 

ученици, посочени от  ПФК „Лудогорец – 1945”ЕАД гр.Разград, за които 

не се заплаща такса по смисъла на чл. 22, ал. 1 от Наредба № 14 на 
Общински съвет Разград за определянето и администратирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград за 
срока на действие на договор №262/08.09.2011 година. 

2.Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекс към договор 

№262/08.09.2011 година с ПФК „Лудогорец-1945” ЕАД гр.Разград за 
публично-частно партньорство при условията на предходната точка. 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря ,господин Бояджиев. Колеги, успяхте  да нанесете 
вероятно поправката на вносителя. А сега ще помоля председателите на 
трите постоянни комисии – ПК по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол,  ПК по образование и наука 
и ПК за младежта, спорта и туризма, ще ви обясня за младежта и спорта, 
които да изразят становището на комисиите, които разглеждаха 
докладната записка. Тъй като материалите бяха получени след като имахме 
вече поканите до постоянните комисии, последната комисия по младежта и 

спорта не успя самостоятелно да разгледа тази докладна записка, защото 

не беше поканена. Единственият от нейните членове е председателят, 
който не участва в другите комисии, но с него съм разговаряла и той е 
запознат със съдържанието на тази докладна записка преди да влезе за 
разглеждане. По тази причина официален доклад и информация от 
постоянната комисия за младежта и спорта няма, но тъй като касае, все 
пак, точно този ресор, тя е разглеждана в останалите комисии.  

Ще помоля госпожа Салим, по отношение постоянната комисия по 

собственост  да изрази становище на членовете на комисията.  
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК  

С 9 гласа „ЗА”, без  „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение.    
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И на постоянната комисия по образование и наука – 

госпожо Монева, заповядайте. 
 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 С 8 гласа „ЗА” постоянната комисия по наука и образование, без  
„против” и „въздържали се” подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

Имате ли становище и позиция по нея? Предложения за изменение и 

допълнение? Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите. Преминаваме 
към поименно гласуване, тъй като се касае за разпореждане с общинска 
собственост.     

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +    

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

  

 

 Г-н Наско Анастасов – секретар 

 Извинявам се, не чух Зоя Велкова. 
  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 „ЗА”. Нали така беше ,госпожо Велкова? 

 

 Г-жа Зоя Велкова – общински съветник ПП „ГЕРБ” 

 Да. 
  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Очевидно Вашия микрофон е малко по – слаб. Ще Ви помоля 
наистина да си го прехвърляте, защото и в протокола не се отразява.   
 

Общинският съвет взе следното 

 

                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 124 

 

В изпълнение на Решение № 997 по Протокол № 54/26.07.2011 

година на Общински съвет Разград и сключен договор № 

262/08.09.2011 година за публично – частно партньорство, ПФК 

„Лудогорец-1945” ЕАД гр.Разград е извършило цялостен ремонт  и 

обзавеждане на част от имот, представляваща стаи от блок „А” на 

сградата, в която се намира Средношколското общежитие в 

гр.Разград, а Община Разград е настанила в ремонтираните 
помещения 36 ученици от детско-юношеската школа на клуба без 
заплащането на такси по смисъла на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администратирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Разград.  

С писмо с  вх.№ 26-00-273/19.03.2012 година ПФК „Лудогорец- 

1945” ЕАД гр.Разград, имайки предвид увеличения брой на 

възпитаниците на детско-юношеската школа на клуба, е отправил 

искане за ползване на нови помещения от  бл.”А” с капацитет 18 

легла, със задължение  да извърши ремонт на същите. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.1 и 

чл.11, ал.1 от Закона за общинската собственост, Общински съвет – 

Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И:  

 

1.Дава съгласие част от имот-публична общинска собственост- 

представляваща 4 тройни  и 3 двойни помещения с капацитет 18 легла 

в апартаменти с №№701, 702, 703, 704 от седмия етаж на бл.”А” в 

Средношколско общежитие с адрес: гр.Разград, бул.”Н.Й.Вапцаров” 

№10 да бъде обект на публично-частно партньорство между Община 

Разград и ПФК „Лудогорец – 1945”ЕАД гр.Разград при следните 
условия: 

1.1. ПФК „Лудогорец – 1945”ЕАД гр.Разград да извърши ремонт 

и обзавеждане на помещенията по видове дейности, подробно описани 

в идеен проект, одобрен от Община Разград.  

1.2. Община Разград настанява в посочените помещения 18 бр. 

ученици, посочени от  ПФК „Лудогорец – 1945”ЕАД гр.Разград, за 
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които не се заплаща такса по смисъла на чл. 22, ал. 1 от Наредба № 14 

на Общински съвет Разград за определянето и администратирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград 

за срока на действие на договор №262/08.09.2011 година. 

2.Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекс към 

договор №262/08.09.2011 година с ПФК „Лудогорец-1945” ЕАД 

гр.Разград за публично-частно партньорство при условията на 

предходната точка. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 9 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Слагам на вниманието ви докладна записка №221/10.04.2012г. 
 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на община 
Разград. 

Относно: Прекратяване на договор №263/14.10.2005 год. за 

концесия върху имот-публична общинска собственост с пл.№6335, в 

т.ч. обществена тоалетна, находящ се в кв.319-източната част на 

Градски парк по плана на гр.Разград. 

 

Давам думата на вносителя – господин Бояджиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 С Решение №383 по Протокол №21/20.05.2005 год. на Общински 

съвет Разград е открита процедура по предоставяне на концесия върху 

имот- публична общинска собственост  с пл.№ 6335, в т.ч. обществена 
тоалетна, находящ се в кв.319 – източната част на Градски парк по плана 
на гр.Разград.  

С последващо Решение №420 по Протокол №23/11.07.2005 год. 

Общински съвет Разград е предоставил на концесия за срок от 26 години 

описания по-горе имот на «Хранкомерс ЦБА »ООД гр.Сеново, след което е 
сключен договор за концесия №263 от 14.10.2005 год. 

Констатирано е, че концесионерът не   изпълнява едно от основните 
си задължения - заплащане на концесионното  възнаграждение. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.75, 
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ал.1, т.2 и ал.2, чл.76, ал.3 и чл.77 от Закона за концесиите във връзка с  
т.15.5 от раздел VІІ ”Изменение и прекратяване на договора” от договор за 
концесия №263 от 14.10.2005 год. на Общински съвет – Разград предлагам 

да бъде взето следното решение: 
1. Прекратява Договор за концесия №263 от 14.10.2005 год. за 

концесия върху имот - публична общинска собственост  с пл.№ 6335, в т.ч. 

обществена тоалетна, находящ се в кв.319 – източната част на Градски 

парк по плана на гр. Разград, поради неизпълнение на основно договорно 

задължение - заплащане на годишно концесионно възнаграждение. 
2.Упълномощава кмета на Община Разград да го представлява при 

прекратяване на концесията. 
 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Уважаеми колеги, на съвместно заседание Постоянната 
комисия по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и Постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

разгледаха настоящата докладна записка и ще помоля господин Димитров, 
в качеството си на председател на комисията по законност да заяви 

нейната позиция.  
 

 Г-н Стоян Димитров – председател на ПК 

 Уважаеми общински съветници, 

По тази докладна записка в заседанието на двете комисии беше 
проведена много обстойна и задълбочена дискусия, в резултат на която са 
оформени и предложения на двете комисии. Като аз ще докладвам за 
становище на комисията по законност, а колегата Нюсрет Салим ще 
докладва за становище на комисията по общинската собственост.  

При обсъждането общинските съветници, членове на тези комисии, 

стигнаха до извода, че кметът на общината правилно и законосъобразно 

постъпва като поставя този въпрос на вниманието на общинския съвет. 
Това е негово задължение и той го изпълнява стриктно, като изпълнява в 
това отношение и указанията на Сметната палата, които са методически и 

давани по принцип на общинските администрации за подобен род случаи. 

Комисиите изискаха подробна информация, свързана със сключването на 
договора, изпълнението на задълженията на двете страни по договора и 

практиката в Община Разград и общинския съвет за подобни случаи. За 
общинските съветници ще представлява интерес и ще бъде полезно да 
знаят, че по този договор концесионерът е извършил значителен по обем 

инвестиции. Той е инвестирал пряко по ангажиментите си по договора над 

200 000 лв. и е изградил там един обект, за който предполагам, че повечето 
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от общинските съветници, ако не и всички, имат преки впечатления. 
Намира се на оживено място в парка и е посещаван обект. Комисията също 

се запозна и със случаите, при които в предишните мандати на общинския 
съвет и при предишни администрации се е трупал постепенно и 

практически опит във взаимоотношенията община, общински съвет и 

партньори по повод на такива обекти.  

Съветниците знаят, че в Разград в парка и в централната част преди 

време имаше три такива обществени тоалетни. Едната е до сегашния 
централен пазар, другата е в градинката пред бившия хотел „Абритус”, 

където се намира административния съд и окръжната прокуратура. Сега 
при мандата на кмета Денчо Бояджиев наистина са взети мерки за 
отстраняване на някои несполучливи решения от предишни години. 

Какво констатира комисията? Всеки, който има преки впечатления 
от обекта, който се намира в градинката пред бившия хотел „Абритус” ще 
види, че там бившата тоалетна в момента не работи. Има изграден един 

обект, който по наше мнение е завършен и може да бъде приет в 
експлоатация, но и той не работи. В комисията стана ясно и аз съм се 
интересувал, че причината този обект да не работи е една тривиална, 
формална разпоредба в закона за устройство на територията и свързаните с 
нея други нормативни актове. За да бъде открит един обект и да работи 

трябва да бъде направено заявление от страна на инвеститора, или този, 

който ползва този обект до компетентните органи да бъде приет обекта по 

надлежния ред, да бъдат съставени необходимите актове и протоколи и 

тогава вече да бъде ползван този имот. Какво се прави, обаче при 

положение, че общинският съвет е сключил договора? Обектът е изграден, 

а ползвателят на този обект или ползвателят на това право не подава 
заявление до общинската администрация за разрешение за ползване. 
Нищо. Нито общината може да получава дължимите данък сгради и други 

финансови задължения, нито пък може по някакъв начин да задължи 

преобретателя на това право да подаде такова заявление.  
Не така стоят, обаче нещата с обекта, който е в парка и предмет на 

концесията по това Решение № 263 от 2005г. на общинския съвет. Там 

наистина кметът на общината е сключил един договор, който позволява 
общината да контролира и да изиска от своя партньор изпълнението на 
определени задължения. При положение, че са реализирани такъв обем 

инвестиции и това заведение работи и удовлетворява едни обществени 

потребности на хората, които посещават градския парк общинските 
съветници считат, че трябва да се вземат в предвид и другите разпоредби 

на закона, които уреждат такъв род взаимоотношения. В закона за 
концесиите в чл. 76 на Раздел 5 относно прекратяването на концесионния 
договор изрично е предвидена една процедура, при която концедентът , в 
случая общинският съвет  трябва да извършат други действия преди да се 
стигне до прекратяване на концесионния договор, за да може неизправната 
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страна да изпълни своите изискуеми задължения. По – конкретно става 
въпрос за разпоредбите на чл. 76, ал.1, която гласи: „В случаите на 
неизпълнение на концесионния договор изправната страна може да го 

прекрати след като даде на другата страна подходящ срок за изпълнение с 
предупреждение, че след изтичане на срока ще счита договора за 
прекратен”.  

Именно тази хипотеза на закона беше обсъдена от двете комисии. И 

се стигна до извода, че общината и общинският съвет поначало трябва да 
продължат своята отдавнашна традиция да подпомагат съобразно своите 
възможности местния бизнес и да дадат условия за развитие на всяка 
инициатива и на усилията на всяка фирма, която инвестира тук на 
територията на града. И след като има възможност виновният да се 
поправи, а виновният в случая е концесионерът, следва да му бъде дадена 
такава. Тя ще бъде кратка във времето с предупреждението, че при 

неизпълнение на изискуемите задължения, вече ще се стигне до крайната 
санкционираща мярка – прекратяване на договора. Затова и комисията ми 

възложи, като прие един друг вид акт на общинския съвет, с който той да 
се произнесе и да го внеса аз в сесията на общинския съвет. Затова и в 
изпълнение на решенията на комисията аз ще предложа нова редакция на 
Решение на общинския съвет, която да е съобразена с тези изводи и 

решения на комисията.  
В резултат на тази дискусия, спазвайки процедурните правила, 

комисията се произнесе с гласуване по докладната записка, която беше в 
първоначалния вид, внесена от Кмета на общината и за която комисията 
констатира, че правилно Кмета на общината я внася. И като имаше в 
предвид, че може да се намери и по – сполучливо решение. И по 

докладната записка на Кмета на общината резултатите от гласуването са 
следните: „ЗА” – 1 член на комисията, „против” – 1 член на комисията, и 

„въздържали се” – 6.  

Това гласуване е обяснимо с оглед на другия проект за решение, 
който ще поставя на вашето внимание и който ще внеса по надлежния ред 

за прилагане към протокола от Председателя на общинския съвет. А 

именно, като приемаме обстоятелствената част, изложена от вносителя 
Кмета на общината, като приемаме и мотивационната част след Решение, 
ние считаме, че диспозитива на Решението на общинския съвет следва да 
бъде следния и зачитам предложенията за отделните точки от диспозитива 
на решението:  

1.Общинският съвет възприема изцяло мотивите в докладната 
записка на кмета на общината като правилни и законосъобразни. 

2.Същевременно и на основание чл.76 ал.1 от Закона за концесиите 
общинският съвет дава срок на  «Хранкомерс ЦБА »ООД до 31.08.2012г. 
да изпълни изцяло изискуемите задължения по концесионния договор, 
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като отправя предупреждение към на «Хранкомерс ЦБА »ООД, че при 

неизпълнение на тези задължения ще счита договора за прекратен. 

3.Възлага на председателя на общинския съвет да връчи по 

надлежния ред настоящето решение на общинския съвет на «Хранкомерс 
ЦБА » ООД.  

4.Възлага на кмета на общината да отправи също предупреждение по 

чл. 76 ал.1 от Закона за концесиите за изпълнение на изискуемите 
задължения и че договорът ще бъде прекратен при неизпълнение на тези 

задължения. 
 

Представям в писмен вид проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Само имам един въпрос. До колкото 

си спомням и това предложение беше гласувано в комисията? 

 

Г-н Стоян Димитров – председател на ПК 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И то събра мнозинство. 

 

Г-н Стоян Димитров – председател на ПК 

И като представих на вниманието на общинските съветници този 

проект за решение около, който се обедини комисията по законност ви 

докладвам резултатите от произнасянето на комисията: „ЗА” – 7, „против” 

– 1 и „въздържали се” – няма. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожо Салим, имате думата за постоянна комисия 
по управление на общинската собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – председател на ПК 

Тази докладна записка беше разгледана в комисията по общинска 
собственост. Искам да кажа, че на заседанието присъства представител на 
търговското дружество както и юриста на търговското дружество. По този 

начин общинските съветници, както от комисията по общинска 
собственост така и от комисията по законност имахме възможност да 
зададем въпроси към двамата представители на фирмата. След като 

получихме информация, че в съответния обект са направени сериозни 

инвестиции в комисията по общинска собственост постъпи предложение 
от общински съветник за това да се даде възможност на дружеството да 
изплати както концесионното възнаграждение така и всички дължащи се 
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неустойки по договора, като крайният срок за погасяване на всички 

задължения да бъде датата 31.08.2012г. за това предложение за 
разсрочване на задълженията от комисията по общинска собственост 
гласуваха „ЗА” – 9 общински съветници, нямаше „против” и „въздържали 

се”. А гласуването за докладната записка в този вид без предложенията, 
които се направиха на комисията. Предложения в този дух днес направи и 

председателя на постоянната комисия по законност. Но преди тях 

проведохме гласуване и за самата докладна записка, без предложението. 

Как протече гласуването там? Докладната записка на Кмета без 
измененията не беше подкрепена от нито един общински съветник от 
комисията по общинска собственост, „против” гласуваха двама общински 

съветника, а „въздържали се”- 8. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря и на двамата председатели за обстойната информация, 
която дадоха на общинските съветници за дебатите, протекли в техните 
комисии. Имате думата за въпроси към вносителя на докладната записка. 
Заповядайте господин Ролев. 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Аз имам въпрос към вносителя. Уважаеми господин Бояджиев, в 
докладната записка отбелязвате каква сума не е заплатил концесионера и 

за какъв период. А имате ли информация каква сума е заплатил и колко са 
дължимите неустойки? Това е първия ми въпрос. И втория въпрос: Не 
смятате ли, че ако отложим за такъв голям срок плащането на една отделна 
концесия това би създало лоша практика и би било лош сигнал към всички 

останали концесионери на територията на Община Разград? Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Само едно уточнение. Той не прави такова предложение. В неговата 
докладна не се съдържа такова предложение. Това е на комисиите. Двете 
комисии правят такова предложение по втория Ви въпрос. 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Тогава въпроса е към комисиите.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Но сега към вносителя. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Конкретно задължението е 7 000 и няколко лева, отбелязано в самата 
докладна записка. Колко са неустойките – те в момента не могат да бъдат 
казани, защото те ще бъдат изчислени, когато тръгне, евентуално, 
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процедура за плащане на неустойки, тъй като те ще бъдат изчислени към 

датата на завеждане на евентуално съдебно производство – иск за 
заплащането им. А госпожа Цанева ми изпревари отговора. Това, което вие 
обсъждате е ваше предложение на общинския съвет, а аз като представител 

на изпълнителен орган съм длъжен да направя конкретните предложения 
по всяка една концесия, тъй като в случая говорим за концесия, ако има 
неизпълнение. А какво ще бъде решението, разбира се отговорността тя се 
поема от вас, тъй като вие сте собствениците на общинската собственост и 

с ваши решения става разпореждането, използването и управлението. За 
другия въпрос. Господин Ненов, имаме ли информация да я подадем в 
момента какво е заплатено до сега от 2005г., защото аз така го разбрах. 

 

Г-н Иван Ненов - Началник отдел „Общинска собственост и 

земеделие” 

От 2005г до 2010г. той си е плащал концесионните задължения. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Редовно си е плащал концесионното задължение. 
 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Не. Може би някакво уточнение трябва да внеса. В този период, за 
визирания период 2010г. – 2012г., защото тук посочвате, че е заплатил част 
от задълженията. Не е заплатил част от задължението – това 
предполага....... 

Две години не е заплатил нищо този концесионер? 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

От както стана председател на общинския съвет е спрял да плаща. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Димитров не съм ви дала думата. Нека да уточним 

питането Ви господин Ролев. 
 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Конкретно питането ми е за този период от 2010г до 2012г. не е 
заплатил 7511 лв. Колко е заплатил? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Колко е заплатил господин Ненов? Знаете ли? 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

От началото на концесията. 
Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 
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Не от началото. За три години колко е заплатил? 

 

Г-н Иван Ненов - Началник отдел „Общинска собственост и 

земеделие” 

За 2010г. е платил едната част. Сега точната част каква е като размер 

не знам. По-голямата част за 2010г. е платена. По – малката част не е 
платена, но точно сумата и аз не мога да я кажа. А 2011г. и 2012г. не е 
плащал.   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Значи от тези три години не е плащал две години? 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Две години не е плащал нищо концесионера. Да, благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А за първата е плащал по – голямата част. Така ли е господин Ненов? 

 

Г-н Иван Ненов - Началник отдел „Общинска собственост и 

земеделие” 

Така е да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Въпроса ви господин Ролев. Втория въпрос отнасяте ли го към 

председателите на двете комисии? 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Втория въпрос просто беше…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Оттегляте го. 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Въпрос за мнение. Все пак господин Бояджиев е представител на 
изпълнителната власт. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Заповядайте. Процедурно. 

 

Г-н Стоян Димитров – председател на ПК, ПП „БСП” 

Въпроса на господин Ролев беше коментиран на заседание на 
комисиите и комисиите като вносители могат да дадат пояснение и считат, 
че е необходимо да се възползват от това си право.   
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Давам Ви думата. Заповядайте. 
 

Г-н Стоян Димитров – председател на ПК, ПП „БСП” 

Първо заплащането на сумите. На заседанието на комисиите беше 
представен платежен документ от предходния ден за внесени една част от 
тези задължения. И концесионера заяви изрично, че започва погасяването 

на тези задължения и в подкрепа на това представи документ за такова 
частично плащане. Второ – защо беше определен такъв срок, не по – голям 

или по - малък? Членовете на комисията взеха предвид това, че този обект 
по начало се ползва активно през пролетта, лятото и ранната есен. Затова и 

възможностите за експлоатация са предимно през това време от годината. 
И от това произхождаха и възможностите на концесионера периодично в 
едни разумни срокове, а това са месеците май, юни, юли и август да 
изпълни тези свои задължения. И по тези съображения се прие, че даже и 

не до края на есента, напротив до 31.08 да му се даде възможност да 
встъпи в срок и в график и да бъде вече изряден партньор на общината. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Димитров. И аз понеже присъствах на 
заседанието на двете комисии ще си позволя да допълня и да доразвия 
отговора. Там се коментира съотношението между изпълнението и 

направените инвестиционни плащания, които бяха посочени в размер над 

200 000лв. По тази причина се прие на заседанието на комисиите, че е 
задължително приложението на нормата на чл. 76 ал.1 т. 1 от Закона за 
концесиите, която предполага даване на такава възможност от концедента 
на концесионера, за да може той да се чувства предупреден, заплашен и да 
е ясно, че го грози сериозната последица от прекратяване, а не разваляне 
на неговия договор. И за да се изчерпа законно предвидената възможност 
колегите от двете комисии, особено комисията по законност, която трябва 
да следи и за нормативното обосноваване на проектите за решения, прие 
този начин на формулиране на проекта за решение.  
 Имате ли други въпроси към вносителя на докладната записка? 

Давам ви думата за становище, дебати, предложения за промени и 

корекции. Имам предвид и ще ви изчета предложението, което направи 

господин Димитров, което е фактически за подмяна на диспозитива на 
решението. Заповядайте господин Димитров. Иво Димитров.  
 

 Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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 На комисиите имаше обстоен дебат и бяха разглеждани правни 

възможности. Аз там гласувах в подкрепа на тази докладна записка във 
вида, в който е внесена от кмета на общината. Ще го направя отново и сега 
и ще се обоснова защо. В докладната записка изчерпателно е отразено, и 

ви моля да обърнете внимание, че са изпращани напомнителни писма. 
Събирана е, колко са не зададох въпроса, но за три години изброени е явно 

е нееднократно. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Няколко. 

 

 Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ”  

 Благодаря Ви господин Кмете. Комисията по следдоговорен и 

следприватизационен контрол е разглеждала какво се случва и как трябва 
да бъде подходено към този концесионер. Излязла е със свое решение и е 
предложила на кмета как да постъпи и какъв проект за решение да бъде 
предложен. Юристите на общината задълбочено са изследвали различните 
хипотези, свързани с тъй наречените инвестиции, които са направени от 
концесионера. Обаче, всеки, който е ходил там вижда една голяма 
информационна табела, че този обект е плод на това, че сме в Европейския 
съюз и е европейски финансиран. Значи концесионера не е извадил лев от 
джоба си, а европейските инвестиции в града ги представя за свои и като 

аргумент да продължи да използва и да не заплаща в продължение на три 

години концесионните си задължения които са към общината. Прави 

впечатлени, преди малко, се извинявам на колегите, че така спонтанно 

реагирах, но е престанал да плаща откакто стана председател на 
общинския съвет. Когато бил е притиснат до стената три години наред да 
не плаща 7511,82лв. без всички неустойки той плаща 500 лв. и 

задължението му става 7011лв. Относно твърденията, че бизнеса бил 

сезонен. Всички знаем къде е този обект, че той се ползва активно през 
целия сезон, през цялата година, защото цялата болница – и персонала на 
болницата и хората, които са там посещават това заведение. Общината има 
отдавна традиция, слава богу прекратена, да подпомага не само по този 

начин с отсрочки, даване на време и всякакви други облекчени режими на 
тази фирма „Хранкомерс”. Нека си припомним, че едно общинско 

предприятие на същата тази фирма и на същия този пълномощник, когато 

тогава беше собственик на Хранкомерс беше отдал 273 кв.м. за 60 лв. на 
месец. И сега пред мен така стои въпроса дали пък да не вземем решение, 
за да се изплати по-бързо концесията ей тука, които подкрепят, които 

всъщност отхвърлят предложението на кмета да се прекрати тази 

концесия, да не му дадем пак за 60лв. тези 273 кв.м. пък той по-бързо да си 

плати масрафа към общината? Което е абсолютно недопустимо. Отново ще 
подчертая – ако сега вземем решение да дадем някаква отсрочка по – 
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голяма от тези три години, които той не е плащал, още една година, един 

активен сезон, смятайте, че това е един сигнал към всеки един инвеститор, 

на всеки един концесионер, че той може да сключва договори с общината, 
които могат да бъдат неизпълняеми, тъй като ще се намери начин как да се 
усучат ръцете на общинската администрация чрез интересите на различни 

групи в Общинския съвет и те да продължат да си правят каквото искат и 

да не плащат. Ако смятате, че в момент на криза, в момент, когато 

общината се нуждае от всеки един лев ние сме във възможност и е 
присъщо да правим такива отстъпки към определени субекти на 
територията на общината, още повече, че тук гледам той се е 
пререгистрирал в Сеново, не и в Разград, гласувайте за поне две години 

още отсрочка му дайте. Всички ще знаят, че могат да правят такива 
безобразия през главата на общинската администрация със знанието и 

съгласието на общинския съвет. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Димитров ,само ще си позволя да Ви коригирам относно 

решението на двете комисии. Те не са против докладната записка, те са 
само за въвеждане на един срок, който изисква закона за концесиите. Не е 
коректно да представяте…. 

 

/Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон, поради което 

неговия коментар не може да бъде отразен в протокола./ 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Не, няма да влизам с Вас в полемика. Просто казвам, че не се 
изразихте коректно. Не това е предложението, а това, което господин 

Димитров направи. 

 

 Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

 Моля за извинение, ако некоректно съм се изразил. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Защото и Вие присъствахте на комисиите и знаете, че не беше това 
становището на комисиите. Заповядайте, господин Димитров.  

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Аз поздравявам колегата Иво Димитров за блестящата роля, която 

изпълни като прокурор, който иска да бъде произнесена смъртна присъда 
на виновния. Това означава на практика смъртна присъда. Общинския 
съвет сега с оглед на вашето разпалено обвинение трябва да изпълни 

ролята на съд и да се произнесе по този случай. Но аз считам, че 
общинските съветници трябва да имат в предвид не само това, което Вие 
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казвате, но и следното: ако ние сега приемем решение за прекратяване на 
договора за концесията, то това означава, че след влизането в сила на 
решението обекта да бъде затворен. След това следва една дълга и 

протяжна процедура да видим какво е направил той върху нашия имот – 

общинска собственост и какви ще бъдат вече имуществените 
взаимоотношения във връзка с това, което е изградено и направено като 

подобрения. Ако прочетете внимателно концесионния договор ще видите, 
че там са предвидени едни дълги и сложни процедури на възможности за 
уреждане на тези взаимоотношения. Какво изградил, какво подобрил, 

дължи ли общината като приеме този недвижим имот, тъй като той е 
трайно закрепен недвижим имот към земята в общинския парк, дължи ли 

общината нещо за това, което е изградено, колко дължи, как ще се плаща и 

т.н. След това следва, евентуално, нова процедура или общинския съвет ще 
реши какво да прави с този имот. И във всички случаи ще мине повече от 
година, може би повече и от година и половина, ако не и по – дълъг период 

от време. А ние, отново повтарям, не опрощаваме някакви задължения, не 
амнистиране някакви виновни неизпълнения, а ние само прилагаме 
разпоредбата на закона, която казва – предупреждаваме те и ти даваме 
срок, и те уведомяваме, че ако не си изпълниш задълженията ще бъде 
прекратен договора. Какво по – лошо от това на 31.08.2012г. да постъпят 
тези хиляди левове и това ще бъде голяма радост за господин Любомир 

Цонев и за Кмета на общината за тези постъпления и да продължи да 
работи обекта. Не се притеснявайте от това, че закона няма да бъде спазен 

и на 31.08. няма да бъде ясна позицията на общинския съвет. Или 

продължава изправния длъжник или се отстранява виновния и неизправен 

длъжник. Това са четири месеца.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Ще ви дам думата. И тъй като не 
разполагате с концесионния договор, искам да направя едно допълнително 

уточнение, че съгласно този договор т.15.5. предвижда прекратяване на 
концесионния договор едностранно от концедента с три месечно 

предизвестие при неизпълнение от страна на концесионера на 
задълженията му. Което фактически се препокрива с решението на двете 
постоянни комисии. И това, което вие споменахте за писма и покани, 

действително сигурно има такива, но то не представлява 
предупреждението по смисъла на Закона за концесиите и на договора за 
концесия. Фактически аз ви моля да приемете и да вникнете в смисъла на 
решението на двете постоянни комисии. Нищо различно не се иска от това, 
което е предложено от кмета. Само спазване на една процедура, която 

изисква Закона за концесиите, за предупреждаване на неизправната страна 
да изплати. А след, което предложението, което ще ви изчета от господин 

Димитров е да се счита договора за прекратен. Нали това Ви е 
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предложението, което няма да предполага друго решение на общинския 
съвет. Фактически ние сега пак ще вземем такова решение, но след като 

спазим срока за предизвестяване на неизправния концесионер. 

 Някой искаше думата. Вие ли искахте господин Димитров? 

Заповядайте. Реплика? 

 

 Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

 Не. Аз исках само две пояснения да направя, че абсолютно 

императивно в Закона за концесиите пише, че при прекратяване на 
договора трайно закрепените съоръжения остават в полза на общината. 
Това е първото. И второто нещо – какво имаме да плащаме? Преди малко 

беше също така уточнено. В закона пише в какъв размер – до 

историческата цена, което означава, че той може да каже, че е направил за 
35 млн. лв., но това, което общината може да му плати до размера на 
историческата цена, което означава до размера на оценката на тоалетната, 
която беше в парка преди той да започне да прави каквото и да е. и тук 

някои от общинските съветници, които са били и в предишни мандати нека 
да се поразровят в паметта си и да си помислят също дали не сме правили 

допълнителни улеснения и да сме съдействали активно на този 

концесионер да изгради този обект. Не бяха ли вземани решения, господин 

Кмете, ако си спомняте, да дадем допълнителна площ към тоалетната, 
защото той искаше да строи допълнително и му давахме допълнителни 

квадратни метри с решение на общинския съвет. Не е било общината, 
общинския съвет да не е подхождал добронамерено към този концесионер. 

Правили сме всичко възможно да вървят нещата, да се развива и той и 

градския парк. И накрая получаваме съвсем друго отношение. Три години 

неплащане. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Димитров. Има ли други желаещи да вземат 
отношение? Не виждам. Предложения, допълнения? Прекратявам 

дебатите. Преминаваме към гласуване. Гласуването ще бъде поименно. И 

по реда на нашия Правилник, първо ще подложа по реда на чл.81 ал.1 т.3 

предложението за заместване на целия диспозитив на докладната записка, 
което е направено от името на ПК по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации от нейния председател господин 

Димитров. Диспозитивът има следния вид: 

1. Общинският съвет възприема изцяло мотивите в докладната 
записка на кмета на общината като правилни и законосъобразни. 

2. На основание чл.76 ал.1 от Закона за концесиите дава срок на 
„Хранкомерс ЦБА” ООД до 31.08.2012г. да изпълни изцяло изискуемите 
задължения по концесионния договор, като отправя предупреждение към 
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„Хранкомерс ЦБА” ООД, че при неизпълнение на тези задължения ще 
счита договора за прекратен. 

3. Възлага на председателя на общинския съвет да  връчи по 

надлежния ред настоящето решение на общинския съвет на „Хранкомерс 
ЦБА” -  концесионера по сделката. 

4. Възлага на кмета на общината да отправи също предупреждение 
по чл.76 ал.1 от Закона за концесиите за изпълнение на изискуемите 
задължения в срок до 31.08.2012г. и че при неизпълнението им договорът 
ще се счита за прекратен. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Като останалата част за обжалванията си остава. Нали това е 
предложението господин Димитров? На посоченото основание от 
правилника подлагам на гласуване този проект за заместване на 
диспозитива на решението. Гласуването е поименно. 

 
 С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков Не участва   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   
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24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +    

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев  +  

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 В залата влиза Мартин Янков. Ще участвате ли в гласуването? Не 
участва в гласуването.  

  

С 27 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – няма, 

предложението за заместване на текста по основната докладна записка 

се приема. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Преминаваме към разглежда на следващата докладна записка, която 

е с вх.№ 222/10.04.2012г. 
 

/Реплики на общинските съветници в залата./ 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Защото текста за заместване на диспозитива е изцяло за заместване 
на всички точки по докладната записка. Добре. Щом предлагате. Ще 
възприема вашето предложение. Подлагам на гласуване докладната 
записка с вх.№221, но мотивите са възприети. Да не спорим, но в първата 
точка се казва „възприемам мотивите”. Добре. Да се презастраховаме 
предлагате. Подлагам на гласуване цялостната докладна записка с проекта 
за решение, който е предложен и приет от общинските съветници в 
смисъла представен от господин Стоян Димитров като решение на двете 
постоянни комисии по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. Тоест гласуваме пак 
мотивите на докладната, мотивационната част и диспозитива в новия 
вариант, който вече се прие. Тоест същото гласуваме отново. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков Не участва   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев  +  

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 125 

 

С Решение №383 по Протокол №21/20.05.2005 год. на Общински 

съвет Разград е открита процедура по предоставяне на концесия върху 

имот-публична общинска собственост  с пл.№ 6335, в т.ч. обществена 
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тоалетна, находящ се в кв.319 – източната част на Градски парк по 

плана на гр.Разград. С последващо Решение №420 по Протокол 

№23/11.07.2005 год. Общински съвет Разград е предоставил на 

концесия за срок от 26 години описания по-горе имот на «Хранкомерс 
ЦБА »ООД гр.Сеново, след което е сключен договор за концесия №263 

от 14.10.2005 год. 

Към днешна дата концесионерът не е заплатил част от 

концесионното възнаграждение за 2010 год. и това за 2011 год. и 2012 

год. Общата сума, без дължащите неустойки, е в размер на 7511,82лв. 

Неизпълнението на договора за концесия и липсата на резултат от 

изпратените напомнителни писма до концесионера за изпълнение на 

договорните задължения е разглеждано  на заседания на комисията по 

следдоговорен и следприватизационен контрол, която със свое 
решение е предложила да се пристъпи към прекратяване на договора. 

В решението за откриване на процедурата за предоставяне на 

концесия, прието от Общински съвет, както и в раздел VІІ ”Изменение 
и прекратяване на договора” е предвидено, че неизпълнението на 

посоченото по-горе задължение от страна на концесионера е основание 
за едностранно прекратяване на договора. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.75, ал.1, т.2 и ал.2, чл.76 ал. 1 и  ал.3 и чл.77 от 

Закона за концесиите във връзка с  т.15.5 от раздел VІІ ”Изменение и 

прекратяване на договора” от договор за концесия №263 от 14.10.2005 

год., Общински съвет - Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа 

„ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Общинският съвет възприема изцяло мотивите в докладната 

записка на кмета на общината като правилни и законосъобразни. 

2. На основание чл.76 ал.1 от Закона за концесиите дава срок на 

„Хранкомерс ЦБА” ООД до 31.08.2012г. да изпълни изцяло 

изискуемите задължения по концесионния договор, като отправя 

предупреждение към „Хранкомерс ЦБА” ООД, че при неизпълнение 
на тези задължения ще счита договора за прекратен. 

3. Възлага на председателя на общинския съвет да  връчи по 

надлежния ред настоящето решение на общинския съвет на 

„Хранкомерс ЦБА” -  концесионера по сделката. 

4.  Възлага на кмета на общината да отправи също 

предупреждение по чл.76 ал.1 от Закона за концесиите за изпълнение 
на изискуемите задължения в срок до 31.08.2012г. и че при 

неизпълнението им договорът ще се счита за прекратен. 
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СТАТИЯ 10 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 222/10.04.2012г. 
Докладна записка от  Денчо Стоянов Бояджиев - кмет на Община 

Разград. 

Относно: Промяна в списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година. 

 

Имате думата господин Бояджиев. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Благодаря госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 С решение № 57 по протокол № 5/24.01.2012 год. на Общински съвет 
Разград е приет списък за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година.  
Във връзка с възникнала необходимост от настаняване на лица с 

остри социални проблеми в семейството, е извършен преглед на наличните 
жилища  общинска собственост. 
 Установено е, че към настоящия момент Община Разград не 
разполага със свободни резервни жилища.  Без  наемател  са следните 
имоти: 

• Къща на ул.”Свети Климент” №86, първи етаж, включена в групата 
на жилища за отдаване под наем. 

• Апартамент в ЖК „Орел”, бл. 13, вх. В, ап. 3- двустаен разширен, 

включен в групата на жилища за отдаване под наем. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.42, ал.2 от Закона 
за общинската собственост и чл.4, ал.2 от Наредба № 17 на Общинския 
съвет за условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища предлагам 

Общинския съвет да вземе следното решение: 
1.  Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година, като изключва  
следните жилищни имоти – частна общинска собственост, находящи се в 
гр.Разград 

• Къща на ул.”Свети Климент” №86, първи етаж,  

• Апартамент в ЖК „Орел”, бл. 13, вх. В, ап. 3- двустаен 

разширен,  

включени в групата на жилища за отдаване под наем и ги включва в 
раздела на резервните жилища.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Две постоянни комисии се занимаха с 
тази докладна записка – ПК по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и ПК по социална политика, 
трудова заетост и здравеопазване. 

Госпожо Салим, постоянната комисия по собственост. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Д-р Апти, имате думата. 
 

 Г-н Левен Апти – Председател на ПК 

На проведеното заседание на ПК по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване на 18.04.2012г. с 8 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” постоянната комисия подкрепи докладната записка с 
направените корекции и проекта за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

Заповядайте господин Анастасов. 
 

 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

 Господин Кмете, какъв е статута на резервните жилища. И кой може 
да бъде настаняван в тях? 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Когато възникнат чрезвичайни ситуации потребност. Има такива 
случаи когато се получават. Те се настаняват от кмета. Там си действат 
общите правила. 
 

 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

 Става въпрос.. Те се настаняват за определен срок от време или 

ако…. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Да. Те затова са и резервни. Решават за момента, до трайно решаване 
на въпроса. 
 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Има ли други въпроси? Преминаваме към дебати, становища, 
предложения за корекции. Поради липса на желаещи прекратявам дебатите 
и пристъпваме към поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев Не участва   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното 
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                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 126 

 

С решение № 57 по протокол № 5/24.01.2012 год. на Общински 

съвет Разград е приет списъкът за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година.  

Възникнала е необходимост от настаняване на лица, в семействата 

на които са налице остри социални проблеми. За такива случаи, 

регламентирани с чл.45,ал.1, т.2 от ЗОС се предлагат за настаняване 
резервни жилища. Установено е, че към настоящия момент Община 

Разград не разполага със свободни резервни жилища.  Без  наемател  

са следните имоти: 

• Къща на ул.”Свети Климент” №86, първи етаж, включена в 

групата на жилища за отдаване под наем. 

• Апартамент в ЖК „Орел”, бл. 13, вх. В, ап. 3- двустаен разширен, 

включен в групата на жилища за отдаване под наем. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.42, ал.2 от 

Закона за общинската собственост и чл.4, ал.2 от Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общинския съвет – Разград, след поименно 

гласуване,  с 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

2. Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година, като 

изключва  следните жилищни имоти – частна общинска собственост, 

находящи се в гр. Разград 

• Къща на ул.”Свети Климент” №86, първи етаж,  

• Апартамент в ЖК „Орел”, бл. 13, вх. В, ап. 3- двустаен 

разширен,  

включени в групата на жилища за отдаване под наем и ги включва в 

раздела на резервните жилища. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

СТАТИЯ 11 
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 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка №223. 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на 
Община Разград. 

 Относно: Утвърждаване на Споразумение за безвъзмездна 

подкрепа и  сътрудничество между Община Разград и Сдружение с 
нестопанска цел „ЖАНЕТА” гр. Разград за реализиране на Проект „И 

аз имам семейство” по Схема за директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG051РO001-5.2.11 – „Приеми ме” по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси”. 

  

 Господин Цонев, давам ви думата като вносител. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря  
Уважаема госпожо председател 

Уважаеми дами и господа общински съветници 

На 30.09.2011 г. стартира изпълнението на проект „И аз имам 

семейство”, който е по Оперативна програма „Развитие на човешките 
ресурси”. Конкретен бенефициент по този проект е Агенция за социално 

подпомагане, чрез Дирекция „Закрила на детето” и партньори 82 общини 

на територията на цялата страна в това число и Община Разград. 

На 08.12.2011 г. между Агенция за социално подпомагане, чрез 
Дирекция „Закрила на детето” и Община Разград е подписано Партньорско 

споразумение за реализиране на този проект на общинско ниво.  

Обща цел на Проекта е да се подобри процеса на 
деинституционализация на деца, като се създаде и реализира устойчив 
модел за развитие на заместваща семейна грижа за деца, настанени в 
специализирани институции и на деца, в риск от изоставяне. 
Съгласно Раздел Б/ Права и задължения на партньора, от подписаното 

споразумение общината може да участва в проекта чрез три способа: 
самостоятелно; чрез действаща социална услуга каквато е Центъра за 
обществена подкрепа Разград или  чрез сдружение, създадено по реда на 
чл. 59, ал.1 и съгласно чл. 61, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация. 
 Действащата социална услуга Центъра за обществена подкрепа в 
Разград е предоставена за управление, след проведен конкурс на 
Сдружение с нестопанска цел „ЖАНЕТА” гр. Разград. Като сдружението 

притежава лиценз за услугата „Приемна грижа” и е доставчик на 
социалната услуга. 

В тази връзка и във връзка с изпълнението на подписаното 

партньорско споразумение и проект „И аз имам семейство” предлагам на 
вашето внимание проект за решение, свързано с одобряване на 
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Споразумение за безвъзмездна подкрепа и сътрудничество между Община 
Разград  и Сдружение с нестопанска цел „ЖАНЕТА” гр. Разград във 
връзка с реализирането на Проект „И аз имам семейство” по Оперативна 
програма „Развитие на човешките ресурси”. Споразумението е приложено 

към докладната записка. Благодаря. 
  

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на господин Цонев.  
Давам думата на двамата председатели на постоянни комисии по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване, които разгледаха тази докладна записка. Заповядайте 
господин Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно със 7 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Господин Апти. 

 

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

 Постоянната комисия подкрепя докладната записка с 8 гласа „ЗА”, 

„против” и „въздържали се” няма, с проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Имате ли въпроси към вносителя? Желаещи да заявят 
становище и предложение за корекции, видоизменения и допълнения? 

Прекратявам дебатите поради липса на желаещи и преминаваме към 

гласуване, което е по електронен път. Моля гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 127 

 

По Схема за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ BG051РO001-5.2.11 „Приеми ме”, по Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси”, с конкретен бенефициент Агенция 

за социално подпомагане, чрез Дирекция „Закрила на детето” и 

партньори 82 общини на територията на цялата страна на 30.09.2011 

г. стартира изпълнението на проект „И аз имам семейство”. 
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Между Агенция за социално подпомагане, чрез Дирекция 

„Закрила на детето” и Община Разград е подписано Партньорски 

споразумение № СИО1-51/08.12.2011 г. за реализиране на Проект „И аз 
имам семейство” на общинско ниво. 

 Съгласно Раздел Б/ Права и задължения на партньора, от 

подписаното Партньорско споразумение общината може да участва в 

проекта самостоятелно; чрез действаща социална услуга – Център за 

обществена подкрепа;  чрез сдружение, създадено по реда на чл. 59, 

ал.1 и съгласно чл. 61, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация. 

Основните дейности по проекта включват популяризиране на 

социалната услуга „Приемна грижа” и увеличаване на броя на 

обучените приемни семейства, с цел осигуряване на алтернативна 

семейна среда за деца от специализираните институции. 

Приоритетните целеви групи са децата от 0-3 годишна възраст, 

деца с увреждания и деца в риск от изоставяне, както и апробирането 

на нов модел за предоставяне на услугата – чрез общините като 

доставчици на услугата. 

            Крайната цел на проекта е и въвеждането на единен финансов 

стандарт за услугата „Приемна грижа”. 

В община Разград към момента услугата „Приемна грижа” се 
предоставя от Център за обществена подкрепа гр. Разград, който след 

проведен конкурс се управлява от Сдружение с нестопанска цел 

„ЖАНЕТА” гр. Разград. Сдружението е вписано в регистъра на 

Агенцията за социално подпомагане за предоставяне на социалната 

услуга „Приемна грижа”, притежава лиценз от ДАЗД и има опит в 

работата с приемни семейства. 

Във връзка с гореизложеното на основание чл. 21, ал.1 т. 23 и чл. 

22, ал. 1 във връзка с чл. 59, ал. 1 и чл. 61, ал.1 Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общински съвет Разград, 

след електронно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Одобрява Споразумение за безвъзмездна подкрепа и 

сътрудничество /приложение 1/ между Община Разград  и Сдружение с 
нестопанска цел „ЖАНЕТА” гр. Разград за реализиране на Проект „И 

аз имам семейство” по Схема за директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-5.2.11 „Приеми ме” по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси”. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград 
       Приложение 1 

СПОРАЗУМЕНИЕ ЗА БЕЗВЪЗМЕЗДНА ПОДКРЕПА  

И СЪТРУДНИЧЕСТВО 

 

Днес,……………….2012 г. между Община Разград, със седалище 
гр. Разград, бул. „Бели Лом” №  37А, ЕИК: 000505910, ИН по ДДС: BG 

000505910, представлявана от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на 

Община Разград и Полина Тодорова Иванова – главен счетоводител, 

от една страна и Сдружение с нестопанска цел „Женска алтернатива за 

независимост, етническа толерантност и асоцииране”, гр. Разград, със 
седалище и адрес на управление: гр. Разград, бул. „България” № 4, вписано 

в Регистъра на юридическите лица с нестопанска цел, по фирмено дело № 

202/2004 по описа на Разградски окръжен съд, БУЛСТАТ 116557062, 

притежаващо Удостоверение за регистрация № 344-02 от 24.01.2011 г. за 
предоставяне на социални услуги – Приемна грижа, издадено от Агенция 
за социално подпомагане на основание чл. 44, ал. 1 от Правилника за 
прилагане на Закона за социално подпомагане и Лиценз за социални 

услуги за деца № 0608 от 14.12.2010 г. с  обхват – Приемна грижа, издаден 

от Държавна агенция за закрила на детето, представлявано от Росен 

Аврамов Аврамов, в качеството му на Изпълнителен директор на 

Сдружението, от друга се сключи настоящото споразумение, с който 

страните се споразумяха за следното:  

 

Преамбюл 

 

 Споразумението за сътрудничество се сключва за изпълнение на 
Проект BG051PO001-5.2.11-0001-C0001 „И аз имам семейство” по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси” 2007-2013 г., 
финансиран от Европейския социален фонд на Европейския  съюз чрез 
Оперативна програма “Развитие на човешките ресурси” 2007-2013, Схема 
за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG051PO001-5.2.11 „Приеми ме” 

Разписаните дейности по Проект BG051PO001-5.2.11-0001-C0001 „И 

аз имам семейство” са неразделна част от настоящото Споразумение. 
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 Споразумението се сключва в съответствие с на чл. 59, ал.1 и 

съгласно чл. 61, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация. 

Зачитането на демократичните принципи и правата на детето, така 
както са изложени в Конвенцията на ООН по правата на детето съставлява 
основата на това споразумение при равнопоставеност по отношение на 
целите. 

Чл.1.  Продължителност и обхват на сътрудничеството 

Настоящото Споразумение се сключва за срока и в рамките на 
изпълнение на Проект BG051PO001-5.2.11-0001-C0001 „И аз имам 

семейство” по Оперативна програма “Развитие на човешките ресурси”, 

Схема за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG051PO001-5.2.11 „Приеми ме” /включително неговото възможно 

удължаване и периода на отчитане/.  
Споразумението е разработено на базата на подписано Партньорско 

споразумение № СИ01-51/08.12.2011 г. между кмета на Община Разград и 

Агенция за социално подпомагане 
Проектът ще се изпълнява в община Разград.  

Член 2.  Цели на сътрудничеството 

 1. Регламентиране на професионалните взаимоотношения между 

страните по отношение на съвместните действия за подготовка, стартиране 
и развитие на услугата, предмет на споразумението; 

 2. Осигуряване на съдействие при осъществяване на дейностите по 

проекта и предоставяне на услугата на всички нива - местно, регионално и 

национално; 

 3.  Осигуряване устойчивост на постигнатите резултати; 

Дейностите по проекта се извършват в съответствие с българското и 

международното законодателство в областта на правата на детето, както и 

със стратегическата цел на Оперативна програма „Развитие на човешките 
ресурси” за подобряване качеството на живот на хората в България, 
приоритетно направление 5: „Социално включване и насърчаване на 
социалната икономика”, област на интервенция 5.2: „Социални услуги за 
превенция на социалното изключване и преодоляване на неговите 
последици” с фокус върху децата с оглед насърчаване на равните 
възможности и разширяването на многообразието и целенасочеността на 
социалните услуги, предоставяни в общността. 

Член 3. Принципи на сътрудничество между страните по 

Споразумението 

1. Страните по Споразумението са запознати детайлно с проект „И аз 
имам семейство” и разбират каква е тяхната роля и какви ангажименти 

поемат по неговото изпълнение. 
2. Страните по Споразумението се съгласяват да осигурят 

прозрачност на действията си, като се консултират редовно и предоставят 
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необходимата информация помежду си във връзка с осъществените 
съвместни действия за постигане целта на Споразумението. 

         3. Настоящото Споразумение поражда правата си считано от датата 
на влизане в сила на Решение на Общински съвет Разград, взето на 
основание чл.59 и чл.61 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация. 

Член 4.  Задължения на Община Разград  

1. Отговаря за управлението и изпълнението на Проекта на общинско 

ниво. 

  2. Създава екип на общинско ниво за администриране на проекта – 

администратор и счетоводител. Администраторът отговаря за всички 

дейности по реализирането на Проекта в общината. Счетоводителят 
изпълнява цялостната финансово-счетоводна дейност, в съответствие с 
нормативните актове. 

3. Сформира комисия за подбор на кандидатите за екип по приемна 
грижа (ЕПГ) на общинско ниво, в която включва представители на СНЦ 

„ЖАНЕТА” гр. Разград и Дирекция „Социално подпомагане” гр. Разград. 

4. Назначава екипа по приемна грижа и утвърждава длъжностните им 

характеристики. 

5. Осигурява присъствие на членовете на ЕПГ във въвеждащо и 

надграждащо обучение, организирани от АСП. 

6. Предоставя услугата „Приемна грижа” /доброволна, 
професионална и заместваща/ в съответствие с разписаното в Дейност 3 

„Предоставяне на социалната услуга „приемна грижа” и Дейност 6 

„Провеждане на индивидуална и групова супервизия на приемните 
семейства. Създаване на групи за самопомощ” на Проект „И аз имам 

семейство”. 

 7. Сключва трудов договор с професионалния/те приемен/ни 

родител/и. 

 8. Извършва плащанията, предназначени за трудовите 
възнаграждения на социалните работници от ЕПГ,  професионалните 
приемни родители и месечна издръжка на децата, настанени в доброволни 

и професионални приемни семейства,  в съответствие с параметрите на 
Проекта. 
 9. Осигурява работните места на двамата социални работници от 
ЕПГ, а в последствие и за нови членове на ЕПГ.  

Член 5. Задължения на СНЦ „ЖАНЕТА” гр. Разград  

1. Участва в комисия за подбор на кандидатите за екипа по приемна 
грижа (ЕПГ) на общинско ниво. 

2. Подпомага ЕПГ с натрупания опит от управлението на социалната 
услуга „приемна грижа”. 

          3. Подпомага ЕПГ за развитието на приемната грижа на местно ниво 

във всичките й етапи, както следва: 
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• За информиране на обществеността; 
• При набиране, извършване предварителен подбор, обучение и оценка 
на кандидатите; 

• При изготвянето на социален доклад от проучването за  
възможностите на кандидатите да предоставят услугата приемна 
грижа; 

• Изготвяне на предложение за утвърждаване или отхвърляне и 

представя окончателния социален доклад пред специализираната 
комисия; 

• При опознавателния процес между детето и приемния родител; 

• При провеждане на индивидуални и групови консултации и 

предоставянето на подкрепящи услуги на приемните семейства. 
4.  Подпомага ЕПГ при реализирането на  Дейност 5 „Обучение и 

подкрепа на семейства на роднини и близки, при които са настанени деца” 

на Проект „И аз имам семейство”. 

5. Подпомага ЕПГ при организиране и провеждане на  обучения, 
индивидуални и семейни консултации, семейни конференции и групи за 
самопомощ на семейства на роднини и близки, в които има настанени деца 
по време на Проекта. 

6. Води точна и редовна документация, отразяваща изпълнението на 
Проекта в частта, предмет на Споразумението.  

7. При необходимост предоставя работни места на ЕПГ в Център за 
обществена подкрепа гр. Разград. 

Член 6.  Клауза за недопускане на нередности 

 Страните по Споразумението споделят обща загриженост в борбата 
за недопускане на нередности и измами, които имат или биха имали като 

последица нанасянето на вреда на общия бюджет на Европейския съюз и 

които излагат на опасност доброто управление и правилното използване на 
необходимите за развитието на проекта средства. 
 Затова те обявяват своето намерение да обединят усилията си в 
борба срещу всяка нередност и/или измама и по-специално заявяват, че не 
се допуска, пряко или непряко, никакви предложения, подаръци, 

плащания, възнаграждения или облаги, считани за незаконна дейност или 

корупция, които могат да застрашат изпълнението на меморандума за 
сътрудничество. 

 Всяко подобно деяние съставлява достатъчно основание за 
анулиране на меморандума за сътрудничество или за предприемане на 
мерки, предвидени от действащите национални закони и разпоредби на 
ЕС. 

Чл.  7. Прекратяване на Споразумението 

1.  По взаимно писмено съгласие на страните; 
2. Едностранно от изправната страна при неизпълнение на основни 

и/или съществени задължения от другата страна, чрез отправяне на 
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едномесечно предизвестие. Под основни и/или съществени задължения 
страните имат предвид неизпълнението на задължения, конкретизирани в 
настоящото споразумение и чието неизпълнение е довело до забава при 

изпълнение на кореспондиращото задължение на изправната страна и от 
това е произтекло забавяне при изпълнение на сроковете на Проекта. 

3.  При обективна невъзможност за реализиране на предмета на 
споразумението 

4.  При изтичане на договорения срок. 

5. Всяка страна има право да прекрати действието на споразумението 

с едномесечно предизвестие, ако другата страна не изпълни задълженията 
по споразумението в сроковете, с качеството и по начина, договорени 

между страните. 
6. В други нормативно и/или договорно регламентирани случаи. 

Член 8.  Заключителни разпоредби 

Страните ще решават всички възникнали спорове по изпълнението 

на настоящото споразумение, включително и споровете, породени или 

отнасящи се до тълкуване, недействителност, неизпълнение или 

прекратяване на споразумението по взаимно съгласие, изразено писмено. 

Настоящето Споразумение за сътрудничество е подписано в гр. 

Разград в три оригинални екземпляра – един за Община Разград, един – за 
СНЦ „Жанета” гр. Разград и един за Агенция социално подпомагане. 
 

 

ЗА ОБЩИНА РАЗГРАД:     ЗА НЦ „ЖАНЕТА”:               

Д. БОЯДЖИЕВ       Р. АВРАМОВ 

Кмет на Община Разград              Изпълнителен директор  

 

СТАТИЯ 12 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№224. 

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев – зам.- кмет на 
Община Разград. 

Относно: Приемане на общинска програма за закрила на детето 

за 2012 г. 
  

Давам думата на вносителя. Заповядайте. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград. 

Благодаря 
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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На основание чл. 20а от Закона за закрила на детето и Заповед на 
Кмета на Община Разград е създадена Комисия за детето, която е 
обединяващо и координиращо звено на политиките за всички деца на 
територията на общината.  
 В съответствие с чл. 6, ал. 2, т. 1 от Правилника за прилагане на 
Закона за закрила на детето, Комисията разработва и общинската 
програма, годишна, за закрила на детето съобразно потребностите на 
децата и техните семейства. 

 На свое заседание, проведено на 02.04.2012г. Комисията за 
детето е обсъдила приоритетните направления и е разгледала проекта за 
програма за 2012г. като ги е подкрепила с предложения, съгласно 

изискванията на Закона и Правилника за неговото прилагане да се внесат 
за одобрение от общинския съвет. На това основание предлагам на вашето 

внимание проект за решение: 
- Приема Общинска програма за закрила на детето за 2012 г. 

Приложение към настоящото решение е програмата. 
 Както обясних програмата има основни направления. Те са 6. 

Първото направление е „Политики за детето и семейството. Създаване на 
условия за социално включване на децата”, включващо цели, дейности, 

индикатори, отговорни институции и средства, които са предвидени по 

бюджетите за 2012г. второто направление е свързано с подобряване 
здравето на децата. Третото направление касае осигуряване на равен 

достъп до качествена предучилищна подготовка и училищно образование. 
Четвъртото направление е свързано с правосъдие за детето и неговите 
права. Петото направление е свързано с повишаване ефективността на 
мерките за защита на децата от насилие, злоупотреба и други форми на 
експлоатация. И последното шесто направление касае насърчаване на 
детското участие в процесите на вземане на решения. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Три постоянни комисии, ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации, ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване 
и ПК по образование и наука, разгледаха докладната записка. Господин 

Димитров, имате думата за становище на комисията по законност.  
  

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Единодушно със 7 гласа „ЗА” комисията подкрепя проекта за 
решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Д-р Апти, социална политика. 
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Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепя 
докладната записка с проекта за решение. 
   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. И госпожо Монева, постоянната комисия по 

образование. 
 

Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

8 гласа „ЗА” в подкрепа на докладната и проекта за решение и няма 
„въздържали се”, няма „против”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

Становища, предложения? Няма желаещи. Прекратявам дебатите. 
Преминаваме отново към електронно гласуване. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 128 

 

На основание чл. 20а от Закона за закрила на детето със Заповед 

№ 1160 от 26.05.2009 г. изменена със Заповед № 2988 от 15.11.2011 г. на 

кмета на Община Разград е създадена Комисия за детето. Съгласно чл. 

6, ал. 2, т. 1 от Правилника за прилагане на Закона за закрила на 

детето, Комисията разработва общинска програма за закрила на 

детето съобразно потребностите на децата и техните семейства в 

съответната община. 

На 02.04.2012 г. на свое заседание Комисията за детето е 
разработила Общинска програма за закрила на детето за 2012  г. 
Общинската програма е съобразена с Националната стратегия за 

детето 2008-2018 г., Националната стратегия „Визия за 

деинституционализация на децата в Република България” и Плана за 

действие за изпълнението й. 

Постъпило е предложение от директора на Дирекция „Социално 

подпомагане” за внасяне на докладна записка в Общински съвет 

Разград за обсъждане и приемане на изготвената от органа по чл. 20а 

от Правилника за прилагане на Закона за закрила на детето. 

Предложената Общинска програма за закрила на детето за 2012 

г. обединява усилията на общината, дирекция “Социално 

подпомагане” и различните институции и организации с нестопанска 
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цел, в посока защита и гарантиране основните права на детето, за 

всички групи деца, съобразно възрастта и социалния статус. В 

програмата са включени реално изпълними дейности до края на 

календарната година, за които има осигурени ресурси и възможности 

за реализация.  Програмата е отворена за възникнали нови 

потребности и възможности. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1, т.12  

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 21, 

ал. 1, т. 1 от Закона за закрила на детето и чл. 3, ал. 3  от Правилника 

за прилагане на Закона за закрила на детето и постъпило предложение 
от директора на дирекция „Социално подпомагане”, Общински съвет 

Разград, след електронно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема Общинска програма за закрила на детето за 2012 г. – 

приложение към настоящото решение. 
2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
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ОБЩИНСКА ПРОГРАМА ЗА ЗАКРИЛА НА ДЕТЕТО ЗА 2012 г. 
ПОЛИТИКИ ЗА ДЕТЕТО И СЕМЕЙСТВОТО. СЪЗДАВАНЕ НА УСЛОВИЯ ЗА СОЦИАЛНО ВКЛЮЧВАНЕ НА ДЕЦАТА. 

Цел Дейност Индикатори Отговорни институции Предвидени средства 

Цел 1: Гарантиране на правото 

на детето да живее в сигурна 

семейна среда. 

 

; 

  
 

1.1 Създаване на условия за 
повишаване капацитета на 
семейството. Организиране на 
кампании за насърчаване на 
отговорното родителство. 

• Брой обхванати 

семейства  
• Брой проведени 

кампании  

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; 
МКБППМН; НПО и органи 

и институции 

осъществяващи мерки по 

закрила на детето. 

в рамките на утвърдения 
бюджет, търсене на външни 

донори 

1.2 Подкрепа на семействата, 
чрез развитие на алтернативни 

услуги за деца и чрез 
предоставяне на финансови 

помощи и/или помощи в 
натура, в съответствие и в 
изпълнение на основната цел 

на Закона за закрила на 
детето. 

• Брой подпомогнати 

семейства 
• Брой предоставени  

помощи;  

• Брой  деца, ползващи 

алтернативни социални 

услуги  

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
рехабилитация и социална 
интеграция „Емилиян”; 

Център за обществена 
подкрепа. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.3 Осъществяване на мерки за 
предотвратяване на 
изоставянето, чрез 
осигуряване на педагогическа, 
психологическа и правна 
помощ на родителите. 
Насочване към подходящи 

социални услуги в общността 

• Брой консултирани 

семейства 
• Брой  деца, ползващи 

алтернативни социални 

услуги  

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
рехабилитация и социална 
интеграция „Емилиян”; 

Център за обществена 
подкрепа. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.4 Организиране на кампания 
за популяризиране на 
професионалната приемна 
грижа на територията на 
общината с оглед повишаване 
на нивото на информираност и 

включване. 

• Брой проведени 

информационни срещи 

• Брой публикации 

• Брой разработени 

материали 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; 
НПО, работещи с деца. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.5 Повишаване капацитета на  • Брой разкрити Отдел „Закрила на детето” в рамките на утвърдения 
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отдел "Закрила на детето", 

разкриване на нови работни 

места, участие в обучения и 

супервизии. 

работни места 
• Брой проведени 

обучения 
• Брой разработени 

материали 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; 

бюджет и средства по Проект 
„Кариерно развитие” на АСП 

1.6 Популяризиране на 
социалните услуги, начините 
и видовете за подкрепа на 
деца и семейства в риск. 

• Брой публикации 

• Брой работни 

срещи 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; 
Доставчици на социални 

услуги; медии 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.7 Оказване на подкрепа на 
деца с увреждания и техните 
семейства, и осигуряване на 
достъп до социални услуги в 
общността и закрила, която да 
позволи отглеждането им в 
семейна среда 

• Брой подпомогнати 

семейства  
• Брой деца, 
ползващи алтернативни 

социални услуги  

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; 
Център за рехабилитация и 

социална интеграция 
„Емилиян”; Доставчици на 
социални услуги 

в рамките на утвърдения 
бюджет, търсене на външни 

донори 

1.8 Осигуряване на доходи и 

финансова подкрепа на 
семейства, отговарящи на 
условията за месечно 

социално подпомагане за 
децата, които отглеждат.  

• Брой подпомогнати 

семейства  

Дирекция  „Социално 

подпомагане”, „Отдел 

„Закрила на детето” в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.9 Оказване на 
институционална подкрепа за 
включване на родители с 
нисък материален и подоходен 

статус в разработени и 

действащи програми по 

трудова заетост. 

• Брой обхванати 

семейства  

Община Разград, Отдел 

„Закрила на детето” към  

Дирекция „Социално 

подпомагане, Бюро по 

труда, Център за 
обществена подкрепа 

в рамките на утвърдения 
бюджет 
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1.10 Изготвяне на пакет от 
услуги, приоритетно за деца с 
увреждания и техните 
родители. 

 

• Брой обхванати 

деца 
• Брой обхванати 

семейства 

Отдел „Закрила на детето”, 

Община Разград, Център за 
обществена подкрепа, 
Представител на 
ДАЗД,НПО, работещи  с 
деца   

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.11 Подкрепа за формиране 
на родителски умения сред 

уязвимите групи родители 

• Разкрити услуги в 
посока реформиране и 

развитие на родителски 

умения 
• Разкрити услуги по 

семейно консултиране и 

подкрепа; 
• Брой обхванати 

родители и семейства. 

Отдел „Закрила на детето”, 

Община Разград, 

Представител на ДАЗД, 

НПО, работещи  с деца   
По проект „Социално 

включване”  на МТСП 

Цел 2: Провеждане на процеса на 

реформа в грижата и спазването 

на правата на децата, 

отглеждани в специализирани 

институции 

 

2.1 Реализиране на проект 
„Детство за всички” по ОП 

РЧР 

 

 

 

• Брой извършени 

детайлни оценки на деца 
и младежи; 

• Брой проведени 

супервизии в ДДМУИ с. 
Просторно; 

• Брой проведени 

обучения на 
специалисти от ДДМУИ 

с. Просторно   

РДСП, Координатор за 
община Разград на Проект 
„Детство за всички”, 

Община Разград, Отдел 

„Закрила на детето” към  

Дирекция „Социално 

подпомагане; НПО 

в рамките на утвърдения 
бюджет по проекта 
 

2.2 Стартиране изграждането 

на новите резидентните 
услуги – 2 ЦНСТ и 1 ЗЖ по 

Проект „Изграждане на 
подходяща и ефективна 
социална инфраструктура за 
деца и младежи с увреждания 
в гр. Разград” на ОПРР 

• Проведен 

мониторинг 

РДСП, Координатор за 
община Разград на Проект 
„Детство за всички”, 

Община Разград, Отдел 

„Закрила на детето” към  

Дирекция „Социално 

подпомагане 

в рамките на утвърдения 
бюджет по проект „Детство за 
всички”. 

 

2.3 Реализиране на проект „И 

аз имам семейство” по ОПРЧР 

• Брой разкрити 

работни места; 
• Брой проведени 

кампании; 

• Брой обхванати 

РДСП, Община Разград, 

Отдел „Закрила на детето” 

към  Дирекция „Социално 

подпомагане, Център за 
обществена подкрепа 

в рамките на утвърдения 
бюджет по проекта 
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деца; 
• Брой обхванати 

приемни родители 

/ЦОП/, Представител на 
ДАЗД, НПО, работещи  с 
деца   

2.4 Съдействие за извършване 
на проверки за нарушения 
правата на детето в 
специализираните институции 

и социалните услуги в 
общността за деца. 

• Брой извършени 

проверки 

Община Разград, Отдел 

„Закрила на детето” към 

Дирекция „Социално 

подпомагане”, 

Представител на ДАЗД 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ 

ПОДОБРЯВАНЕ ЗДРАВЕТО НА ДЕЦАТА.  

Цел Дейност Индикатори Отговорни институции Предвидени средства 

Цел 1: Приемане на програми и 

мерки за подобряване на 

майчиното и детското здраве 

1.1 Организиране на 
информационни кампании за 
здравословно хранене в 
семейството и в училище. 

• Брой проведени 

кампании 

 

РЗИ; Община Разград; 

Медицинските 
специалисти от 
общинските детски 

градини и училища. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.2 Включване на децата в 
програми и форми за здравно 

образование. 

• Брой обхванати 

деца  

Отдел „Образование” към 

Община Разград; 

Медицинските 
специалисти от детските 
градини и училищата 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

Цел 2: Превенция на рисковото 

поведение и промоция на 

здравето сред децата 

2.1 Координиране действията 
на отговорните институции за 
повишаване обхвата на 
извършените профилактични 

прегледи и имунизации на 
децата 

• Проведени срещи 

• Брой обхванати 

деца 

РЗИ; Отдел 

„Здравеопазване” към 

Община Разград; 

Медицинските 
специалисти от 
общинските детски 

градини и училища, ОПЛ. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

2.2 Изпълнение на мерките и 

дейностите заложени в 
Годишната програма на РЗИ за 
2012 година свързани с 
промоция на здравето сред 

децата. 

• Брой обхванати 

деца 
• Брой проведени 

мероприятия 

РЗИ 
в рамките на утвърдения 
бюджет 
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2.3 Провеждане на конкурс за 
най-добро послание „Живот 
без дрога”. 

• Брой включени 

участници 

РУП гр. Разград; Отдел 

„Образование” към 

Община Разград; РИО на 
МОМН; ЦРД; ПИЦ 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

ОБРАЗОВАНИЕ 

ОСИГУРЯВАНЕ НА РАВЕН ДОСТЪП ДО КАЧЕСТВЕНА ПРЕДУЧИЛИЩНА ПОДГОТОВКА И УЧИЛИЩНО ОБРАЗОВАНИЕ 

Цел Дейност Индикатори Отговорни институции Предвидени средства 

Цел 1: Развити различни видове 
и форми на услуги в посока 

обхващане на децата в 

образователната система 

1.1 Наблюдаване движението 

на учениците чрез ежемесечно 

събиране на информация от 
училищата за преместени, 

отпаднали или необхванати 

ученици. 

• Ежемесечни 

справки 

• Анализ за 
движението на 
учениците 

Отдел „Образование” към 

Община Разград  

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.2 Провеждане на работни 

срещи с родители на 
застрашените от отпадане 
ученици, с участието на 
кметовете на населените места 
и директорите на училищата. 

• Брой проведени 

срещи 

• Брой деца върнати 

в училище 

Отдел „Образование” към 

Община Разград, Директори 

на училища, Център за 
обществена подкрепа. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.3 Съдействие и консултиране 
на семейства, с цел връщане на 
отпадналите деца в 
образователната система. 

• Брой проведени 

мероприятия 
• Брой деца 
обхванати в 
мероприятия 
• Брой разработени 

материали 

Отдел „Образование” към 

Община Разград, Директори 

на училища, Център за 
обществена подкрепа. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.4 Създаване на стимулираща 
учебна среда за превенция на 
отпадането на учениците и 

тяхното привличане към 

училище.  

• Брой разработени 

проекти 

• Брой реализирани 

проекти 

• Брой деца 
обхванати в дейностите 
по проектите 

Отдел „Образование” към 

Община Разград. 
по програми и проекти. 

1.5 Участие в Национална 
конференция „Училището – 

желана територия на ученика” 

за подобряване 
квалификацията на учителите 

• Брой участници Община Разград, Отдел 

„Образование” 

в рамките на утвърдения 
бюджет 
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с цел усъвършенстване  
учебно-възпитателния процес 
в училище. 

Цел 2: Образование достъпно за 

всички деца. Повишаване 
качеството на образователната 

система 

2.1 Повишаване качеството на 
образователната система и 

превенция на отпадането от 
училище на деца от рискови 

групи. 

• Намаляване броя 
на отпадналите от 
образователната 
система деца 
• Брой реализирани 

проекти за подобряване 
качеството и превенция 
от отпадане 

Отдел „Образование” към 

Община Разград, 

МКБППМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

2.2.  Включване на учебни, 

детски заведения и 

извънучилищни звена в 
Национална кампания 
„Участвам и променям”, 

насочена към превенция и 

укрепване на физическото и 

психическото здраве на децата 
и учениците”. 

• Брой обхванати деца 
• Брой проведени 

мероприятия 

Детски градини, училища, 
извънучилищни звена 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

Цел 3. Развиване и разширяване 
на дейностите предназначени за 

деца със СОП 

3.1 Осигуряване на подходяща 
подкрепа за децата с 
увреждания и техните 
семейства, достъп до 

образователната система и 

закрила, която да им осигури 

интегрирано и включващо 

образование 

• Брой проведени 

мероприятия 
• Брой деца 
обхванати в 
мероприятия 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, директори на 
училища и детски градини, 

Център за обществена 
подкрепа. 

в рамките на утвърдения 
бюджет  

3.2.Провеждане на обучение на 
учители, педагогически 

съветници, психолози и 

медицински специалисти по 

отношение на психичното 

здраве и емоционалното 

развитие на децата. 

• Брой проведени 

мероприятия 
• Брой обучени 

специалисти 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, директори на 
училища и детски градини, 

Център за обществена 
подкрепа. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

ПРАВОСЪДИЕ ЗА ДЕТЕТО 
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Цел Дейност Индикатори Отговорни институции Предвидени средства 

Цел 1: Гарантиране на 

ефективна система за детско 

правосъдие в условия на 

междуинституционалнио 

сътрудничество. 

1.1 Превантивна дейност за 
намаляване броя на ранните 
раждания на малолетни и 

непълнолетни деца. 

• Брой срещи с 
млади хора – случаи в 
ОЗД 

• Брой проведени 

консултации  

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; 
НПО, работещи с деца. 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.2 Подаване на сигнали към 

Прокуратурата при установени 

случаи на съжителство и ранни 

бракове с малолетни и 

непълнолетни, независимо от 
етническия произход. 

• Брой наказателни 

производства по реда на 
чл.151, ал.1 и чл.191, 

ал.3 от НК 

Прокуратура, Отдел 

„Закрила на детето” към 

Дирекция „Социално 

подпомагане”  

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.3 Провеждане на кампании, 

обучения и др. дейности за 
повишаване на правната 
информираност и култура на 
учениците. 

• Брой проведени 

кампании 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към 

Община Разград, РО на 
МОМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.4 Организиране на тренинги 

и ролеви игри за повишаване 
на социалните умения на 
подрастващите в училищата. 

• Брой проведени 

тренинги 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към 

Община Разград, РО на 
МОМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.5 Продължаване на 
кампанията „Чрез 
толерантност към 

приятелство”. 

• Брой проведени 

кампании 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към 

Община Разград, РО на 
МОМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

Цел 2: Гарантиране правата на 

децата, пострадали от 

престъпления и/или свидетели в 

наказателния процес както и на 

децата правонарушители. 

2.1. Провеждане на 
превантивни кампании за 
трафик на хора 

• Брой проведени 

кампании 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към 

Община Разград, РО на 
МОМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 
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2.2 Издаване на брошури с 
основните моменти от 
нормативната уредба, касаещи 

малолетни и непълнолетни  

• Брой издадени 

материали 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към 

Община Разград, РО на 
МОМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

2.3 Извършване на 
индивидуална корекционно-

възпитателна работа от 
обществените възпитатели към 

МКБППМН 

• Брой обхванати 

деца 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към 

Община Разград, РО на 
МОМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

2.4 Психологическо 

консултиране на деца с 
противообществени прояви и 

техните родители; Оказване на 
социална подкрепа на деца с 
противообществени прояви 

• Брой обхванати 

деца и семейства 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към 

Община Разград, РО на 
МОМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

ПОВИШИВАНЕ ЕФЕКТИВНОСТТА НА МЕРКИТЕ ЗА ЗАЩИТА НА ДЕЦАТА ОТ НАСИЛИЕ, ЗЛОУПОТРЕБА И ДРУГИ ФОРМИ НА 

ЕКСПЛОАТАЦИЯ 

Цел Дейности Индикатори Отговорни институции Предвидени средства 

Цел 1: Въвеждане на система за 

ранно идентифициране, 
регистриране, насочване и 

взаимодействие в работата  при  

сигнали и случаи на насилие и 

злоупотреба с дете във всички 

институции и организации,  

работещи с деца. 

  

1.1 Провеждане на 
информационни кампании за 
превенция на насилието, 

злоупотребата и други форми 

на експлоатация на деца. 
Изработване и 

разпространение на 
информационни материали по 

превенция на насилието на 
различни целеви групи – деца, 
родители и професионалисти, 

работещи с деца. 

• Брой проведени 

кампании 

• Брой публикации 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Център за 
обществена подкрепа; 
Педагогически съветници; 

МКБППМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.2 Популяризиране на 
Национална телефонна линия 
за деца 116 111, чрез 
осъществяване на 
информационна кампания 

• Брой кампании 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Комисия за 
детето, Община Разград, 

медии 

в рамките на утвърдения 
бюджет 
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Цел. 2 Осъществяване 
превенция на насилието, 

сексуалната и трудова 

експлоатация, злоупотребата с 
деца в интернет пространството. 

2.1 Повишаване на 
информираността и превенция 
на насилието между децата 

• Брой обхванати 

деца 

Отдел „Образование” към 

Община Разград. 

Педагогически съветници, 

МКБППМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

2.2 Повишаване на 
информираността на 
родителите и ролята им в 
предпазването на деца в 
онлайн среда 

• Брой проведени 

кампании 

• Брой обхванати 

деца и родители 

РУ на МВР гр. Разград; 

Педагогически съветници; 

Отдел „Образование” към 

Община Разград. 

МКБППМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

Цел 3: Развитие на спортната и 

физическа активност сред 

подрастващите, с цел 

намаляване на насилието между 

тях. 

3.1 Развиване на различни 

форми, кръжоци, клубове по 

интереси, школи и др.за 
развитие уменията на 
талантливите деца и ученици в 
областта на изкуствата, спорта, 
науката и информационните 
технологии. 

• Брой обхванати 

деца 
• Брой включени 

мероприятия 

Извънучилищни звена – 

ЦРД, УСШ, ЦУТНТ, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

3.2 „Плувно лято” 2012 година • Брой обхванати 

деца 
Отдел „Образование” към 

Община Разград, РИО на 
МОМН 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

3.3.Участие в дейности, 

заложени в Националния 
спортен календар; Участие в 
Ученически спортни игри 

2011. 

• Брой обхванати 

деца 
• Брой включени 

мероприятия 

Извънучилищни звена – 

ЦРД, УСШ, ЦУТНТ, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

3.4. „Еколято 2012” и „Детска 
академия по безопасност” 

• Брой обхванати 

деца 
ЦУТНТ, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград; РЗИ; РУ „Полиция” 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

3.5. „Лятна програма на 
ЦУТНТ – Разград с участието 

на децата и учениците през 
лятната ваканция” 

• Брой обхванати 

деца 
• Брой включени 

мероприятия 

ЦУТНТ, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

НАСЪРЧАВАНЕ НА ДЕТСКОТО УЧАСТИЕ 

Цел Дейности Индикатори Отговорни институции Предвидени средства 
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Цел 1 Гарантиране правото на 

децата на мнение и участие в 

процесите на вземане на 

решения. 

1.1 Организиране на срещи на 
младежките формирования с 
местната власт, оказване на 
информационна и експертна 
подкрепа. 

• Брой проведени 

мероприятия 
Отдел „Образование” към 

Община Разград 

в рамките на утвърдения 
бюджет 

1.2  Популяризиране дейността 
на младежкото формирование 
към БЧК и Общински съвет по 

наркотични вешества 

• Брой проведени 

мероприятия 
• Брой проведени 

кампании 

Община Разград; БЧК; 

Общински съвет по 

наркотични вешества 

в рамките на утвърдения 
бюджет 
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СТАТИЯ 13 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№225. 

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев -зам.- кмет на 
Община Разград. 

Относно: Удължаване на срока на наемния договор между 

Община Разград и ЕТ „Деян Колев Димитров-16” гр.Разград.  

 Заповядайте. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря 
 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 На 01.06.2012 година изтича тригодишния срок на договора за наем 

между Община Разград и ЕТ „Деян Колев Димитров -16” гр.Разград  за 
отдаване под наем на имот-частна общинска собственост, представляващ 

сграда за обществено хранене със застроена площ 53 кв.м., находящ се в 
поземлен имот, намиращ се в северния градски парк. 

 Постъпила е молба във връзка с това от Деян Колев – наемател, с 
искане за удължаване срока на договора с 5 години. Тази молба, съгласно 

изискванията на Наредба №2 е разгледана в комисията по чл.2 от същата 
Наредба, която се произнесе с положително становище по отношение на 
желанието на наемателя. 
 В тази връзка на вашето внимание е проект за решение, касаещ 

удължаване с 5 години на срока на договора за наем между Община 
Разград и ЕТ „Деян Колев Димитров -16” за имота, посочен в диспозитива 
и в мотивите на пояснителната част. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Цонев. Две постоянни комисии, ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации, на съвместно 

заседание разгледаха докладната записка. Госпожо Салим, заповядайте. 
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Господин Димитров. 
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 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Единодушно с 8 гласа „ЗА” комисията подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Въпроси към вносителя имате ли?  

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Да поясни къде точно се намира. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да. Ако обичате господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград 

 Северозападно от Колодрума в северния градски парк. 

Павилиончето на около 100м. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Северозападно? Някакъв друг ориентир да дадете. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград 

 Както е колодрума…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Люлките където са? 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград 

 Не, не. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 А, по – надолу. Към стадиона? 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград 

 Да. Между колодрума и стадиона, срещу лъвовете, в зелената 
територия. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Най – точно срещу лъвовете. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград 

 Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Господин Димитров, изяснили се местонахождението? Други 

въпроси? Давам ви думата за становища и изказвания. Няма такива. 
Прекратявам дебатите. Преминаваме към поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа Не участва   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

  

Общинският съвет взе следното 
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                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 129 

 

Община Разград е собственик, съгласно АОС №511/01.04.2009  

година на имот-частна общинска собственост, представляващ сграда 

за обществено хранене с идентификатор №61710.502.596.2 със 
застроена площ 53 кв.м., находящ се в поземлен имот № 61710.502.596 

по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Разград. За 

имота има сключен договор за наем № 175/05.06.2009 г., чиито срок 

изтича на 01.06.2012 година.С писмо с вх.№70-00-76/27.03.2012 година 

наемателят   e отправил молба за удължаване на срока на договора с 
пет години.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 , чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост,  

чл.17, ал.5 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, 

молба  с вх. 70-00-76/27.03.2012 от  ЕТ „Деян Колев Димитров -16” 

гр.Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 23 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Удължава с пет години срока на договор №175/05.06.2009 

година за наем между Община Разград и ЕТ „Деян Колев Димитров -

16” гр.Разград за имот-частна общинска собственост, представляващ 

сграда за обществено хранене с идентификатор №61710.502.596.2 със 
застроена площ 53 кв.м., находящ се в поземлен имот №61710.502.596 

по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Разград 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекс към 

наемния договор за  имота, описан в т.1. 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 14 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, на вниманието ви предоставям докладна записка с 
вх.№226. 
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 Докладна записка от инж. Ценка Христова  Таракчиева – Стефанова 
- зам.-кмет на Община Разград 

 Относно: Продажба  на  имот -частна   общинска   собственост   

на собственика  на законно построена сграда в  него – Танжу Ислям 

Ислям. 

 Имате думата госпожо Таракчиева като вносител. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Община Разград е собственик на поземлен имот, актуван с акт за 
общинска собственост с площ 3,123 дка., с трайно предназначение 
земеделска земя и начин на трайно ползване нива. В имота е изградена 
сграда, собственост на Танжу Ислям Ислям, узаконена с акт за 
узаконяване №065/27.09.1990г. Получена е молба от собственика на 
сградата за закупуване на общински имот. Същата е разгледана на 
заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на общинския съвет, която 

е приела положително решение. Собственика желае да закупи този имот. 
Направена му е оценка от оценител на недвижими имоти. Същата е в 
размер на 3442,00лв. при данъчна оценка на имота 3221,70лв.  
 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост и 

на основание Наредба №2 предлагам проект за вашето решение: 
- Да се извърши продажба на имот-частна общинска собственост, 

представляващ  поземлен имот в землището на с. Радинград с площ от 
3,123 дка, с трайно предназначение земеделска земя на собственика на 
построената в него законна сграда на пазарна цена в размер на 3442,00лв. 
Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Салим, от името на комисията по общинска 
собственост да изразите позиция. 
 

 Г-жа Хюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение.   
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ще помоля и господин Димитров – становището на постоянната 
комисия по законност. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 
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 Също единодушно със 7 гласа „ЗА” комисията подкрепя проекта за 
решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

Становища и предложения за изменения и корекции? Прекратявам 

дебатите. Преминаваме към поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа Не участва   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев Не участва   
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32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва    

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 130 

 

Танжу Ислям Ислям  е собственик  на законна сграда, съгласно 

нотариален акт №124, том 2, рег.№ 3551, дело 280/2007г. на нотариус 
Росица Кирилова - нотариус с рег.№ 380 по регистъра на 

Нотариалната камара и акт за узаконяване №065/27.09.1990г.. 
Сградата е изградена в поземлен имот №015020  в землището на 

с.Радинград, общ.Разград, местност „Чирлик”, с площ от 3,123 дка., с 
трайно предназначение земеделска земя и начин на трайно ползване 
нива. Имотът е актуван с акт за общинска собствен ост 

№1292/03.04.2012г. Постъпила е молба   до Община Разград с вх. № 94-

00-286/20.052.2012 г. от собственика   на сградата, с която е изявил  

желание да закупи гореописания имот. 

 Изготвена  е пазарна оценка  от  Павлинка Йорданова –оценител 

на недвижими имоти, с рег.№810100044/01.12.2010 година на Камарата 

на независимите оценители, която е в размер на 3442,00лв.(три хиляди 

четиристотин четиридесет и два лева). Съгласно удостоверение с 
изх.№ДО000823/02.04.2012 година  на Община Разград данъчната 

оценка на имота е 3221,70лв. (три хиляди двеста двадесет и един лева 

и седемдесет стотинки) 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.28а от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 20 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на имот-частна общинска 

собственост, представляващ  поземлен имот №015020  в землището на 

с.Радинград, общ.Разград, местност „Чирлик”, с площ от 3,123 дка, с 
трайно предназначение земеделска земя и начин на трайно ползване 
нива,  актуван с акт за общинска собственост №1292/03.04.2012г,  при 

съседи: имоти с №№ 015091; 015062; 015071 и 015070, на собственика 

на построената в него законна сграда Танжу Ислям Ислям  на  

пазарна цена в размер 3442,00лв. (три хиляди четиристотин 
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четиридесет и двa лева), определена от оценител на земеделски земи, 

при данъчната оценка на имота в размер на 3221,70лв (три хиляди 

двеста двадесет и един лева и седемдесет стотинки).   

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 15 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка с вх.№227/10.04.2012г. 
 Докладна записка от инж. Ценка Христова  Таракчиева – Стефанова 
- зам.-кмет на Община Разград 

 Относно: Отдаване под наем на част от имот-публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда 

на Закона за общинската собственост. 

 

 Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

 Получено е заявление от председателя на СНЦ „Спортен клуб 

„Бадминтон-Разград” с молба за предоставяне под наем  на свободно 

помещение, намиращо се в зала „Лудогорец” в гр.Разград за нуждите на 
клуба. 
 Заявлението е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 
Наредба №2, която е приела  решение за организиране на тръжна 
процедура за отдаване под наем на частта от имота, към която е проявен 

интерес за отдаване под наем  за срок от три години. 

 В тази връзка предлагам проект за вашето решение: да се организира 
публичен търг с тайно наддаване по реда на глава седма от Наредба №2 за 
отдаване под наем на част от имот-публична общинска собственост -  

спортна зала „Лудогорец”, намираща се на ”Априлско въстание” 

представляваща помещение №9 от втория етаж на сградата с площ 19,16 

кв.м., при начална месечна цена в размер  1,34 лв., без ДДС, определена 
съгласно Приложение №1 от Наредба №2. 

Търгът да се проведе при следните условия: 
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а/ Срок за отдаване под наем  - три  години; 

б/Частта от имота  да се  използва за спортни цели – за развиване на 
спорта бадминтон; 

в/Спортните организации - участници в търга трябва да са 
регистрирани със седалище на територията на община Разград; 

г/Спортните организации трябва да развиват учебно-тренировъчна и 

спортно-състезателна дейност на територията на община Разград. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Постоянните комисии по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации и 

по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Ще помоля господин Димитров и госпожа 
Салим да направят своите изявления. 

 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 И по тази докладна записка комисията единодушно със 7 гласа „ЗА” 

подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Салим. 

 

Г-жа Хюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната? 

Становища и предложения за изменения? Прекратявам дебатите. 
Преминаваме към поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   
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4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев Не участва   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 131 

 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска 

собственост, представляващ сграда с идентификатор №61710.505.940.5 

по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Разград – 

спортна зала „Лудогорец”, с административен адрес: гр.Разград, 

бул.”Априлско въстание” №64В. За имота има съставен акт за 

общинска собственост №178/26.10.2010 година. 

 Към едно от свободните помещения в залата, находящо се на 

втория етаж на сградата е проявен интерес за отдаване под наем. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
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администрация, чл.50а, ал.2 от Закона за физическото възпитание и 

спорта, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1, 

ал.2 и ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

  

Р Е Ш И: 

 

1.Да се организира публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на ОбС Разград за отдаване под наем на 

част от имот-публична общинска собственост - сграда с 
идентификатор №61710.505.940.5 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр.Разград – спортна зала „Лудогорец”, с 
административен адрес: гр.Разград, бул.”Априлско въстание” №64В,  

представляваща помещение №9 от втория етаж на сградата с площ 

19,16 кв.м., при граници на частта от имота: север – коридор, запад – 

архивно помещение, изток – складово помещение, при начална 

месечна цена в размер  1,34 лв., без ДДС, определена съгласно 

Приложение №1 от Наредба №2 на ОбС Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост. 

Търгът да се проведе при следните условия: 

а/ Срок за отдаване под наем  - три  години; 

б/Частта от имота  да се  използва за спортни цели – за развиване 
на спорта бадминтон; 

в/Спортните организации - участници в търга трябва да са 

регистрирани със седалище на територията на община Разград; 

г/Спортните организации трябва да развиват учебно-

тренировъчна и спортно-състезателна дейност на територията на 

община Разград; 

2. Възлага на  кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разгради Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 16 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата докладна записка е с вх.№ 228/10.04.2012г. 
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 Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - зам.-кмет на 
Община Разград. 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

част от имот – частна общинска собственост, по АОС №628/08.02.1999 

г., намиращ се на ул. „Бузлуджа” в гр. Разград на Сдружение с 
нестопанска цел „Народно читалище Бузлуджа 2010” гр. Разград. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С писмо от месец януари до председателя на Общински съвет 
Разград, председателят на Сдружение с нестопанска цел „Народно 

читалище Бузлуджа 2010” отправя искане да им бъде предоставен за 
безвъзмездно ползване втори етаж от  имот – частна общинска 
собственост, намиращ се на ул. „Бузлуджа” в гр. Разград. Към настоящия 
момент са свободни три помещения в югоизточната част и едно 

помещение в западната част от имота. 
Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 

№2 и комисията е решила да се предложи на общинския съвет да учреди 

на Сдружение с нестопанска цел „Народно читалище Бузлуджа 2010” гр. 

Разград безвъзмездно право на ползване върху същата част от имота за 
срок от 7 години. Във връзка с гореизложеното, предлагам проект за 
вашето решение: Учредява на Сдружение с нестопанска цел „Народно 

читалище Бузлуджа 2010” гр. Разград безвъзмездно право на ползване за 
срок от 7 /седем/ години върху част от имот – частна общинска 
собственост, по АОС №628/08.02.1999 г., представляваща три помещения 
в югоизточната част, едно помещение в западната част и коридор и 

санитарен възел за съвместно ползване, всички с обща площ 146,64 кв.м., 

намиращи се на втори етаж в сградата на ул. „Бузлуджа” в гр. Разград. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Отново двамата председатели на постоянни комисии по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации. Заповядайте госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 
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С 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” – 4 постоянната 
комисия по собственост подкрепи докладната записка и проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, имате думата. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност с 4 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали 

се” подкрепя докладната записка и за да бъде прието решение в 
общинския съвет в този смисъл „ЗА” трябва да гласуват най – малко 22 

общински съветници. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 23 сме в залата. Имаме кворум. Моля? Някой ли излезе още? 

 

/ Реплика от общински съветник, който не говори на микрофон/ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, давам ви думата за въпроси към вносителя. 22 сме 
точно. Имате ли въпроси? Имате ли становища, предложения, коментари? 

Прекратявам дебатите и ви приканвам към гласуване, което ще бъде 
отново поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   



 

 

 

125

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 132 

 

С писмо с вх.№74/27.01.2012 г. до председателя на Общински 

съвет Разград, председателят на Сдружение с нестопанска цел 

„Народно читалище Бузлуджа 2010” гр. Разград отправя искане да им 

бъде предоставен за безвъзмездно ползване част от имот –частна 

общинска собственост, по АОС №628/08.02.1999 г., представляваща 

три помещения в югоизточната част, едно помещение в западната 

част и коридор и санитарен възел за съвместно ползване, всички с 
обща площ 146,64 кв.м., намиращи се на втори етаж в сградата на ул. 

„Бузлуджа” в гр. Разград.  

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е 
решила да се предложи на общинския съвет да учреди на Сдружение с 
нестопанска цел „Народно читалище Бузлуджа 2010” гр. Разград 

безвъзмездно право на ползване върху същата част от имота за срок 

от 7 години.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, ал.4 и 

ал.6 от Закона за общинската собственост и чл.39, ал.3, т.3 и ал.6 от 
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Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общинският 

съвет – Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

  

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява на Сдружение с нестопанска цел „Народно 

читалище Бузлуджа 2010” гр. Разград безвъзмездно право на ползване 
за срок от 7 /седем/ години върху част от имот – частна общинска 

собственост, по АОС №628/08.02.1999 г., представляваща три 

помещения в югоизточната част, едно помещение в западната част и 

коридор и санитарен възел за съвместно ползване, всички с обща 

площ 146,64 кв.м., намиращи се на втори етаж в сградата на ул. 

„Бузлуджа” в гр. Разград.  

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при 

условията на т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

 

СТАТИЯ 17 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с вх.№ 229. 

 Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - зам.-кмет на 
Община Разград. 

Относно: Продажба на имоти - частна общинска собственост, 

находящи се в землището на гр. Разград чрез публичен търг с тайно 

наддаване  по реда на Закона за общинската собственост. 

 Имате думата като вносител,госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Получени са молби от граждани с искане за закупуване на имоти – 

частна общинска собственост, които се намират в земите по §4 от ПЗР на 
ЗСПЗЗ в землището на гр. Разград. Същите са декларирали намерението 
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си за участие в тръжна процедура за продажба. Разгледани са на заседание 
на комисията по чл.2 от Наредба №2, която е приела предложение да 
удовлетвори исканията за провеждане на тръжни процедури.  

 Предвид гореизложеното, предлагам проект за вашето решение: Да 
се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по реда на глава 
седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имоти - частна 
общинска собственост, описани подробно – 10 имота, намиращи се в 
различни местности на земите по §4. с различна квадратура са описаните 
имоти. Подробно са написани и цените на имотите, като за първия са 657 

м2
. Началната тръжна цена е 557.67 лв. за втория имот с площ 433 м2 

, 

началната тръжна цена е 329.37 лв. За имот с трайно ползване овощна 
градина с площ 933 м2 

, началната тръжна цена е 651.00 лв. Имот с площ 

616 м2 
, началната тръжна цена е 485.00 лв. Лозе с площ 625 м2 

, началната 
тръжна цена е 410.00 лв. Имот с начин на ползване отново лозе с площ 

1180 м2 
, началната тръжна цена е 928.54 лв. Имот с площ 422 м2 

, 

началната тръжна цена е 342.00 лв. Имот с площ 751 м2 
, началната тръжна 

цена е 678.00 лв. Имот с площ 671 м2 
, началната тръжна цена е 606.00 лв. 

Имот с площ 641 м2 
, началната тръжна цена е 580.00 лв. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря. Само ще ви помоля пункт 1.1. да кажете 
квадратурата пак. 600 и колко е?  

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 657. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре. И на всички тези имоти данъчната оценка е по – ниска от 
продажната, от стартовата продажна? Нали така е? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Да, точно така е. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Но преди това двете 
постоянни комисии нека да заявят становищата на своите членове – ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. Госпожо Салим, 

имате думата. 
Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 
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С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

С 5 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията също 

подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И сега въпросите, ако ги имате. Ако не, становища и 

предложения? Прекратявам дебатите. Преминаваме към поименно 

гласуване на докладната записка.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   
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25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 133 

 

Във връзка с реализиране на разпоредбата на §4 от ПЗР на 

ЗСПЗЗ, земеделските земи, предoставени за ползване на граждани по 

силата на актовете, посочени в цитирания параграф, са обособени 

като  имоти – земеделска земя на територията на землището на гр. 

Разград. 

Получените молби за участие в търг се отнасят за продажбата на 

имоти – частна общинска собственост, както следва: 

№ 61710.606.4150  с начин на трайно ползване лозе и площ 657 м2
  

в местността „Стражецки лозя” 

№ 61710.609.3062  с начин на трайно ползване изоставено трайно 

насаждение и площ 433 м2
  в местността „Арменски лозя” 

№ 61710.609.4414  с начин на трайно ползване овощна градина и 

площ 993 м2
  в местността „Арменски лозя” 

№ 61710.614.2367  с начин на трайно ползване лозе и площ 616 м2
  

в местността „Исперихски път” 

№ 61710.614.2611  с начин на трайно ползване лозе и площ 625 м2
  

в местността „Исперихски път” 

№ 61710.614.3010  с начин на трайно ползване лозе и площ 1180 

м2
  в местността „Исперихски път” 

№ 61710.616.1339  с начин на трайно ползване лозе и площ 422 м2
  

в местността „Дянковски път 2” /Лозята на Иван Радев/  

№ 61710.800.1953  с начин на трайно ползване друг вид нива и 

площ 751 м2
  в местността „Дянковски път І”  

№ 61710.800.1955  с начин на трайно ползване друг вид нива и 

площ 671 м2
  в местността „Дянковски път І”  

№ 61710.800.1956   с начин на трайно ползване овощна градина и 

площ 641 м2
  в местността „Дянковски път І”  

 Изготвени са пазарни оценки на имотите от Павлинка Станчева 

Йорданова – оценител на земеделски земи съгласно Сертификат 
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рег.№ 810100044/01.12.2010 г. от Камарата на независимите оценители 

в България. Издадени са удостоверения за данъчна оценка на имотите 
по чл.264, ал.1от ДОПК. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост , чл.27 и чл.28 от Наредба  № 2 на Общински 

съвет - Разград, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

    

Р Е Ш И : 

  

          1.1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.606.4150  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 657 м2
  в местността „Стражецки лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.606.5028, 

61710.606.5134, 61710.606.4151 и 61710.606.5029 по АОС № 

1092/17.11.2011 година при начална тръжна цена 557.67 лв. /петстотин 

петдесет и седем  лева и шестдесет и седем стотинки /, 

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на имоти, при данъчна оценка 207.55 лв. /двеста  и седем   лева и 

петдесет и пет стотинки/.  

         1.2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.609.3062  с начин на 

трайно ползване изоставено трайно насаждение и площ 433 м2
  в 

местността „Арменски лозя”, землище на гр. Разград, при съседи: 

имоти №№ 61710.609.4792, 61710.609.3058, 61710.609.3063, 

61710.609.4796, 61710.609.3061  и 61710.609.3059 по АОС № 

1091/17.11.2011 година при начална тръжна цена 329.37 лв. /триста 

двадесет и девет  лева и тридесет и седем стотинки /, представляваща  

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при 

данъчна оценка 136.78 лв. /сто тридесет и шест  лева и седемдесет  и 

осем стотинки/.  

1.3. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.609.4414  с начин на 

трайно ползване овощна градина и площ 993 м2
  в местността 

„Арменски лозя”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.609.4413, 61710.609.6956, 61710.609.5096  и 61710.609.4783 по АОС 

№ 1101/17.02.2012 година при начална тръжна цена 651.00 лв. 

/шестстотин петдесет и един  лева /, представляваща  пазарна оценка 
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на земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 

313.69 лв. /триста и тринадесет  лева и шестдесет  и девет стотинки/.  

1.4. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.614.2367  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 616 м2
  в местността „Исперихски път” 

,землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№  61710.614.3010,  

61710.614.2369,  61710.614.2368,  61710.614.3009,   61710.614.2325   и 

61710.614.2761,  по АОС № 1018/10.06.2011 година при начална тръжна 

цена 485.00 лв. /четиристотин осемдесет и пет  лева/, представляваща  

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при 

данъчна оценка 172.97 лева (сто седемдесет и два лева и деветдесет и 

седем стотинки).  

1.5. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.614.2611  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 625 м2
  в местността „Исперихски път” 

,землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.614.2610, 

61710.614.2770, 61710.614.2089, 61710.614.2090, 61710.614.2612 и 

61710.614.2609,  по АОС № 444/12.01.2009 година при начална тръжна 

цена 410.00 лв. /четиристотин и десет  лева/, представляваща  пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна 

оценка 175.50 лева (сто седемдесет и пет лева и петдесет стотинки).  

1.6. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.614.3010  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 1180 м2
  в местността „Исперихски път” 

,землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.614.2372, 

61710.614.2369, 61710.614.2368, 61710.614.2367, 61710.614.2761 и 

61710.614.2776,  по АОС № 1017/10.06.2011 година при начална тръжна 

цена 928.54 лв. /деветстотин двадесет и осем лева и петдесет и четири 

стотинки/, представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 331.34 лева (триста тридесет и 

един лева и тридесет и четири  стотинки).  

1.7. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.616.1339  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 422 м2
  в местността „Дянковски път 2” 

/Лозята на Иван Радев/ ,землище на гр. Разград, при съседи: имоти 

№№ 61710.616.1313, 61710.616.2011, 61710.616.1548 и 61710.616.1858  по 

АОС № 1016/10.06.2011 година при начална тръжна цена 342.00 лв. 

/триста четиридесет  и два лева/, представляваща  пазарна оценка на 



 

 

 

132

земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 118.50 

лева (сто и осемнадесет  лева и петдесет стотинки).  

1.8. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.800.1953  с начин на 

трайно ползване друг вид нива и площ 751 м2
  в местността 

„Дянковски път І”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.800.6030, 61710.800.1958, 61710.800.1952, 61710.800.9501, 

61710.800.6029 и 61710.800.1955 по АОС № 1015/10.06.2011 година при 

начална тръжна цена 678.00 лв. /шестстотин седемдесет и осем  лева/, 

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на имоти, при данъчна оценка 116.25 лв. /сто и шестнадесет  лева и 

двадесет  и пет стотинки/.  

1.9. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.800.1955  с начин на 

трайно ползване друг вид нива и площ 671 м2
  в местността 

„Дянковски път І”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.800.1956, 61710.800.6030, 61710.800.1953, 61710.800.9501 и 

61710.800.6029  по АОС № 1013/10.06.2011 година при начална тръжна 

цена 606.00 лв. /шестстотин  и шест  лева /, представляваща  пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна 

оценка 103.87 лв. /сто и три  лева и осемдесет и седем стотинки/.  

1.10. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.800.1956  с начин на 

трайно ползване овощна градина и площ 641 м2
  в местността 

„Дянковски път І”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.800.6030, 61710.800.9501 и 61710.800.1955 по АОС № 

1014/10.06.2011 година при начална тръжна цена 580.00 лв. /петстотин 

и осемдесет  лева /, представляваща  пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 194.99 лв. /сто 

деветдесет и четири  лева и деветдесет   и девет стотинки/.  

 

 2. Предлага на  кмета на Община Разград да издаде заповеди и 

да сключи договори със спечелилите търгове за продажба на имоти, 

описани в т.1. 

 3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на община 

Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок 

от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
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СТАТИЯ 18 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с вх.№230. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – Стефанова   
– зам.кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост чрез 
публичен търг по реда на Закона за общинската собственост. 

Давам Ви думата, като вносител, госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

 Община Разград е собственик на имот, самостоятелен обект в сграда 
с площ 85,42 кв.м., който се намира на бул.„България”23. Имотът е 
включен за продажба в програмата на ОбС за 2012 г.  
 Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на имоти, която е в 
размер на 66800.00 лв. без ДДС. Данъчната оценка на имота е 42458.10 лв.  
 Предвид гореизложеното предлагам проект за вашето решение: Да 
се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба на имот – 

частна общинска собственост, самостоятелен обект в сграда, с площ 85,42 

кв.м. с начална тръжна цена, определена от оценител на имоти е размер на 
66800,00 лв. благодаря Ви. 

  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянните комисии по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол и ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Госпожо Салим. 

  

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност с 6 глас „ЗА”, без „против” и „въздържали 

се” също подкрепя проекта за решение. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната? Няма. 
Позиция? Няма желаещи за дебат. Прекратявам го и преминаваме към 

поименно гласуване.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 134 

 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 

собственост, представляващ самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор № 61710.505.5249.1.44 с площ 85,42 кв.м.  по 

кадастралната карта на гр.Разград, находящ се на бул.„България”23. 

Същият е актуван с АОС №1281/02.04.2012г. и е включен за продажба 

в програмата на ОбС за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2012 г. Изготвена е пазарна оценка за имота 

от оценител на имоти  Павлинка Йорданова, съгласно сертификат 

рег.№100100301/14.12.2009г. на Камарата на независимите оценители 

в България, която е в размер на 66800,00лв. (шестдесет и шест хиляди 

и осемстотин лева), без ДДС. Съгласно удостоверение с 
изх.№ДО000783/28.03.2012г. на Община Разград данъчната оценка за 

имота е 42458,10лв. (четиридесет и две хиляди четиристотин петдесет 

и осем лева и десет стотинки).  

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА; чл.8 ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41 ал.2 от Закона за 

общинската собственост, във връзка с чл.26 ал.3,  чл.27 и чл.28 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост Общински 

съвет – Разград, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на имот – частна общинска собственост, актуван с АОС 

№1281/02.04.2012г., самостоятелен обект в сграда с идентификатор № 

61710.505.5249.1.44 по кадастралната карта на гр.Разград, по 

кадастралната карта на гр.Разград, общ.Разград, одобрена със заповед 

№РД-18-37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на АГКК, с площ 

85,42кв.м.(осемдесет и пет цяло и четиридесет и две стотни кв.м.), 

находящ се на бул.„България”23, с граници: на същия етаж: няма, под 

обекта: няма, над обекта 61710.505.5249.1.2 и 61710.505.5249.1.1, с 
начална тръжна  цена определена от оценител на имоти, в размер на 

66800,00лв. (шестдесет и шест хиляди и осемстотин лева), без ДДС, 

при данъчна оценка  42458,10лв. (четиридесет и две хиляди 

четиристотин петдесет и осем лева и десет стотинки).  

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения  търг. 
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3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 19 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с №231/10.04.2012г. 
Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – Стефанова   

– зам.кмет на Община Разград 

Относно: Ползването на недървесни горски продукти и пашата 

в общинските горски територии. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С постановление на Министерски съвет е приета Наредба за  
условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските 
територии – държавна и общинска собственост и за ползването на 
дървесина и недървесни горски продукти, обнародвана 2011г. и в сила от 
06.12.2011г. която е в съответствие с изискванията на чл. 95, ал.1, чл. 114, 

ал. 1 и чл.123, ал.2 от Закона за горите. Съгласно тези нормативи е 
необходимо с решение на Общински съвет да се определят : 

- Начина на ползване на недървесни горски продукти в горите, 
собственост на Община Разград, предоставени за стопанисване и 

управление на ОП „Разградлес”; 

- Определяне на цена за паша в общинските горски територии, 

предоставени за стопанисване и управление на ОП „Разградлес” за една 
година. 

В тази връзка предлагам проект за вашето решение:  
1. Определя ползването на недървесни горски продукти в горите, 

собственост на Община Разград, предоставени за стопанисване и 

управление на ОП „Разградлес” гр. Разград да става чрез издаване на 
позволително за ползване на недървесни горски продукти, след заплащане 
на такса, определена в чл. 28 на Наредба №14 на Общински съвет Разград. 

2. Определя цена за паша в общинските горски територии, 

предоставени за стопанисване и управление на ОП „Разградлес” за една 
година както следва: 
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1. за едър рогат добитък                   

2. за коне, катъри, магарета и мулета                               
3.за овце                                 

  

1 бр. 

1 бр. 

1 бр. 

                                 

                               1.50 лв 

                           0.80 лв 

                           0.30 лв 

  

 

3. Ползването на лечебни растения се урежда по реда на Закона за 
лечебните растения, след заплащане на такса, равни на таксите приети с 
ПМС № 94 от 2000 г.  

 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянна комисия по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол, ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство разгледаха докладната записка. Ще помоля госпожа Салим да 
ни даде информация за комисията по собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 11 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията по 

собственост подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, за комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност със 7 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” подкрепя проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И за комисията по селско, горско, водно стопанство ще 
докладва общински съветник Тодоров. Заповядайте господин Тодоров. 

 

/Общински съветник Михаил Тодоров докладва за ПК по околна 

среда, селско, горско, водно и ловно стопанство тъй като Председателя 

на ПК  господин Хами Хамиев  в момента не е в залата. / 

 

Г-н Михаил Тодоров – член на ПК 
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С 5 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, комисията 
подкрепя докладната записка.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Имате ли въпроси към вносителя? Ако няма да 
преминем към дебати. Да, господин Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Интересуваме по т.2 какви са цените в момента? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Към настоящия момент цените са същите, но са определени като 

такса по Наредба №14 чл.28 т.12. Към момента от влизане в сила на 
Закона за горите трябва да бъде определена цена за паша, затова се гласува 
с ново решение, но цените са същите. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Т.е. смисъла на докладната записка в тази точка е в определението 

на дължимата сума. Не като такса, а като паша. Имате ли други въпроси? 

Преминаваме към дебати. Няма желаещи. Прекратявам дебатите. Следва 
поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   
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13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

  

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 135 

 

С ПМС № 316/24.11.2011 г. е приета Наредба за условията и реда 

за възлагане изпълнението на дейности в горските територии – 

държавна и общинска собственост и за ползването на дървесина и 

недървесни горски продукти, обнародвана в ДВ бр. 96/06.12.2011 г., в 

сила от 06.12.2011 г. която е в съответствие с изискванията на чл. 95, 

ал.1, чл. 114, ал. 1 и чл.123, ал.2 от Закона за горите. Съгласно тези 

нормативи е необходимо с решение на Общински съвет да се 
определят: 

•  Начина на ползване на недървесни горски продукти в горите, 
собственост на Община Разград, предоставени за стопанисване и 

управление на ОП „Разградлес” гр. Разград; 

• Определяне на цена за паша в общинските горски територии, 

предоставени за стопанисване и управление на ОП „Разградлес” 

гр. Разград за една година 

 В тази връзка и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 8, 

ал. 1 от ЗОС, чл. 118,  чл. 120, ал. 3, във връзка с 120, ал. 1, т. 3 и 

чл.123, ал. 1, т. 2 от Закона за горите, Общинският съвет – Разград, 
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след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р  Е  Ш  И: 

 

1. Определя ползването на недървесни горски продукти в 

горите, собственост на Община Разград, предоставени за 

стопанисване и управление на ОП „Разградлес” гр. Разград да става 

чрез издаване на позволително за ползване на недървесни горски 

продукти, след заплащане на такса, определена в чл. 28 на Наредба 

№14 на Общински съвет Разград  за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на 

територията на община Разград.  

2. Определя цена за паша в общинските горски територии, 

предоставени за стопанисване и управление на ОП „Разградлес” гр. 

Разград за една година както следва: 

       

   
 

1. за едър рогат добитък                   

2. за коне, катъри, магарета и мулета                     

3.за овце                                 

  

1 бр. 

1 бр. 

1 бр. 

                                 

                               1.50 лв 

                           0.80 лв 

                           0.30 лв 

  

 

3. Ползването на лечебни растения се урежда по реда на Закона 

за лечебните растения, след заплащане на такса, равни на таксите 
приети с ПМС № 94 от 29.05.2000 г., обн., ДВ, бр. 46 от 6.06.2000 г. 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване пред Административен 

съд гр. Разград по реда на АПК. 

 

СТАТИЯ 20 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с №232. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – Стефанова   
– зам. кмет на Община Разград 

Относно: Отдаване под аренда за създаване на трайни 

насаждения, чрез провеждане на публично оповестен конкурс. 
Давам думата на госпожа Таракчиева.  
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Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Във връзка с инвестиционно намерение за създаване на плантации за 
засаждане на дълготрайни насаждения от ценни дървесни видове – акация, 
череша, черница, черен орех и кедър в земеделска земя – общинска 
собственост, беше взето Решение № 47 от 24.01.2012 година на Общински 

савет Разград , за  промяна на  начина на трайно ползване на земеделските 
имоти, находящи се в землищата на с.Мортагоново, с.Ушинци и с.Осенец 

от „пасища, мери” в имоти за други земеделски нужди – „трайни 

насаждения” в размер на 1359,011дка, както следва: 
1. В землището с. Ушинци - 210.099 дка 
2. с. Осенец - общо 682.00 дка 
3. с. Мортагоново -  466,908 дка 
Във връзка с гореизложеното предлагам проект за вашето решение:  
1. Дава съгласие да се отдадат под аренда за срок от 25/двадесет и пет/ 

години, с право на продължение още 5 години, за създаване на трайни 

насаждения, имоти – частна общинска собственост, както следва: в с. 
Ушинци, с. Осенец, с. Мортагоново. Имотите са подробно описани с площ 

и съответните съседи. 

2. Определянето на арендатор да се извърши чрез провеждане на 
публично оповестен конкурс при следните условия: 
 До участие в конкурса се допускат кандидати, които отговарят на 
следните условия: 

  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Подробно изброени. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Да, подробно изброени в т.2. 

Начална конкурсна цена-  за годишно арендно плащане в размер на 
30 лв/дка. Срока на договора е 25 години с с право на продължаване за 
срок от 5 години по искане на арендатора и в случай, че той е изряден към 

арендодателя. 
Поемане на задължения за разкриване на нови работни места - 

минимум 1 брой на 100 дка; 
Минимален размер на инвестициите за срока на договора – 4200 

лв./дка; 
Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви госпожо Таракчиева. Три постоянни комисии - по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и ПК по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство разгледаха докладната 
записка. Ще помоля госпожа Салим да ни информира. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

В комисията по собственост докладната записка беше подкрепена от 
7 общински съветници. Двама гласуваха „против” и нямаше „въздържали 

се”. 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров,  комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

В комисията по законност резултатите са: „ЗА” - 4, „против” - 2 и 

„въздържали се” – 1. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Михаил Тодоров - за комисията по селско 

стопанство.  

 

/Общински съветник Михаил Тодоров докладва за ПК по околна 

среда, селско, горско, водно и ловно стопанство тъй като Председателя 

на ПК  господин Хами Хамиев в момента не е в залата./ 

 

Г-н Михаил Тодоров – член на ПК 

С 3 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 1, докладната 
записка се приема. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам ви думата за въпроси към вносителя на докладната 
записка. Заповядайте госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – ПП „ДПС” 

Имам едно предложение за допълнение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да. Нека само да приключим с въпросите и ще Ви дам думата. Имате 
ли въпроси? Не виждам желаещи. Заповядайте госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – ПП „ДПС” 
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 На страница 3 от докладната записка, т.3. Имам следното 

предложение: след текста, който е изписан в т.3. В смисъл: „Начална 
конкурсна цена – за годишно арендно плащане в размер на 30 лв./дка” да 
се постави запетая, след което да се продължи със следния текст: „като 30 

% от него се предоставят за нуждите на съответните населени места”. 

 Още едно предложение на същата страница, т.5.1. След текста, който 

е изписан тук, в т. 5.1., следния смисъл: „Поемане на задължения за 
разкриване на нови работни места – минимум 1 брой на 100 дка” да се 
постави точка и да се добави още едно изречение – „Наетите работници 

следва да бъдат с постоянен адрес в населеното място, в землището, на 
което е отдаденият под аренда имот – общинска собственост”. 

 

/Господин Любомир Цонев прави изказване без да говори на микрофон./ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Цонев като открием дебата ще Ви дам думата. Има ли 

други предложения за изменения, корекции? Преди да пристъпим към 

дебати отправям питане към вносителя на докладната записка. Приемате 
ли така направените предложения, за да не ги подлагам на гласуване? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Първото предложение да, но второто предложение, с инж. Цонев 
коментираме… Ами ако не могат да намерят специалисти такива каквито 

са им нужни? В смисъл да ползват механизация, все пак да обработват 
тези земи. Не им даваме никаква друга възможност. Какво се случва 
тогава? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре, вероятно ще има направено предложение. Ако няма такива 
тогава да се обърнат, но вносителя на предложението… 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Аз много се извинявам, но пропуснах има технически грешки. След 

т.2., след номерацията. Пише 3.1 и 3.2, а трябва да е 2.1 и 2.2, и след това в 
т.3  землището на с. Мортагоново вместо 4.1 е 3.1. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Малко по – бавно. Къде са корекциите? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Т.2. в землището на с. Осенец. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 



 

 

 

144

 Къде? Момент. В решенията ли? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 В докладната записка. На 1 страница, т.2. в землището на с. Осенец 

има точка отдолу 3.1. Вместо 3.1 е 2.1 и 3.2 е 2.2. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И сле т.3, 4.1 остава ли? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Не, става 3.1. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Така. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 И същото в решението. В мотивите , да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 В мотивите същата корекция ли правите? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Да, мотивите са със същата корекция. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Колеги, успяхте ли? А в диспозитива я няма тази грешка, нали? То 

там е важно да няма. Успяхте ли да направите корекцията? Така. Значи по 

отношение на първото предложение, направено от госпожа Салим, 

вносителя го възприема, поради което ви моля да го приемете и вие като 

част от предложената ви докладна записка и не следва да бъде подлагано 

на гласуване. По второто се отваря дебат. Има ли други предложения за 
изменение и допълнение на докладната записка? Ако няма, ще помоля 
вносителя на второто предложение, ако трябва заедно да помислим как да 
го коригираме. Ще изчакам. Да, разбира се. Спокойно. 

 

/Между общинските съветници в залата протича дебат без да използват 

микрофони./ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ако се запише „с приоритет при набиране на тези работни места да 
се ползват жителите на съответното населено място”, което означава, че 
първо те ще бъдат поканени, ако отговарят. 
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 Вносителя на докладната записка. Госпожо Таракчиева, приемате ли 

така да бъде допълнението? 5.1 след „100 дка” да е записано „ .При 

наемането на работници с приоритет да се ползват лицата с постоянен 

адрес съответното населено място”. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Да. Да. 
 

/реплика от общински съветник, който не е в кадър на записа  и не 

използва микрофон./ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Е, там не правим конкурс. Това си е воля на работодателя, на 
арендатора в случая. Има ли други предложения за изменения и корекции? 

Ако няма, прекратявам дебата и подлагам на гласуване тази докладна 
записка с техническите уточнения и корекции, които бяха направени от 
вносителя с допълненията по т.3.3, направено от госпожа Салим и прието 

от вносителя на докладната записка и по т.5.1 допълнението във вторият 
му вариант, направено от госпожа Салим и прието от вносителя на 
докладната записка. Преминаваме към поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.04.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства    

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова   + 

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   
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18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов   + 

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф   + 

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +    

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

  

Общинският съвет взе следното  

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 136 

 

 

 

Община Разград е собственик на земеделски имоти, находящи се 
в землищата на с.Мортагоново, с.Ушинци и с.Осенец, както следва: 

1. в землището на ЕКАТТЕ 75246 с.Ушинци, Община Разград  

1.1.Имот № 072004,  пасище, мера, VІ категория,  210.099 дка, 

местността П|ъндъклък, при съседи: 000220, 000192, 000185, 000187, 

000350, 072006, 000193, 000194; 

2. в землището на с. Осенец,  ЕКАТТЕ 54105, Община Разград 

2.1 Имот № 000019,  пасище, мера, VI категория, с площ  254,600 дка, 

местността „Балабана”, при съседи: 000361, 007024, 000091, 000111, 

000365, 000054, 003154, 0000431,000359; 

2.2 Имот № 000442 ,  пасище, мера, V категория, с площ  427,404 дка, 

местността „Върбанов трап”, при съседи: 000441, 000098, 000082, 

000370, 000009, 000011, 000084, 000083; 

3.в землището на с.Мортагоново, ЕКАТТЕ 49093, Община Разград 

3.1 Имот № 000058 ,  пасище, мера, VІІ категория, с площ 466,908 дка, 

местността „Ясаци-стари-ВГ”, при съседи:000056, 000040, 000042, 

090032, 090031, 090030, 090029, 090028, 000173, 090119, 090118, 090117, 

090116, 090114, 090113, 090111, 000173, 090101, 090110, 090109, 090108,н 

090107, 090106, 000174, 090063, 090055, 090054,б 090053,б 090049,б 
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090048,б 090047, 090041, 090040, 000060,  090039, 090038, 000082, 000080, 

039001, 039008, 039009, 039010, 039004, 039005, 000201, 000202, 000203, 

000204, 000205, 000206, 000207, 000208, 000209, 000210, 000211, 000212, 

000213, 000217; 

Във връзка с инвестиционно намерение за създаване на 

плантации за засаждане на дълготрайни насаждения от ценни 

дървесни видове – акация, череша, черница, черен орех и кедър в 

земеделска земя – общинска собственост с Решение № 47 от 24.01.2012 

година  по Протокол № 5 от 24.01.2012 година  Общински съвет 

Разград  промени начина на трайно ползване на посочените 
земеделски имоти от „пасища, мери” в имоти за други земеделски 

нужди – „трайни насаждения” и обяви същите за частна общинска 

собственост. 

При обсъждане възможностите за начина на използване на 

земеделските земи, комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи- общинска собственост предлага същите да се отдадат под 

аренда за срок от 25 години, с право на продължение още 5 години, с 
цел създаване на трайни насаждения. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал. 1, т. 8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл. 24a, ал. 5 

от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи и чл. 4 

от Закона за арендата в земеделието, Общинският съвет – Разград, 

след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 3, 

Р Е Ш И: 

 

1 . Дава съгласие да се отдадат под аренда за срок от 25/двадесет 

и пет/ години, с право на продължение още 5 години, за създаване на 

трайни насаждения, имоти – частна общинска собственост, както 

следва: 

1.1. в землището на ЕКАТТЕ 75246 с.Ушинци, община Разград:  

Имот № 072004,  пасище, мера, VІ категория,  210.099 дка, 

местността П|ъндъклък, при съседи: 000220, 000192, 000185, 000187, 

000350, 072006, 000193, 000194; 

1.2. в землището на с. Осенец,  ЕКАТТЕ 54105, община Разград: 

          1.2.1. Имот № 000019,  пасище, мера, VI категория, с площ  

254,600 дка, местността „Балабана”, при съседи: 000361, 007024, 

000091, 000111, 000365, 000054, 003154, 0000431,000359; 

1.2.2. Имот № 000442 ,  пасище, мера, V категория, с площ  

427,404 дка, местността „Върбанов трап”, при съседи: 000441, 000098, 

000082, 000370, 000009, 000011, 000084, 000083; 

1.3. в землището на с.Мортагоново, ЕКАТТЕ 49093, община 
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Разград: 

Имот № 000058 ,  пасище, мера, VІІ категория, с площ 466,908 

дка, местността „Ясаци-стари-ВГ”, при съседи:000056, 000040, 000042, 

090032, 090031, 090030, 090029, 090028, 000173, 090119, 090118, 090117, 

090116, 090114, 090113, 090111, 000173, 090101, 090110, 090109, 090108,н 

090107, 090106, 000174, 090063, 090055, 090054,б 090053,б 090049,б 

090048,б 090047, 090041, 090040, 000060,  090039, 090038, 000082, 000080, 

039001, 039008, 039009, 039010, 039004, 039005, 000201, 000202, 000203, 

000204, 000205, 000206, 000207, 000208, 000209, 000210, 000211, 000212, 

000213, 000217; 

 2. Определянето на арендатор да се извърши чрез провеждане на 

публично оповестен конкурс при следните условия: 

До участие в конкурса се допускат кандидати, които отговарят 

на следните условия: 

 а/ Да са физически или юридически лица, учредени и 

регистрирани в съответствие с действащото българско или 

приложимо чуждестранно законодателство като търговци или 

земеделски производители; 

 б/ Да имат необходимия опит в засаждането, поддържането и 

управлението на трайни насаждения и притежаващи необходимият 

икономически потенциал за финансово, кадрово и техническо 

обезпечаване на проекта, удостоверен с необходимите документи, 

доказващи икономическото и финансовото състояние, техническите 
възможности и /или квалификацията на кандидатите, както и 

препоръки и референции; 

 в/ Да не са обявени в несъстоятелност и да не са в 

производство по ликвидация съобразно съответното законодателство; 

 г/  Да не са свързани лица по смисъла на Търговския закон и 

свързани предприятия по смисъла на Закона за малките и средните 
предприятия, които обработват повече от 10 000 дка;  

 д/ Да нямат задължения към Община Разград и да не са 

неизправна страна по договор, сключен с Община Разград. 

3.  Начална конкурсна цена-  за годишно арендно плащане в 

размер на 30 лв/дка., като 30% от него се предоставят за нуждите на 

съответните населени места.  

4. Условия на договора: 

  а/ Плащане на цената на годишната арендна вноска в първия 

работен ден след изтичането на съответната стопанска година, а за 

първата година от договора, при подписване на договора; 

  б/ Земеделските земи се предоставят за създаване на трайни 

насаждения и се ползват по това предназначение за целия срок на 

договора; 
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  в/ Срок на договора - 25 години, с право на продължаване за 

срок от 5 години по искане на арендатора и в случай, че той е изряден 

към арендодателя. 

        5.    Конкурсът да се проведе при следните допълнителни условия: 

5.1. Поемане на задължения за разкриване на нови работни места 

- минимум 1 брой на 100 дка. При наемането на работници с 
приоритет да се ползват лицата с постоянен адрес в съответното 

населено място. 

5.2. Минимален размер на инвестициите за срока на договора – 

4200 лв./дка; 

5.3.  Представяне на проект, включващ предложения 

относно: 

 а/ предмета на арендата; 

 б/ условия, срокове и качество на засаждане на трайните 
насаждения, мерки и мероприятия по управлението и поддържането 

на обекта на арендата; 

 в/ направления за реализация на произведената продукция от 

арендата; 

 г/ технически предимства, в това число собствено и / или 

наето техническо оборудване, материално-техническа база, опит на 

кандидата при засаждането, поддържането и управлението на трайни 

насаждения; 

 д/ мерки за опазване на околната среда. 

5.4. Представяне на план относно: 

а/ предлагани инвестиции по вид и стойност; 

 б/ разкриване на работни места. 

 6. Определя следните критерии за оценяване на постъпилите 
предложения на участниците в публично оповестения конкурс: 
 а/ Размер на арендното плащане; 
        б/ Работни места; 

        в/ Размер на инвестицията; 

        г/ Оценка на проекта; 

        д/ Мерки за опазване на околната среда; 

        е/ Допълнителни предложения в полза на общината. 

7. Възлага на Кмета на община Разград да изготви конкурсната 

документация в съответствие с изискванията и условията по 

предходните точки и проведе конкурса по реда на глава VІІ от 

Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество на Общински съвет Разград. 

         8. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения  конкурс. 
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9. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 21 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка №233. Последната по т.1 от дневния ред. 

Докладна записка от инж.Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно: Отмяна на Решение № 748 по Протокол № 41 от 

27.07.2010 година на Общински съвет Разград, във връзка с 
провеждане  на конкурс за възлагане на обществен превоз на пътници 

по линии от общинската и републиканската транспортни схеми. 

Имате думата за стегнато изложение. 
  

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

С Решение №748 от 2010 г. Общински съвет Разград е открил 

конкурс за възлагане на обществен превоз на пътници по линии от 
общинската, областната и републиканска транспортна схема от квотата на 
Община Разград, с което са определени критериите за оценка на 
предложенията на кандидатите. Решението е обжалвано, в резултат  на 
което с Решение на Административен съд и Решение на Върховен 

административен съд са отменени общо седем критерия и 

административната преписка е върната на Общински съвет Разград за ново 

произнасяне съгласно мотивите и указанията по тълкуването и 

прилагането на закона. 
Същевременно е постановено изменение и допълнение на 

нормативния акт, регламентиращ процедурата на възлагането на 
обществения превоз на пътници, а именно Наредба № 2 от 2002г. за 
утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени 

превози на пътници с автобуси, съгласно което когато възложителят 
предвижда компенсиране на превозвачите за извършени разходи, 

възлагането на превозите се осъществява след проведена процедура по 

реда на Закона за концесиите или по реда на Закона за обществените 
поръчки.  

Във връзка с гореизложеното и настъпилата промяна в Наредба № 2 

след разглеждане на случая в Постоянната комисия по ТСУ и транспорт, е 
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назначена комисия със Заповед на Кмета на Община Разград в чийто 

състав са включени и общински съветници,  със задача след като се 
запознае с измененията и допълненията на Наредба № 2 и Европейския 
парламент и на Съвета от 23 октомври 2007 г., в съответствие с който се 
възлагат обществените услуги за пътнически превоз, да изготви 

предложение за възлагане на обществен превоз на пътници от общинската 
и републиканската транспортни схеми от квотата на Община Разград. 

Комисията е предложила със свой Протокол от 29.03.2012г. да се 
внесе докладна записка до ОС за отмяна на Решение №748 по Протокол 

№41 от 27.07.2010 г. 
  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ще Ви помоля само по същество. Това го имат общинските 
съветници. Предложението за решение. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

И т.2. Да се изготви и внесе докладна записка до ОС за приемане на 
решение за възлагане на Кмета на Община Разград да проведе по реда на 
ЗОП процедура за възлагане на обществен превоз на пътници по линии от 
общинската и републиканската транспортни схеми.  

Предвид гореизложеното, предлагам проект за вашето решение :  
1. Отменя Решение №748 на Общински съвет Разград 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да извърши всички 

действия по реда на ЗОП относно откриването, провеждането и 

възлагането на обществена поръчка  за обществен превоз на пътници по 

линии от общинската, областната и републиканската транспортни схеми. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Касае се фактически, поради промяна на нормативната 
база и отменяне на предишни взети решения по съдебен ред да се започне 
нова процедура по реда на ЗОП.  

ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации, господин Димитров и ПК по устройство и  

развитие на територията, транспорт на Общината господин Иво Димитров. 
Господин Стоян Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно със 7 гласа „ЗА”, без „против” 

и „въздържали се” подкрепя проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Благодаря Ви. Господин Иво Димитров. 
 

 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 На 18.04.2012г. с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” 

постоянната комисия подкрепя докладната записка. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

Няма желаещи. Становища, предложения за корекции? Прекратявам 

дебата и преминаваме към електронно гласуване. 
 

Общинският съвет взе следното  

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 137 

 

С Решение № 748 по Протокол № 41 от 27.07.2010 г., Общински 

съвет Разград е открил конкурс за възлагане на обществен превоз на 

пътници по линии от общинската, областната и републиканска 

транспортна схема от квотата на Община Разград, с което са 

определени критериите за оценка на предложенията на кандидатите. 
Решението е обжалвано, в резултат  на което с Решение № 52 от 

17.11.2010 г. на Административен съд Разград, постановено по 

адм.дело № 87 по описа за 2010 г. на РАдС и Решение № 7741 от 

02.06.2011 г. на Върховен административен съд, постановено по адм. 

дело № 181 по описа за 2010 г. на ВАС са отменени общо седем 

критерия и административната преписка е върната на Общински 

съвет Разград за ново произнасяне съгласно мотивите и указанията по 

тълкуването и прилагането на закона. 

Същевременно е постановено изменение и допълнение на 

нормативния акт, регламентиращ процедурата на възлагането на 

обществения превоз на пътници, а именно Наредба № 2 от 15.03.2002 

г. за условията и реда за утвърждаване на транспортни схеми и за 

осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси, 

съгласно което когато възложителят предвижда компенсиране на 

превозвачите за извършени разходи, възлагането на превозите се 
осъществява след проведена процедура по реда на Закона за 

концесиите или по реда на Закона за обществените поръчки.  

Поради настъпилата промяна в Наредба № 2 от 15.03.2002 г. за 

условията и реда за утвърждаване на транспортни схеми и за 
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осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси е 
назначена комисия със Заповед № 127 от 15.02.2012 г. на Кмета на 

Община Разград  със задача след като се запознае с измененията и 

допълненията на Наредба № 2 от 15.03.2002 г. за условията и реда за 

утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на 

обществени превози на пътници с автобуси и с условията на 

Регламент (ЕО) № 1370/2007 на Европейския парламент и на Съвета 

от 23 октомври 2007 г., в съответствие с който се възлагат 

обществените услуги за пътнически превоз, да изготви предложение 
за възлагане на обществен превоз на пътници от общинската и 

републиканската транспортни схеми от квотата на Община Разград в 

съответствие с изискванията на Наредбата и Регламента на 

Европейския парламент.  

Депозиран е протокол от 29.03.2012г. от проведено заседание на  

комисията  съгласно който , комисията предлага  да се отмени 

Решение № 748 по Протокол № 41 от 27.07.2010 г. На Общински съвет 

Разград и се постанови ново, с което  да се възложи на Кмета на 

Община Разград да проведе по реда на ЗОП процедура за възлагане на 

обществен превоз на пътници по линии от общинската, областната и 

републиканската транспортни схеми. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1,т.23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.19, 

ал.2 от Закона за автомобилните превози и чл.16в ал.1 от Наредба № 

2/15.03.2002 год., за условията и реда за утвърждаване на транспортни 

схеми и за осъществяване на обществени превози на пътници с 
автобуси, издадена от министъра на транспорта и съобщенията, 

Общински съвет Разград, след електронно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

РЕШИ: 

  

 1. Отменя Решение № 748 по Протокол № 41 от 27.07.2010 г. на  

Общински съвет Разград, във връзка с провеждане  на конкурс за 

възлагане на обществен превоз на пътници по линии от общинската и 

републиканската транспортни схеми. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да извърши всички 

действия по реда на ЗОП относно откриването, провеждането и 

възлагането на обществена поръчка  за обществен превоз на пътници 

по линии от общинската, областната и републиканската транспортни 

схеми. 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и на областния  управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 
приемането му. 
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Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – гр. Разград 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, по втора точка текущи. Моля за още малко 

търпение. 
 На основание чл.54 ал.1 от Правилника на общинския съвет Ви 

уведомявам за всички новопостъпили материали и информации, които са 
дължими на общинския съвет, но не изискват вземане на негово решение. 
 В поредност от последното постъпване към отдалечаване във 
времето на постъпилите информации, молби и предложения. 
 Вх.№ 243/23.04.2012г. до общинския съвет е депозирана молба и 

заявка за инвестиционно намерение от „Агроспектър 2000” ООД със 
седалище и адрес на управление ул. „Паркова” №29, представлявана от 
управителя Ивайло Георгиев Тачев относно закупуване на терени. Това 
предложение е разпределено до постоянна комисия по законност и 

постоянна комисия по собственост.  
 До общинския съвет е изпратено писмо от началник на затвор, 

комисар Златко Златев, към Министерството на правосъдието затвора в гр. 

Белене. Съдържа информация относно лице от нашия регион на общината, 
което е постъпило в затвора без документ за самоличност. Отправено е до 

Наблюдателната комисия към общинския съвет. 
И още един материал до Наблюдателната комисия, който е с адресант 
Министерството на правосъдието, главна дирекция „Изпълнение на 
наказанията”, затвора в Ловеч. То касае искане за намеса на постоянната 
комисия за лица, които подлежат на обгрижване от съответната комисия 
по реда, предвиден в специализирания за това закон. 

 До председателя на общинския съвет е депозирано писмо с 
вх.№242/20.04.2012г. от кмета на общината Денчо Бояджиев относно 

изпълнение на изискванията на чл.36а ал.2 от Наредба №15 за съставянето, 

изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда за 
поемането на общинския дълг и съдържа, като приложение, отчет за 
напредъка на изпълнявани проекти от Община Разград и нейните 
второстепенни разпоредители, финансирани по оперативни програми към 

19.04.2012г. много е обемен материала. В подробности всичко е описано, 

за което благодарим на вносителя. На разположение е на звеното към 

общинския съвет и всеки общински съветник има безпрепятствен достъп 

до него. 
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 Следващия материал е информация с вх. №239/18.04.2012г. от 
общински съветник д-р Левент Али Апти, Председател на постоянна 
комисия по социална политика, трудова заетост и здравеопазване, относно 

проведена инициатива за наблюдение върху предоставените от Община 
Разград социални услуги чрез специализирани звена. Благодарим на 
председателя на комисията. Този материал ви е раздаден и всеки  може 
спокойно да се информира. 
 Следващия материал е с вх.№115-2/18.04.2012г. от Община Разград. 

Предоставен е от зам. – кмета на общината господин Любомир Цонев, в 
който по повод наше запитване и изискана информация по няколко случая 
ни са ни дадени отговори със съответните предложения. Само ще ви 

информирам кои са тези проблемни материали: молба с 
вх.№115/13.02.2012г. от Ергюл Хабилова Сабри. Всички тези материали са 
разгледани в комисии и е поискано становището на общинска 
администрация. Дава се отговор на въпроса, който е поставен от госпожа 
Сабри, който е изпратен на нейно внимание. Молба от домоуправителя на 
етажна собственост в сграда на адрес гр. Разград, ул. „Кирил и Методий” 

№2, вх.Б – също направена е проверка пак по искане на постоянни 

комисии. Общинска администрация си е изпълнила задължението и е 
отговорила на молителите като ни информира за съдържанието на 
отговора. 
 Възражение с вх.№178/13.03.2012г. от собственици на метални 

гаражи на ул. „Абритус” № 13, 15, 17 и 19. също писмено са уведомени. 

Отново по решение на постоянните комисии е направена тази проверка и 

съответния отговор е изготвен. 

 Жалба с вх.№132/20.02.2012г. от Минка Георгиева Ганева, Димитър 

Ганев Димитров и Евгени Ганев Димитров. Също са разгледани в 
постоянни комисии. Администрацията е направила проверка и е 
отговорила както до молителите така и до общинския съвет. На 
разположение ваше са материалите по отговорите на общинска 
администрация. 
 Госпожа Таракчиева с вх.№120-1/17.04.2012г. ни уведомява, по 

повод наше искане, че със Заповед на кмета № 359 е предоставена 
безвъзмездно за управление на ОУ „Иван С. Тургенев” част от имот – 

публична общинска собственост, включващ корпус А, Б, В, сграда с 
идентификатор, подробно описана и басейн, физкултурен салон и котелно 

помещение. Това беше по повод искане на общински съветник госпожа 
Милена Орешкова. Т.е. изпълнено е задължението на общинска 
администрация. 
 С вх.№218 до Общински съвет Разград е постъпила информация от 
ръководител на вътрешен одит Илиева. Тази информация също ви е 
раздадена. Тя е в изпълнение разпоредбите на чл.28 ал.2 във връзка с 28 

ал.1 т.3 и т.4 от Закона за вътрешния одит в публичния сектор, съгласно 
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който се изисква да ни се подава периодично на тримесечие и годишно 

информация която обаче не се приема от общинския съвет – в смисъл, че 
не се изисква решение. Благодаря на госпожа Илиева за това, че 
изключителни стриктно и подробно добросъвестно ни уведомява за 
резултатите от своята дейност така както го изисква закона. 
 Същата благодарност отправям и към ДКЦ, към ръководството на 
ДКЦ, което също много стриктно и последователно ни предоставя, по реда 
на изискванията на търговския закон и на ЗМСМА, информация, която е 
също подробно описана, годишен финансов отчет и отчет за дейността на 
ДКЦ I за 2011г. Те са на разположение на общинския съвет и ще бъдат 
необходими при вземане на решения за приемането им, когато се стигне 
до обявяването по смисъла на търговския закон на тези материали в 
търговския регистър. Изключително стриктно и добросъвестно подхождат 
от това общинско дружество.  

Същите благодарности и квалификации отправям и към секретаря на 
общината, който много последователно ни информира, в промеждутъка на 
двете заседания на общинския съвет, за изпълненията на решенията на 
общинския съвет от страна на общинска администрация. С № 203, 209 и 

217, за периода от 06.04 до 10.04 госпожа Петя Стефанова ни информира, 
че наши решения 721 по Протокол №40, 823 по Протокол №45, 1001 по 

Протокол №54, 53 по Протокол №5 и 30 по Протокол №4, не ви чета 
съответните дати да не ви утежнявам, но те са подробно изписани и са 
изпълнени от общинска администрация и са приложени решенията, които 

са взети от кмета на общината или от упълномощените заместник кметове. 
И още три материала, които са разпределени за съответните 

постоянни комисии. Те изискват тяхното разглеждане. 
Първият материал е от ДКЦ I Разград ЕООД с вх.№ 206/06.04.2012г. 

Това са направени предложения, поради изтичане на сроковете на 
договорите, удължени с решение на общинския съвет, се иска съдействие 
за вземане на решение от общинския съвет за образуване, организиране на 
процедури по отдаването под наем на тези помещения. Те са разпределени 

за постоянни комисии по собственост и по законност. 
Има още две искания до председателя на общинския съвет. Молби 

от Ругизан Деляйверова Джелилова – председател на дружеството в 
с.Дянково към Регионалния съюз на инвалидите в Разград и от Снежана 
Ковачева – координатор на РСИ  в гр.Разград към Регионалния съюз на 
инвалидите, с които се правят социални искания – да бъде отпусната 
безвъзмездно на дружеството помощ за дърва за отопление. Разгледана е 
тази докладна записка, тази молба по – скоро, в постоянните комисии и 

взето решение да се изпрати на общинска администрация за становище и 

за включване в докладната записка, с която ще се отпуснат такива 
помощи. И другата докладна записка по същият начин, молба извинявам 

се, е разгледана в постоянните комисии. Тя касае възможност за 
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финансиране, финансова съпричастност на общината. Тъй като е от 
компетенциите на администрацията, по компетентност са изпратени двете 
предложения до общинска администрация и молителите са надлежно 

уведомени за движението на техните преписки както изисква 
административно процесуалния кодекс. 

И вече ви казвам, че не само първа точка, но и втора точка от 
дневния ред с чест изпълнихме. 

Уведомявам Ви, че от предишната сесия до сегашната имаме само 

един рожденик. По – голямо изобилие сме имали в другите месеци, но 

затова пък той ще се ползва като единствен рожденик от поздравленията 
на всички. На 02.04. рожден ден има нашия колега Мустафа Назъм 

Мустафа. От името на всички колеги му поднасям поздравления. 
Пожелавам му да е силен, здрав, все така лъчезарен и енергичен с 
присъщата за младостта си плам и стремеж да се включва във всички 

инициативи и мероприятия. Много лично щастие и ще го помоля да 
получи от ваше име подаръка от името на Общинския съвет. 

 

Закривам заседанието на Общинския съвет в 18.35 часа. Благодаря 
на всички. 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

/ Милена Цанева / 
 

 

       

  ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

/Наско Анастасов / 
 

 

 


